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23.04.1947 Birecik’in Saha mahallesinde doğdum. Annemin adı Hadice, Babamın adı Yusuf İzzettin BİLGİN ’ dir. 
Baba tarafım KERKÜK’ten gelme gelirken bazıları Cizre’de kalmış ve Türkiye’nin çeşitli yerlerine dağılmışlardır. 
Anne tarafım SİVEREK KARAKEÇİLİ ‘dir. Babam Birecik’in en eski tamircisidir. Çok küçük yaşta babamın yanında 
tamirciliğe başladım. İlkokulu şimdiki Tedaş ’ın yanında bulunan Fırat İlkokulunda okudum. Okul müdürümüz 
Ekrem CENGİZ ’dir. Öğretmenimin adı Hayrettin KAYAPINAR ’dır. Okul hayatıyla birlikte, tamircilik mesleğime de 
devam ettim. Birecik Belediyesine ait elektrik jeneratöründe makinist yardımcılığında çalıştım ve Jeneratörle 
Birecik’ in elektriğini sağladık. 23-01-1968 yılında askere gittim. 23.01.1970 yılında askerden terhis oldum. 
Askerliğimi Ankara Cumhurbaşkanı Muhafız Alayında Motor kademe çavuşu olarak yaptım. Askerlik hayatımda 
hiç izin kullanmadan teskeremi aldım. Oradan terhis oldum. Birecik’e geldim. Tamirciliğime devam ettim. 18 
Ekim 1970 yılında evlendim. 3 çocuk babasıyım. Çocuklarımın ismi Hadice, Yusuf İzzettin ve Kadir BİLGİN’dir. 26 
Ocak 1970 yılında Milli Nizam Partisi ilçe teşkilatını kurduk. Daha sonra 1970’ de ikinci el traktör alım satımı yaptım 
ve 1980 ‘e kadar devam ettim. 1980 yıllarında işbora traktörlerin bayiliğini yaptım. 1982 yılında işbora bayiliğini 
bıraktım ve Türk Fiat traktörleri bayiliğini aldım ve halen devam etmekteyim. 16 Mayıs 1983 tarihinde Milliyetçi 
Demokrasi Partisi, yani Horoz partisi ilçe teşkilatını kurduk. Yine aynı yıl içinde Horoz partisini bıraktım. 1983 
yılında Sayın Bakanımız Necmettin CEVHERİ’nin beni bu göreve layık görmesiyle, Hüsamettin CİNDORUK Genel 
Başkanlığında ki Doğru Yol Partisi ilçe teşkilatını kurdum. Bir süre ilçe başkanlığını yaptım. 1984 ‘de Doğru Yol 
Partisin ‘den Birecik Belediye Meclis Üyeliğine seçildim. 1985 ‘de Birecik Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Seçildim.04/05/2013 tarihinde ki seçimde kaybettim. 1985 ‘de Petrol Ofisi Bayiliğine başladım ve halen 
devam etmekteyim. 11.11.1995 yılında Doğru Yol Partisinden Milletvekili aday oldum,beni sıralamaya dolayı 
seçilemedim. 1996 yılında Ş.Urfa Doğru Yol Partisi İl Teşkilatı Yönetim Kuruluna seçildim. 1997 ‘de Demokratik 
Türkiye Partisi İlçe Teşkilatını Kurdum.  1999 yılında Demokratik Türkiye Partisinin ilçe başkanıydım. Parti başkanı 
iken Belediye seçimlerini kazandık ve Mahmut MİRKELAM’ı belediye başkanı yaptık. 1999 yılında Demokratik 
Türkiye Partisinin Milletvekili Adayıydım, Parti baraja takılınca kaybettim. New Holland Türk Traktör Birecik ve 
Gaziantep Bölge Bayiliği Petrol Ofisi Akaryakıt Bayiliğime devam etmekteyim. 14.05.2007 Genel seçimlerde 
Adalet ve Kalkınma Partisinden Milletvekili Aday Adaylığına başvurdum ancak beni sıralamaya almadılar. 
11.12.2007 tarihinde Hac görevimi yerine getirdim. 14.03.2011 Genel seçimlerinde 2.kez Ak Partiden Milletvekili 
Aday Adaylığına müracaat ettim ve sıralamaya yine alınmadım. 18.02.2015 Genel seçimlerde 3. ve son kez AK 
Partiden Milletvekili Aday Adayı oldum ama yine sıralamaya alınmadım. 2011 yılında Organize Sanayi Bölgesinin 
ilk tescilini ben yaptım ve tapusunu ben aldım. OSB’nin alt ve üst yapısı bitmek üzerdir ve aynı zamanda 5-6 tane 
fabrikanın faaliyeti devam etmektedir. 17.04.2018’de yapılan Birecik Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanlığı seçimini tekrar kazanarak görevimin başına geldim ve hala bu onurlu görevi sürdürmekteyim. Ben 
Milletvekili seçilmiş olsaydım yine herhangi bir maaş almadan ve karşılık beklemeden bu onurlu görevi zevkle ve 
gururla yapardım. Başkan veya Milletvekili olacak kişilerin gönüllü, bilgi birikim sahibi ve tecrübeli olanlarının bu 
işleri yapması gereklidir. Birecik’e 4 tane taziye evi, 2 tane okul, 1 tane Gençlik Merkezi ile Altunova köyüne de 
Sağlık Ocağı yaptırdım. Şimdi ise 18.05.2020 tarihinde Birecik Karşıyaka Hacı SADETTİN BİLGİN Mezarlık Külliyesinin 
temeli atarak Birecik Halkının en yakın sürede hizmetine girecektir. Birecik ve Halfeti halkına saygılarımı sunar ve 
teşekkürlerimi arz ederim.
Bütün kamuoyuna saygılarımla bildiririm.

SADETTİN BİLGİN’İN 
ÖZ GEÇMİŞİ

 BİRECİK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI SADETTİN BİLGİN
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SADETTİN BİLGİN’İN BİRECİK’E HİZMETLERİ
20.09.2007 TARİHİNDE BİRECİK ALTUNOVA KÖYÜNE, ALT KATI SAĞLIK OCAĞI ÜST KATI 
2 LOJMAN OLMAK ÜZERE,  HATİCE - SADETTİN BİLGİN AİLE SAĞLIĞI MERKEZİ, DÖNEMİN 
ŞANLIURFA VALİSİ SAYIN YUSUF YAVAŞCAN, BİRECİK KAYMAKAMI SAYIN TUNCAY SONEL VE 
ALTUNOVA’LILARIN KATILIMLARIYLA HİZMETE AÇILMIŞTIR.

13.05.2008 TARİHİNDE KURTULUŞ MAHALLESİNDE BULUNAN, 4 KATLI 12 DERSLİK OLAN SADETTİN 
VE MİYESE BİLGİN İLKÖĞRETİM OKULU, DÖNEMİN ŞANLIURFA VALİSİ SAYIN YUSUF YAVAŞCAN, 
BİRECİK KAYMAKAM SAYIN TUNCAY SONEL VE DEĞERLİ BİRECİK’Lİ HEMŞEHRİLERİMİZİN 
KATILIMLARIYLA HİZMETE AÇILMIŞTIR.

5.000 m2 alana kurulan 3 bin Kişinin ibadet yapacağı 
içinde Gasilhane Cenaze Yıkama Yeri, Morg, Erkek 
Bayan Taziye Evi, Kuran Kursu, İmam Evi ve otoparkı 

bulunan, İlçenin en büyük Camisi ve ilk Külliyesi olma 
özelliğini taşımaktadır.
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21.05.2010 TARİHİNDE MEYDAN MAH TOKİ ÇIKIŞINDA 4 KATLI 18 DERSLİK OLAN YUSUF İZZETTİN –SADETTİN 
BİLGİN ANADOLU KIZ LİSESİ, DÖNEMİN ŞANLIURFA VALİSİ SAYIN NURİ OKUTAN, BİRECİK KAYMAKAMI SAYIN 
OZAN BALCI VE DEĞERLİ BİRECİK’Lİ HEMŞEHRİLERİMİZİN KATILIMLARIYLA HİZMETE AÇILMIŞTIR.

22.07.2010 ORMAN FİDANLIK YANI OLAN SADETTİN BİLGİN GENÇLİK KÜLTÜR VE EĞİTİM MERKEZİ, DÖNEMİN 
ŞANLIURFA VALİSİ SAYIN NURİ OKUTAN, BİRECİK KAYMAKAMI SAYIN OZAN BALCI VE DEĞERLİ BİRECİK’Lİ 
HEMŞEHRİLERİMİZİN KATILIMLARIYLA HİZMETE AÇILMIŞTIR.

2011 YILINDA KURTULUŞ MAHALLESİNDE BULUNAN, SADETTİN - MİYESE BİLGİN ANAOKULU HİZMETE AÇILDI 
BİRECİK’Lİ HEMŞEHRİLERİMİZİN HİZMETİNE AÇILMIŞTIR.

11.05.2012 CUMA GÜNÜ ŞANLIURFA HİLTON OTELDE, SADETTİN BİLGİN’E EĞİTİME VERDİĞİ DESTEKTEN 
DOLAYI, SAYIN CUMHURBAŞKANI ABDULLAH GÜL TARAFINDAN PLAKET VERİLDİ.

MEZRA MAHALLESİNDE, 2 KATLI 1NO’LU SADETTİN BİLGİN TAZİYE EVİ,
HOCAŞERİF MAHALLESİNDE, 2 KATLI 2 NO’LU SADETTİN BİLGİN TAZİYE EVİ,
CUMHURİYET MAHALLESİ MEÇAN KAPISINDA, 3 KATLI 3 NO’LU SADETTİN BİLGİN TAZİYE EVİ,
KARŞIYAKA MAHALLESİ HACI SADETTİN BİLGİN CAMİ KÜLLİYESİNDE 4 NO’LU SADETTİN BİLGİN TAZİYE EVİ,
MEYDAN MAHALLESİNDE, 2 KATLI 5 NO’LU SADETTİN BİLGİN TAZİYE EVİ YAPILMIŞTIR. 

18.05.2020 TARİHİNDE 5000M2 ÜZERİNDE  KARŞIYAKA MEZARLIK CAMİSİ HACI SADETTİN BİLGİN CAMİİ 
KÜLLİYESİNİN TEMELİ ATILMIŞTIR.İÇERİSİNDE CAMİ KÜLLİYESİ,MORG, CENAZE YIKAMA YERİ,TAZİYE EVİ VE 
CAMİ HOCASI EVİ BULUNMAKTADIR.

SADETTİN BİLGİN 
3 NOLU TAZİYE EVİ

SADETTİN BİLGİN 
1 NOLU TAZİYE EVİ

SADETTİN MİYESE BİLGİN 
İLK VE ORTAOKULU

SADETTİN BİLGİN 
2 NOLU TAZİYE EV

SADETTİN BİLGİN 
5 NOLU TAZİYE EVİ

5
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Sevgili Birecikli ve Halfetili Üyelerim;
Dürüst, Deneyimli, Tarafsız kendini Milletine 
adamış güçlü ve birikimli, ticarette üstün 
başarılara sahip, ticaret hayatını ve siyaseti 
birbirinden ayıran, devletine vergi veren, maddi 
bir beklenti içinde olmayan bulunduğu görevde 
siyaset yapmayan tüm partilere eşit mesafede 
olan kişilerin Oda Başkanı ve Meclis üyesi 
seçilmesi gereklidir. 

Sadettin BİLGİN olarak beni; bu onurlu ve 
şerefli göreve tekrar layık görüp seçtiğiniz için 
hepinize ayrı ayrı teşekkür ederim.

Beni tanıyanlar iyi bilirler ki; 1985 yılından bu 
yana Başkanlık yaptığım süre boyunca ben, 
yönetimim ve meclis üyelerim Birecik TSO’dan 
bir tek kuruş maaş ve huzur hakkı almadık. 1997 
yılından bu yana ise OSB’den bir tek kuruş huzur 
hakkı ve maaş almadan bu onurlu ve şerefli 
görevi sizlerin desteğiyle devam ettirmekteyiz. 

Sevgili Üyelerimiz sizlere kısaca yaptığımız ve 
yapacağımız projelerimizden bahsetmek 
isterim.

Birecik Ticaret ve Sanayi Odası hizmet binası için yer araştırmamız devam ediyor. Yakın bir zamanda bir 
arsa alıp çalışmalarımıza başlayacağız. İlçemizin kalkınmasına ve istihdamına önemli katkı sağlayan 
Birecik Organize Sanayi Bölgesini kurarak iş insanlarımıza teslim ettik. 2.Organize Sanayi Bölgesi için 
çalışmalarımızı aralıksız sürdürüyoruz. Birecik 2. Organize Sanayi Bölgesi ile birlikte Halfeti İlçemizde de 
Organize Sanayi Bölgesi kurma çalışmalarımızı başlattık.

Türkiye’nin Yüzyılında ülkemizin yatırım, üretim ve istihdamına katkı sunacak projelerle siz değerli 
üyelerimize hizmet etmeye devam edeceğiz.

Birecik Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Sadettin Bilgin olarak tek bir partiye değil, tüm siyasi partilere 
eşit mesafedeyim. Bütün partilere saygı duyarak bağımsız bir şekilde halkımıza hizmet vermekteyim. 
Bu onurlu bir görevdir. Birecik ve Halfeti halkına bir hizmettir. Biz halkımıza elimizden gelen hizmetin en 
iyisini vermek için çalışıyoruz ve çalışmaya hizmet üretmeye devam edeceğiz.                     

                                                                                                                                                                         SADETTİN BİLGİN
                                                                                                  Birecik Ticaret ve Sanayi Odası

                                                                 Yönetim Kurulu Başkanı
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Birecik ve Halfeti fıstığının faydaları
• Günde 10-12 adet yenilen iç birecik fıstığı , vücudun günlük yağ ihtiyacını karşılayabilmektedir.
• 10 gr  birecik fıstığı vücudun günlük protein,vitamin B1 ve fosfor ihtiyacının %35’ini 
karşılayabilmektedir.
• Birecik fıstığında kolesterol yoktur. Kandaki kolesterol seviyesini düşürür. Kroner kalp hastalığının 
riskini azaltır.
• Birecik fıstığı protein yönünden 2 kat, fosfor yönünden 4 kat sığır etinden daha üstündür.
• Vitamin E,B ve C komplexince zengindir.
• Birecik fıstığı şeker hastalığında (Diabete Mellitus)kullanılabilir
• 100 gr  birecik fıstığında 4.0 gr posa bulunur.Posa miktarı yönünden pirinç,patates ve buğday 
(0.3)gr dan daha üstündür.
• İnce bağırsakta glikoz emilimini azaltır ve kan şekerinin yükselmesini önler.
• Yapısındaki lipitlerin çoğunluğu monounsatura yağ asiti içerdiğinden (35 gr),kan şekerini   
yükseltme (Glisemik indx) yönünden buğdaydan daha az riske sahiptir.
• Kalp için Birecik fıstığı kalp sağlığını korumada önemli bir ilaç vazifesi  görür.
• Hastalıktan sonra Birecik fıstığı ne kahet dönemlerinde de vücudumuzun dostudur. Bir terkip 
içinde veya tek başına tüketilen fıstık,nekahet dönemin rahat ve kısa sürmesini sağlar,bünyeyi 
dirençli hale getirir.
• Akciğer  için iyi bir iltihap temizleyicidir.Göğsü yumuşatır,ağrılarını hafifletir,öksürüğün geçmesine 
yardımcı olur.
• Birecik fıstığı öksürük şurubu üretiminde  kullanılmaktadır
• Birecik fıstığı beyaz kıraç toprakta yetiştiği için  Hava şartları sıcaklık ve iklim  
farkından dolayı diğer bölgelerde ve Gaziantep’te 
yetişen fıstıklara göre tadı daha şirin ve lezzetlidir.
• Dolayısıyla Gaziantep’teki fıstık tarlalarına 
su veriliyor, ancak Birecik’teki fıstık tarlalarına 
su verilmediğinden dolayı lezzeti başka 
oluyor ve sulama yapılan fıstığın ise asla lezzeti 
olmamaktadır… AFİYET OLSUN
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BİRECİK TİCARET VE SANAYİ ODASI
BAŞKANI BİLGİN GÜVEN TAZELEDİ

Birecik Kültür Merkezi’nde gerçekleştirilen seçimde 4 aday yarışırken, mevcut başkan 
Sadettin Bilgin rakiplerine büyük bir fark atarak yeniden başkan seçildi. 10 meslek grubu 
ile gerçekleştirilen Birecik Ticaret ve Sanayi Odası seçimlerinde 9 meslek grubunu oy 
çokluğu ile alan mevcut başkan Bilgin, tekrar başkan seçilerek güven tazeledi.

Seçimi kazanarak tekrar başkan olmasının ardından 
açıklamalarda bulunan Bilgin, “Sevgili Birecikli ve Halfetili 
hemşehrilerim, bir kesimin değil, her kesimin adayı beyaz 
liste Birecik TSO Başkan Adayı Sadettin Bilgin olarak büyük 
bir oy çoğunluğu ile 10 Mesleki Gurubundan 9. Mesleki 
gurubunu büyük bir zaferle kazanmış bulunmaktayız” dedi.

Çalışmalarına tam hız devam edeceklerini altını çizen 
Bilgin, “Ben ve yönetim kurulu üyeleri olarak Birecik 
ve Halfeti ilçelerimizde kalkınması ve büyümesi adına 
projelerimize ve çalışmalarımıza devam edeceğiz.  Bunun 
yanı sıra tüm üyelerimize hizmet etmek için canla başla 
ilçemize hizmet etmeyi sürdüreceğiz” şeklinde konuştu.

Birecik Kültür Merke-
zi’nde gerçekleştiri-
len seçimde 4 aday 

yarışırken, mevcut 
başkan Sadettin 
Bilgin rakiplerine 

büyük bir fark ata-
rak yeniden başkan 

seçildi. 10 meslek 
grubu ile gerçekleş-
tirilen Birecik Ticaret 
ve Sanayi Odası se-
çimlerinde 9 meslek 
grubunu oy çokluğu 

ile alan mevcut 
başkan Bilgin, tekrar 

başkan seçilerek 
güven tazeledi.
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Güneydoğunun Parlayan Yıldızı
BİRECİK ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ
Birecik Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Sadettin Bilgin Yaptığı Yazılı açıklamada şöyle dedi.
“ Birecik ve Halfeti’ye gönülden hizmet etmenin şerefi bize yeter düsturuyla Nisan 2018 den bugüne 
Yönetim Kurulu Başkanlığı görevini yürüttüğüm Birecik Ticaret ve Sanayi Odası, 6 Ekim Perşembe günü 
önemli bir seçim geçirdi.

Öncelikle seçime katılım sağlayan üyelerimize sonsuz şükranlarımı sunuyorum.
Yapılan seçimle birlikte 10 Meslek Grubunun 9’unu kazanarak üyelerimiz bizlere bir kez daha 
teveccüh göstermiş, bu önemli göreve devam etmemize karar vermiştir.Bizlere oy veren, vermeyen 
tüm üyelerimize gönülden teşekkür ediyorum. Seçilen yeni meclis üyelerimizle birlikte hayata 
geçireceğimiz yeni projeler ve faaliyetlerle kıymetli üyelerimize hizmet etmeye devam edeceğiz.

Bu önemli zaferin mimarı kuşkusuz bizlere inanan ve güvenen üyelerimiz ile gönlü bizimle olan yol 
arkadaşlarımızdır. Seçime girerek üyelerinin teveccühü ile kazanan yeni meclis üyelerimizi tebrik 
ediyorum. Seçimlerde görev alan başta emniyet mensubu polis memurlarımız olmak üzere, İlçe Seçim 
Kurulu personeline ve Odamız personeline ayrı ayrı teşekkür ederim dedi.
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Sayın Meclis Başkanım,
Mustafa ŞENTOP,                                                                                            13.11.2019            

Sayın Başkanım, Suriyeli’lere ve diğer göçmenlere harcanan ve yardım adı altında yapılan 
devasa derecede ki ödemeler  vatandaşlarımızın cebinden çıkmaktadır. Bunu fırsat bilen 
Suriyeli’ler, çalışmadıkları gibi her gün çoğalmaktadırlar. 

Bizim kahraman Türk Ordusu askerlerimiz huzuru, düzeni ve şehirlerin yapısını bozan Suriyeli’ler 
yüzünden şehit olmaktadırlar. Eli silah tutan her bir Suriye vatandaşını, kendi topraklarını 
korumaları için yetiştirmeli ve kendi topraklarını savunmalıdırlar.. Suriye’liler kendi topraklarına 
sahip çıkarak Türkiye’yi bir an evvel terk etmeli ve kendi topraklarına gitmelidirler. Sadece 
Suriyeliler de değil bütün yabancı uyruklu insanlar kendi vatanlarına gönderilmelidir. Bugün 
maalesef bütün illerimizde ki parklarda tatil alanlarında başta Suriyelileri görmekte ve onların 
eğlendiklerine, rahatlıklarına ve ülkeye zarar verdiklerine şahit olmaktayız. 

TÜRKİYE BÜYÜK MİLLET MECLİSİ
BAŞKANLIĞI’NA ANKARA

ŞANLIURFA TİCARET VE SANAYİ ODASI BAŞKANI MEHMET DOĞAN 
YETİM’İ SADETTİN BİLGİN VE MECLİS ÜYELERİ MAKAMINDA ZİYARET ETTİ

22/12/2022
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Türkiye de ki bütün şehirlerde var olan Suriye’liler yüzünden hırsızlık, gasp, fuhuş ve düzensizlik 
artmış her geçen gün de artarak devam etmektedir. İlerleyen yıllarda durum daha da kötü bir 
hal alacaktır.  Suriyeliler ve yabancı uyruklulara ev, nüfus cüzdanı dükkan ve tapu verilmesin. 
Bir an evvel Suriyelilerin gönderilerek, halkımızın tekrar huzura, güvene ve düzene kavuşması 
sağlanmalıdır.  Harcanan her bir kuruş paranın hesabını kim olursa olsun herkes vermeli ve her 
şey şeffaf olmalıdır. Bu ülke hepimizin olup başka bir ülkemiz bulunmamaktadır. Hep birlikte el ele 
vererek bu sıkıntıları aşmak için çaba sarf etmeliyiz. Dul, yaşlı ve Suriyelilere verilen aylıklar derhal 
kaldırılmalıdır. Kadınlar sırf vefat eden anne ya da babasının emekli maaşını veya dul maaşı 
alabilmek için anlaşmalı olarak boşanmakta ve haksız kazanç elde etmektedirler.  Fakirlere yapılan 
yardımlar doğru tespit edilmeli ve gerçekten ihtiyacı olan, engelli olan çalışamayan vatandaşlara 
yardım yapılmalıdır. Garip gurebanın hakları korunmalıdır. Devlet ve Belediyeler, varlığı olan, 
çalışabilen kimseye maaş bağlamamalıdır. Türkiye de işsizlik yoktur. İş beğenmeme vardır. Herkes 
üniversite ya da farklı tahsiller alıp her işi beğenmemekte ve çalışmayarak işsizliği arttırmaktadırlar. 
Herkes okumaktadır. Devletimiz ve Belediyelerimiz, vatandaşı çalışmaya teşvik etmeli, herkese fakir 
diye yardım maaşı, gıda-süt yardımı, kömür yardımı gibi yardımlar yapmamalıdır. Bazı belediyeler 
vatandaşlara süt dağıtmaktadır. Bu yardımları gerçek ihtiyacı olanlara yapmadığı müddetçe 
çalıştırılacak kimse de kalmayacaktır. Vatandaş, kendi evine temizlik işleri için çalıştıracak kadın 
bulamamaktadır. Çiftçiler, arazi sahipleri, köyler de çalıştıracak ırgat bulamamaktadırlar. Bu 
yüzden köylerden şehirlere sürekli göç alınmaktadır. Üretim olmadığı gibi tüketim toplumuna 
dönmüş durumdayız. Fabrikalar kalifiyeli işçi bulamamaktadırlar. Bulunmamasının sebepleri ya 
fakirlik maaşı bağlanmış ya dul aylığı bağlanmış ya da extra buna benzer maaşlar bağlandığı 
için vatandaş, emeği olmadan ve tüyü bitmemiş yetimlerin de haklarına girerek havadan 
para almaktadırlar. Postanelerin, bankaların ve bankamatiklerin önünde bir sürü insan bu 
maaşları çekmek için kadınlar ve erkekler saatlerce sıra beklemektedir. Herkes, iş yerlerinde 
masa başı çalışmak istemektedir. Alın teri olmadan, emek vermeden, çıraklık yapılmadan 
usta olunmayacağını unutmamak gerekmektedir. Toplumumuz da çoğu vatandaş, istediği işi 
yapamamaktadır. Meslek ve beceriye sahip olan çocuklar ailelerin dayatmaları ile avukat, doktor, 
mühendis, öğretmen, yönetici veya buna benzer meslekleri yapmakta ve toplum bozulmaktadır. 
Çünkü adalet gerçek adaleti savunanların elinde olmazsa adil düzen olmaz. Sağlık, gerçek idealist 
ve mesleğini seven doktorların elinde olmazsa sağlıklı toplum oluşmaz. Mühendislik, demirden, 
motordan, çimentodan anlayan gerçek sahiplerinin elinde olmazsa çökük yapı ve temelsiz 
binalar ortaya çıkar. Eğitim, gerçek idealist öğretmenlerin elinde olmazsa bozuk toplum ve nesil 
ortaya çıkar. Vatandaşların, yöneticileri doğru insanların elinde olmazsa, eşitsizlik ve adaletsizlik 
baş gösterir. Bir demir gerçek ustasının ve erbabının elinde olmazsa istenildiği gibi eğilmez ve şekil 
almaz. Bunları son yıllarda fazlasıyla görmekte ve şahit olmaktayız. Bu yüzden çocuklarımızın sahip 
olduğu becerilere göre mesleklere yönlendirmek çocuklarımız kadar milletimizin ve toplumumuzun 
faydasına olacaktır. İşverenler, İş adamları ve kurum amirleri çalışanlarına asgari ücret verebilir 
ve asgari ücret verilmesine dair kanunun getirilmesini talep ediyoruz.  İstediği şartlar dâhilinde 
düşük veya yüksek maaş verebilir. Her işverenin vereceği ücret tutarı değişiklik gösterebilir. Önemli 
olan işsizliğin önlenmesi ve işsizliğin ortadan kaldırılmasıdır. Asgari ücret serbest olmalı ve sınır 
konulmamalıdır. Asgari ücretin altında veya üstünde de işçi çalıştırılmalıdır.

    Sayın Başkanım, Türkiye Cumhuriyeti devleti hepimizindir. Vatandaş olarak hepimizin Devletimize 
sahip çıkması gerekmektedir. Yetkililerin de aynı şekilde Memleketine ve Milletine elinden 
geleni yapması gerekmektedir. Tarafıma gelen şikayet ve istekler bunlardır. Gereğinin yapılması 
konusunda gerekli düzenlemelerin yapılmasını saygılarımla arz ederim.

           Sadettin BİLGİN
                                                                                                Birecik Ticaret ve Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı
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Sayın,
Dr. Fahrettin KOCA;                                  18.01.2022

Sayın Bakanım, Birecik, Halfeti ve Gaziantep halkımızdan odamıza iletilen şikayetleri sizlerle 
paylaşmak adına aşağıdaki konuları bilgilerinize arz ederim.
        Sayın Bakanım, Ülkemizde gerekli eğitim ve öğrenimlerini gördükten sonra Doktor olan ve 
doktora eğitimlerini alan sağlıkçılarımız, çeşitli bahanelerle yurtdışına kaçmaktadırlar. Bize göre 
bu durum vatan hainliğidir. Ülkemizde yetişmiş, bütün imkanlarını kullanmış ve bir yerlere gelmişse 
bir insan, öncelik olarak kendi ülkesine hizmet etmeli ve ülkesinin değerlerine sahip çıkarak onu 
daha iyi yerlere getirmeli ve bu sayede ülkesine vefa borcunu ödemelidir. Vatandaşlarımızın 
mağduriyet yaşadığı bir diğer konu ise; Türkiye’de gerekli olan doktor ve branş sayılarının az 
olmasıdır. Ülkemizde doktor eksikliği fazla olup vatandaşlarımızın sağlık ihtiyaçları tam anlamıyla 
karşılanamamaktadır. Türk doktorlarının memleketini ve vatanını kendi başına terk ederek başka 
ülkelerde görev yapması yasaklanmalı ve ağır yaptırımları olmalıdır. Doktorlar gibi bu ülkede 
farklı eğitim alan insanlar da vardır. Onların maaşları bu kadar yüksek değildir. Maaş azlığı veya 
yetersiz ücret için grev yapan doktorlar işten ayrılmalıdır. Asgari ücret göz önüne alınarak devlet 
memurlarına verilen maaşlar çok yüksek olmamalıdır. Diğer bir sorun ise Türkiye’deki hastanelerin 
mesaileri neden 16:00’ ta bitmektedir? Asgari ücretli çalışanlar göz önüne alınmıyor mu? Asgari 
ücretli çalışanların canı yok mudur? Asgari ücretliler ve kamu personelleri saat 17:00 -18:00’a 
kadar çalışırken hastaneler neden saat 16:00’ te muayenelerini erken kapatmaktadır? Asgari 
ücretliler haftanın 6 günü çalışırken devlet memurları ve doktorlar neden 5 gün çalışmaktadır? Bu 
sebeple bütün kamu hizmetlerinde de Cumartesi günü mesai olmalıdır. Ayrıca özel hastanelerde 
doktorların muayene ve bir gecelik hastane yatak ücreti 5 yıldızlı otellerin ücretlerinden yüksektir. 
Asgari ücretli vatandaşlarımızın ödeme gücü zaten zayıf olup birde bu tür ücretler karşısında daha 
da ezilmektedirler. Bu fahiş fiyatlar vatandaşın sadece canını da değil! malını da yakmaktadır. 
2 günlük hastane yatış ücreti 1 aylık asgari ücretlinin aylığından daha fazladır. Özel hastaneler 
maalesef milleti göz göre göre soymaktadır. Hastaneler, insanların en zayıf ve aciz olduğu 
yerlerdir. Bu yerleri ticarethaneler gibi çalıştırmak ve insan sağlığı üzerinden bu kadar büyük 
paralar almak ne ahlaki ne de vicdanidir. Özel hastanelerin sayıları azaltılarak yerine devlet 
hastanelerinin sayıları arttırılmalıdır. Bu sayede hem devletimiz hem de vatandaşlarımız korunmuş 
olacaktır. Hastaneler devlet tarafından kontrol edilip fiyatlandırılarak devletin kontrolü altında 
olmalıdır. Devlet neden özel hastaneleri kontrol etmiyor? Ayrıca ilaç fiyatları çok yüksek olup 
vatandaş mağdur olmaktadır. Malum emeklilerimizin hayat şartları ortadadır. Emeklilerin, Özel 
hastanelerde de herhangi bir fiyat farkı bulunmamaktadır. Emekli olan ve olmayan hastaların 
muayene ücret farkı sadece 130-TL’dir. Asgari ücretten daha düşük maaş alan emekliler bu 
tutarları nasıl ödeyecekler? Özel hastanelerin, doktorların, ilaç ve sağlık adına olan her şeyin 
kontrolü sadece devlette olmalıdır. Ayrıca çoğu Özel hastaneler tedavi ücretini alırken vatandaşa 
neden fatura vermemektedirler. Devletten vergi mi kaçırmaktadırlar? Devlet hastane, yol, okul, 
köprü vb. hizmetleri yapar ve ülkeyi korur. Hepimizin ülkemize sahip çıkması gerekmektedir.
       Sayın Bakanım, Yukarda belirttiğim konularda yardımlarınız saygılarımla arz ederim.                                                                                              

 Sadettin BİLGİN                                                           
                                                                                                Birecik Ticaret ve Sanayi Odası       

                                       Yönetim Kurulu Başkanı

TÜRKİYE CUMHURİYETİ
SAĞLIK BAKANLIĞI ANKARA
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Sayın Bakanım
Dr. Fahrettin KOCA;                                                                                                08.09.2021                                                                                   

Türkiye’deki bütün özel hastaneler sağlık hizmeti vermenin yanı sıra adeta tefeciler gibi 
çalışmaktadırlar. Yakın bir dostum eşini, Gaziantep Liv Hastanesine rahatsızlığından dolayı 
götürmüş ve 6 ad’et stent takacaklarını ifade etmişler. Onlarda ne gerekiyorsa yapılmasını 
söylemişler. Sonuç olarak insan sağlığından daha önemli bir şey yoktur. Fakat yakın dostumun 
eşi sadece 2 gün hastanede kalmış olmasına rağmen 81.000 TL tutarında ki hesabı görünce 
şok geçirmişler. Bu faturanın neden bu kadar yüksek olduğunu sorunca cevap olarak 6 adet 
stent takıldığını ve ücretlerin bu şekilde olduğunu ifade etmişler. Ayrıca yakın dostumun 
eşinin emekli olmasına rağmen bu paranın çok fazla olduğunu zaten benden daha fazlasını 
devlet tarafından karşılandığını söyleyince pazarlığa girmişler ve zor da olsa 60.000 TL olarak 
ödemelerini yapmışlar. Hastaneden alınan fatura dilekçemdeki ek’te bulunmaktadır. Aklıma 
direkt olarak bu ülkede zengin yaşasın fakir ölüme mi terk edilsin? sorusu gelmiştir. Fakir insanların 
bu ülkede sağlık hakları yok mudur? Türkiye de hayat pahalılığı başını almış gitmektedir. Devlet 
ve belediyeler hiçbir şekilde bu durumu kontrol etmemektedir. Her kurum, kuruluş, fabrikalar ve 

market gibi yerler iğneden ipliğe her şey 
aşırı şekilde pahalanmıştır ve herkes kendi 
kafasına göre zam yapmaktadır. Bu işin 
sonu görünmemektedir. Eğer Türkiye bu 
şekilde ilerlemeye devam ederse korkarım 
ki iç savaş yakındır. Çünkü vatandaş bir 
yere kadar dayanabilecek dayanamadığı 
noktada ise artık birbiri ile savaşmaya 
başlayacaktır. Ev ve dükkan kiraları başını 
almış gitmektedir. İnsanlar asgari ücret ile 
çalışıp yüksek kiralar verememektedirler. Bir 
markete gittiğinde evinin asıl ihtiyacı olan 
peynir zeytin vb gıdaları alamamaktadırlar. 
Normal bir ihtiyaç olan araba artık insanlar 
için ultra lüks haline gelmiştir. Bu duruma 
devletimiz bir an evvel el atmalı ve kontrol 
etmelidir. Eskiden bir yasa vardı fabrika 
ürünü kaça mal ediyor bayiye kaça veriyor 
bayi bu ürünü tüketiciye kaça satıyor? 
Bu yasanın acilen geri gelmesi ve serbest 
piyasanın kaldırılması gerekiyor.

Gereğinin yapılması konusunda bilgilerinize 
arz ederim.                                                                                            
                                                            Sadettin Bilgin

                           Birecik Ticaret ve Sanayi Odası
Yönetim Kurulu Başkanı

TÜRKİYE CUMHURİYETİ
SAĞLIK BAKANLIĞI’NA ANKARA
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Sayın Bakanım,
Murat KURUM,                      17.02.2022

       Sayın Bakanım, Ülkemizde hizmet etmekte olan belediyeler vatandaşın arazisini parsellediği 
zaman yola gitmeyen arazinin payının yarısını belediye alarak başkalarına satmaktadır. Satılan 
arazi payının yarısına ortak olunması yanlış bir durum değil midir? Bu durum vatandaşı mağdur 
etmektedir. Vatandaş bu durum karşısında fazlasıyla zarara düşmektedir. Emlak ve tabela 
vergisi alınması yanlış bir tutum değil midir? Emlak vergisi alınması haksız kazançtır. Emlak vergisini 
ödemek vergi ödemeden daha kötüdür. Köylünün tarlasından, şehirlinin binasından emlak 
vergisi alınmaktadır. İnsanlar kendi tapulu mallarında kira öder gibi emlak vergisi ödemektedirler. 
İnsanlar atık su, doğalgaz ve elektrik paralarını ödemektedirler. Bina ya da tarla yerinde sabit 
durmakta olup yolda gitmemektedir. Çünkü insanlar devlete gelir vergisini ödemektedir. Emlak 
vergisi kaldırılmalıdır. Ben 2011 yılında Hollanda gezisine katıldım ve belediyeyi ziyaret ettik, 
belediye seçimlerinin nasıl yapıldığını öğrendik belediye başkanlarının, belediyecilik okulunu 
okuyup puanına göre hükümet tarafından atandığını öğrendim. Yalnız meclis üyeleri seçimle 
seçiliyorlar. Bu sistem Türkiye’ de uygulansa belediyeler Kaymakam gibi hem tarafsız olurlar ve 
daha iyi hizmet verirler.
Belediyelerin işletmelerden aldığı tabela vergisinin iptal edilmesi gerekmektedir. Bir araba 
plakasıyla nasıl tanınıyorsa bir iş yerini de tabela olmadan bulmak mümkün değildir. İş yerlerinin 
tabelaları bulunduğu şehre hava, renk ve güzellik getirmektedir. Bana göre iş yerlerine bu konuda 
teşvik verilerek şehre kattığı güzelliklerden dolayı iş yerlerine teşekkür edilmelidir. Tabi ki bu tabelalar 
şehrin ahengine uygun olmalıdır. Alınan ilan reklam ve tabela vergilerinin kaldırılması hususunda;   
Gereğini bilgilerinize arz eder/Sağlıklı günler dilerim.                                                          

T.C. ÇEVRE ŞEHİRCİLİK VE İKLİM 
DEĞİŞİKLİĞİ BAKANLIĞI

HALİDE TANJU MONTAY SÜLEYMAN DEMİREL ÖMER KARAKEÇİLİ
SADETTİN BİLGİN

FOTOĞRAF ÇEKİM TARİHİ 16.06.2000
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Sayın, Bakanım,
Fatih DÖNMEZ,                                                                                                                  04.02.2022
                                                                                                            
Sayın Bakanım, Odamıza Birecik ve Halfeti halkından gelen şikâyetleri tarafınızla paylaşmak istiyoruz. 
Ülkemizde en büyük enerji sorunlarımız elektrik tüketimidir. Elektrik tüketiminde vatandaşlar fazlasıyla  
daima faturaların fazla gelmesiyle sıkıntı yaşamaktadır. Gelen zamlarla birlikte halkımız ateş pahasına 
olan fiyatlarla karşı karşıya kalmaktadır. Ülkemizde 861 baraj olmasına rağmen elektrik fiyatlarının bu 
kadar yüksek olması ülkemiz vatandaşı için içler acısı bir durumdur. Dünyanın en pahalı elektriğini 
kullanmaktayız. Çiftçi, esnaf ve asgari ücretli çalışanlar mağdur olmuştur.  Sayaçları elektrik direklerinin 
üzerine aldırmışlardır. Suya ve elektriğe kartlı sayacın konulması gerekmektedir. Petrol istasyonları kartlı 
sayaca geçiş yapılsın. Türkiye’nin hepsi hırsız değildir. Kapalı eve ve işyerine suya ve elektriğe sayaç 
okuma ücreti yazılıyor. Bu ücretler birikerek vatandaş tarafından bedeli ve karşılığı ödenmektedir. 
Vatandaş fazlasıyla mağduriyet yaşamaktadır. 

Kapalı bir eve ve iş yerine sayaç okuma ücreti neden yazılıyor. Herkes kendi elektrik parasını ödemelidir. 
Kaçak elektrik kullananlar tespit edilerek gerekli cezai işlem uygulanmalıdır. İnsanlar fiyatlar yüksek 
olduğu için kaçak elektrik kullanıp mahkemelik olmaktadırlar. Elektrik kaçaklarının önlenmesi için kartlı 
elektrik sayaçları üretilerek vatandaş karta para yükledikçe elektrik kullanabilirler. Bu şekilde kaçak 
elektrik kullanımının önüne geçilebilir ve aynı zamanda sayaç okuma parası da olmaz.  Türkiye’de 
akaryakıt, elektrik ve doğalgaz fiyatlarına zam gelmesi halkımızı fazlasıyla mağdur etmektedir. Elektrik, 
akaryakıt ve doğalgaz faturalarının yüksek gelmesiyle birlikte vatandaş ve çiftçiler bu faturaları 
ödeyemez duruma gelmiştir. Türkiye’de akaryakıt fiyatları hepsi aynı ve eşit fiyatta olsun. Aynı zamanda 
nakliye işlerini dolum şirketi karşılasın. Türkiye’de akaryakıt istasyonlarındaki fiyatlar eşit ve dengeli 
olmadığı sürece müşteriler ve petroller arasında birtakım ayrıcalıklar meydana gelir. Türkiye’deki her 
petrolde bir fiyat çıkmaktadır. Böyle olması ise zamanla halkımız arasında yüksek fiyatlı istasyonlar için 
şikâyet talebini meydana getirir. İstasyon araları eskiden 5-km mesafe aralıklıydı. Kapatılan istasyonlara 
tekrar ruhsat verilmesi yanlış bir tutumdur. Petrollerin aralarında mesafe kısa olunca rekabete girmekteler 
ve kalitesiz akaryakıt satmaktadırlar. Eşit şekilde fiyat yapılmadığı takdirde devletimizi ve milletimizi de 
ekonomik anlamda zarara uğratmış olunur. Fiyat dengesizliği yaşandığı müddetçe vatandaşlar birtakım 
illegal yollara başvurarak kaçak mazot alım-satım kaçak elektrik kullanımını meydana getirmektedir. 
Durum bu noktaya geldiği takdirde hem devletimiz zararlı ve zor duruma düşmektedir hem de halkımız 
sağlıksız ve kalitesiz tüketim malı kullanmaktadır. Dolayısıyla kalitesiz kaçak akaryakıtlar araçlarda da 
fazlasıyla hasar meydana getirmekte olup, belli bir süre sonra kullanılamaz hale gelmektedir. 

Son zamanlarda yaşanan ekonomik sorunların da beraberinde getirdiği aniden meydana gelen zam 
haberleri halkımızı ziyadesiyle endişelendirmektedir. Yapılan zamlar bir yangın gibi milleti yakıp kavuruyor. 
Aynı zamanda elektrik ve doğalgaza kartlı sayacın takılmasını öngörüyoruz. Vatandaşın bütçesine göre 
sayaca fatura yansıtılsın ve okuma bedeli kaldırılsın. Güneş ve rüzgar enerjileri belirli kesimlere verilerek 
devleti zarara uğratıp milletten fazla enerji parası alınmaktadır. Devlet dağlara ve boş hazine arazilerine 
rüzgar enerjisi kursun ve elektriği ucuza versin. Devlet elektriği şahıstan parayla lamasın.  Zenginlere 
dağlarda rüzgar enerjisi, güneş enerjisi verip de zenginleri daha fazla zengin etmektedir. Türkiye’de 
devletin 861 barajı olmasına rağmen bir yılda bu kadar elektrik fiyatlarının yüksek olması halkımızı 
fazlasıyla üzmektedir ve neden elektrik fiyatları ucuza verilmemektedir. Hazine arazilerine güneş paneli 
konulsun ve devlet çalıştırıp işletsin. 

T.C ENERJİ VE TABİİ KAYNAKLAR 
BAKANLIĞI ANKARA
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Devletin hazine arazileri ve dağları fazla olmasına rağmen devlet kurup ta ucuz elektrik üretemez mi? 
Akaryakıta ve elektriğe zam geldiği zaman iğneden ipliğe her şeye zam gelmektedir. Akaryakıta zam 
geleceği esnada devlet iki  üç gün önceden haber vermektedir. Dolayısıyla akaryakıt istasyonunda 
ise satış yapamamakta olup, sayacımız bozuk denilerek satış yapmamaktadır. Akaryakıt zam 
haberleri zam yapılacağı günün gecesinde haber verilsin. Bir yıl içerisinde bu kadar zam gelmesinin 
sebebi ne olabilir? Devlet kurumlarında maaş alanlara fuzuli şekilde maaş verilmesin ve maaş asgari 
ücret, asgari ücretin üstünde ve altında olsun. Bir çalışan tek yerden maaş alsın ve birden fazla maaş 
alınmasın düşürülsün ve alındığı takdirde cezalandırılsın. Aynı zamanda engelli vatandaşlardan başka 
devletimiz ve belediyelerimiz kimseye yardım imkanı sağlamasın. Her vatandaş kendi imkânlarıyla 
ekmek parasını kazansın. Türkiye’de işsizlik yok, işi beğenmeme var. Çalışmayan vatandaşa ise 
devletin yardım etmesi iç açıcı bir durum değildir. Bahsettiğimiz durumla alakalı akaryakıt, elektrik ve 
doğalgaz fiyatlarının bir an önce düşürülerek, akaryakıtların eşit fiyatlarda satışının yapılmasını talep 
ederiz.  Fiyatlar vatandaşı tatmin edecek biçimde uygulanması hususunda;
Gereğini bilgilerinize arz eder / Sağlıklı günler dilerim.     

   Sadettin Bilgin
                             Birecik Ticaret ve Sanayi Odası

Yönetim Kurulu Başkanı

ŞANLIURFA VALİSİ
SALİH AYHAN

22/12/2022
BİRECİK TİCARET VE SANAYİ ODASI

SADETTİN BİLGİN
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Odamız üyelerinden gelen şikayetleri sizlerle paylaşmak istiyoruz. Gelenek olduğu üzere bir 
düğün yapıldığı zaman düğün sahibi tarafından düğüne katılmak üzere yakın akraba, eş ve 
dostlara davetiyeler verilerek düğünün eğlencesine ve mutluluğuna ortak edinilmektedir. 
Pandemiden dolayı düğünlerin kaldırılması gerekir. Düğüne katılan davetliler, altın, para ve 
döviz olarak düğün sahibine yardım adı altında aslında borç vermektedir. Daha sonra yine 
akraba, eş ve dostların düğünü olduğunda daha önceden verilen yardımlar! yani borçlar, 
tekrar ve zaman farkına göre alınılmaktadır. Eğer ki bu yardımlar unutulduğunda veya takı 
olarak atılan altın, para ve dövizler gelmediğinde borç sahiplerinden tekrar istenilmektedir. 
Aynı şekilde bu döngü sürekli olarak tekrar edilmektedir. Yakın zamanda bir dostum yanıma 
gelerek bu duruma örnek olarak başından geçen bir olayı şöyle anlatmıştır: ‘’Zamanında 
oğlumu evlendirirken, bir yakınım düğünüme gelmiş ve takı olarak yarım altın takmış, aradan 
çok uzun bir süre geçtikten sonra aynı şekilde oğlunu evlendirmiş ve durumum zayıf olduğu 
için de bu borcumu ödeyemediğim gibi düğününe de katılamamıştım. Sonra bu dostum bir 
gün ziyaretime gelerek bana şöyle dedi: ‘’Ben senin oğlunun düğününe geldim ve takı olarak 
düğününe yarım altın taktım. Sen ise düğünüme gelmediğin gibi bu borcunu da ödemedin’’ 
dedi. Böyle bir durum karşısında ziyadesi ile derin bir mahcubiyet ve üzüntü yaşadım. Haliyle 
de dostum ile aramızda soğukluk oluştu. Tabii ben hemen bir kuyumcuya gittim ve borç harç 
ederek dostuma olan yarım altın borcumu aldım ve özür dileyerek kendisine olan bu borcumu 
ödedim. Fakat ne kadar da bu borcumu ödesem bile dostumuzla aramızda istemeyerek de 
olsa soğukluk ve kırgınlık oluştu.’’ diyerek başına geçen olayı bizlerle paylaştı.

 Bu durum düğün sahibine sürekli bir borç, zaman içerisinde ise faizli para gibi düğün sahibinin 
boynunun borcu haline gelmekte ve zamanı geldiğinde düğün sahibi bu borcu ödemek 
zorundadır. Tabi ki yardımlaşma güzeldir. Ama yardım karşılığı beklemeden yapılırsa adı 
yardımdır. Maalesef düğünlerde yapılan yardımların muhakkak karşılığı beklenilmektedir. O 
yüzden bunun adı yardım değil! borçlandırmadır.

Sadece bölgemizde değil ülkemizde yapılan bütün kına, sünnet ve düğünlerde ki takı olayının 
kalkması gerekir. Günümüzde bu tür olayların aslında insanlar üzerinde büyük bir yük olduğu 
düşüncesindeyim. İnsanlarımız zaman içerisinde unutabilir, yoksulluk içerisine düşebilir belki de 
zaman içerisinde dostuyla araları bile bozulabilir ve borcunu bu sebeplerle ödeyemez hale 
gelebilir. Bu durumları göz önünde bulundurarak takı olayı vatandaşlar arasında kalkmalıdır. 
Düğünlerin sadece iki aile arasında yapılması gereklidir. Bazı dostlarımız takısız düğün yaparak 
verilen davetiyelerde düğünümüz takısızdır ibaresini not düşürmektedirler. Bu davranış 
daha doğru değil midir? Geçirdiğimiz bu pandemi döneminde ise ailelerin kalabalık şekilde 
düğün yapmaları halkımız açısından büyük riske yol açmaktadır. Düğün törenleri her iki aile 
tarafından 10’ar kişilik gruplar halinde sade ve gösterişten kaçınarak olunsa daha uygun 
olacağı kanaatindeyiz. Böylelikle hem düğün sahibi maddi açıdan rahat ermiş olacak hem 
de halkımızı kalabalığın içine girmesini önlenmiş olacak. Halkımız para ve altın toplamak için 
düğün yapmaktadır. Büyük ve gösterişli düğün salonlarına, kalabalık davul zurnalı eğlencelere 
400-500 kişilik düğün yemeklerine ve orkestra gibi düğünlere gerek kalmadığı gibi günümüzde 
bunlar düğün sahiplerine eziyet haline gelmiştir. Düğün sahipleri düğün salonlarını tutarak düğün 
masraflarına girip halkımıza ek gidere neden olmaktadır. 

DÜĞÜN VE TAKILAR HAKKINDA 
SADETTİN BİLGİNİN GÖRÜŞLERİ
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Ayrıca açık ve genellikle kırsal alanlarda yapılan düğünlerde silah sıkılmasının acısını 
birçok düğün sahipleri yaşamış ve düğün evlerinin cenaze evlerine dönüştüğüne hepimiz 
şahit olmuşuzdur. Ayrıca toplumumuz asker uğurlarken silah sıkmamalı ve havai fişek 
patlatmamalı. Askere kına gecesi yapılmamalı. Aksi takdirde huzursuzluğa sebep olmakla 
birlikte can kaybına neden olmaktadır. Bu uğurlamanın kaldırılması gerekmektedir. 
Önceden asker yapma süresi 24 ay iken şu an daha kısa süreye indirilerek gençlere kolaylık 
sağlanmış oldu. Bu kısa süre zarfı için neden başka canların yanmasına sebebiyet verilsin 
ki?  Aslında benim düşüncelerime göre düğünlerin komple kaldırılması gerekmektedir. 
Yeni evlenen çiftler ve aileleri zaten çocuklarını evlendirmek için büyük bir borcun altına 
girmektedir ve bu borç zaman içerisinde yeni evlenen çiftler arasında borcunu ödemekte 
zorlandıkları için huzursuzluk, psikolojik bozukluklar meydana getirmekte ve aile içi şiddet 
olayları artmakta dolayısı ile boşanmalar artmaktadır. Düğün yerine iki aile arasında 10 
kişilik bir lokantada yemeklerini yiyip gençlere huzur ve saadet dileyerek nikâh olayını 
gerçekleştirmelidirler. Ayrıca nikâh adı altında belediyelerin de para alması yanlıştır. 
Belediyeler yeni evlenen çiftlere destek olmalıdır.

Diğer ve önemli bir konu ise bölgemizde gençler evlenirken kız isteme olayında kız tarafı 
erkek tarafından hala mobilya altın istemektedirler. Bu parayı da gücü olmayan aileler 
verememekte ve aileler arasında sıkıntılar çıkmaktadır. Daha ileri boyutta ise kız ve erkek 
aralarında anlaşmışlarsa birlikte kaçmakta ve bu sefer aileler arasında namus davası gibi hiç 
olmasını istemediğimiz olaylar meydana gelmektedir. Böyle bir zamanda hala bu tür başlık 
parası veya çokça altın istemek bölgemiz ve halkımız için yakışıksız bir durumdur. İki genç, 
eğer birbiri ile evlenmek istiyorsa büyüklerin buna destek olması gerekmektedir. Eşya gibi 
insana fiyat biçilmesi hiçbir zaman doğru olmamıştır. 

    Yukarda bahsettiğim konular önemlidir. Kına, sünnet ve düğünlerde  takılan takılar 
tamamen kaldırılmalıdır. İnsanlar yıllar boyunca sırtlarında borçla yaşamamalıdır.

  Sadettin Bilgin
                             Birecik Ticaret ve Sanayi Odası

Yönetim Kurulu Başkanı
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Sayın, 
Bekir BOZDAĞ,                                                                                              17.02.2022
 
       Sayın Bakanım, Mahkemeden ilgili kişilere gidilen evraklar ve tebligatlar postaya veriliyor. 
Postacı ise alıcı kişiyi bulamadığı takdirde tebligatı alıcıya değil de bulunduğu Muhtarlığa 
vererek bekletmektedir. Muhtar ise tebligatı taraflı olana veriyor, taraflı olmayana evrağı 
teslim etmiyor. Vatandaşın mahkeme günü geldiğinde ise vatandaş haberi olmadığı 
takdirde mahkemeye gidememekte olup, durup dururken zarar görmekte ve mağduriyet 
yaşamaktadır. Mahkeme ise ilgili şahsa yakalama kararı çıkarıyor. Mahkeme kararı ilgili şahsa 
yakalama kararı çıkarmak yerine, mahkemeye katılamayan vatandaşımıza hatırlatmak 
amacıyla uyarı yazısı göndermesi daha uygun olacağı kanaatindeyiz. Mahkeme ve icra 
takip işlerini yürütmek için vatandaşa E-Devlet üzerinden mahkeme işlemlerinin takip edilmesi 
gerektiği söyleniyor. Malumunuz bazı vatandaşlarımız ise okuma yazma bilmediğinden ve 
telefonları var ama mesajları açmayı bilmemekte bundan dolayı internet üzerinden takip 
işlerini gerçekleştirememektedir. Aksi takdirde durumdan habersiz olmaktadır. Postacının 
tebligatı teslim etmesi için alıcıyı bulması gerekir. Bu durum ise vatandaşın aleyhine işliyor. 
E-Devlet ve E-Posta kaldırılsın ve imza ile tebliğ edilsin. İmzasız tebliğ kabul edilmeyerek 
muhtarlara gönderilmesin. Muhtarlar gelen tebliğatları ilgilenmeden bir kenara bırakmaktadır 
ve tebligatın gününü geçirmektedir. Borçlunun eline geçmeden tebliğat hiç kimse tarafından 
kabul edilmesin ve geçersiz sayılsın. Postacılar kendileri imza atarak şahsa verilmeksizin iadesini 
gerçekleştiriyor. Birecik Organizede aynı durum başımıza gelmiş bulunmaktadır. postacıdan 
teslim almadan imzalayarak evrağı bırakmakta ve Organizedeki bütün hesaplarına haksız 
yere haciz işlemi uygulanmaktadırlar. Mahkemeye itiraz etmemize rağmen bir neticeye 
kavuşamadık.

İlamsız icra takibinin kaldırılması ve iptal edilmesi gerekmektedir. kötü niyetli insanlar bu 
şekilde binlerce insanı mağdur ettikleri gibi hayatlarını da söndürmüşlerdir. özellikle yurt 
dışında ve hastanede hasta kalarak yaşayan vatandaşlarımıza ilamsız icra takibi yapılmış 
ve itiraz süresi 7 gün olması sebebiyle burada tebligatın eline yetişmemesi ile birlikte itiraz 
edemediği gibi bütün mal varlıklarına ve hesaplarına da el konulmuştur. burada tebligatın 
eline ulaşması halinde ne olduğunu anlamadan ve ne yapacağını bilmeden itiraz süresini 
kaçıran vatandaşlarımızın mağdur olmaları kaçınılmazdır. icra takibi yapılacaksa bu çek 
– senet ile veyahut karşılıklı noter sözleşmesi olmadan kesinlikle kabul edilmemeli ve yasal 
olmalıdır. ilamsız icra takibi yapıldığı zaman karşı tarafta itiraz edememekte ve işlem yapmada 
yetişememektedir ve mahkemelere düşerek avukat tutup mahkemeyle uğraşması vatandaşı 
yormaktadır. icrada tüm mal varlıklarına ve banka hesaplarına el konuluyor. türkiye’de 
çok yaygın bir şekilde böyle durumlar söz konusu olmaktadır. ilamsız icra takibi kanununun 
kaldırılmasını talep ediyoruz. İmzasız senetsiz icra takibi olmasın ve vatandaşa tebliğ edildiğine 
dair bilgi verilsin. Vatandaş tebliğ almadan icra ve mahkeme işlemleri başlamasın.

Sayın Bakanım, halkımızdan gelen talep ve şikayetler bunlardan ibarettir. Bu sorunlar çözüme 
kavuşturulduğu zaman halkımızın mağduriyeti giderilmiş olacak ve aynı zamanda adli 
durumlarından haberdar olacaktır. Durumun bir an önce düzelmesi için yardımlarınızı arz eder;
Sağlıklı günler dilerim.

T.C ADALET BAKANLIĞI’NA
ANKARA
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Sayın,                                                                                                                                                                                                                                 
Mustafa ŞENTOP,                                                                                17.01.2022
                     
   Sayın Başkanım, Türkiye de vatandaş  Milletvekili seçmektedir. Ülkemizde, Milletin iradesi ile 
seçilen milletvekillerine dokunulmazlık ve birçok özel haklar verilmektedir. Nasıl ki; Vatandaşların 
dokunulmazlıkları yoksa Milletvekillerinin de dokunulmazlıkları olmamalı ve bu dokunulmazlıklar 
kaldırılmalıdır. Vatandaş, nasıl bir haksızlık, yasa dışı ve suç işlediğinde yargılanıyorsa, Milletvekilleri 
de suç işlediği zaman yargılanmalıdır. Milletvekilleri, halktan üstün tutulmamalı ve halkına 
hizmet için seçildiği bilincini unutmamalıdır. Yeni sisteme göre, 2 yıl Milletvekilliği görevini yapan 
Milletvekilleri emeklilik hak etmektedirler. Bu uygulama doğru değildir. Ülkesine ve Milletine hizmet 
eden bir sürü üst düzey kamu görevlisi bulunmaktadır. O zaman onlarda aynı şekilde 2 yıl hizmet 
ederek emeklilik hak etsinler. Bu durum kamu vicdanına da uygun olmadığı gibi Türk Milletine 
külfet getirmektedir. Ülkemizde, Hakim, Savcı, Vali, Kaymakam, Belediye Başkanı ve vatandaşlar 
hangi kriterlerde emekli olabiliyorlarsa, Milletvekilleri de aynı şekilde emekli olmalıdırlar. Ayrıca, 
bir Milletvekili, seçildiği partiden yol ayrımına girip de istifa ederse, sadece partiden değil! 
Milletvekilliğinden de istifa etmelidir. Yerine istifa ettiği Partinin yedek Milletvekili atanmalıdır. Bu 
şekilde o Partiye gönül veren vatandaşa da ihanet edilmemiş olunur. Bunun yanında seçilen 
milletvekili sadece kendi namına çalışarak memleketine ve insanlarına faydalı işler yapmıyorsa, 
o Milletvekili, Partinin Genel Başkanı tarafından istifa ettirilmeli ve yerine yine yedek milletvekili 
atanmalıdır. Bu sadece Milletvekilliği için değil! Belediye Başkanları için de geçerli olmalıdır. 
Seçilmiş bir Belediye Başkanı başka bir partiye Belediye Başkanı olarak geçmemeli, geçerse de 
bütün görevlerini bırakarak istifa etmeli, yerine de seçildiği partinin yedeği atanmalıdır. Bu sayede 
seçmenlere ve partililere de ihanet edilmemiş olunur. Ayrıca Milletvekili, Belediye Başkanı veya 
herhangi halk tarafından seçilen kim var ise noterden sözleşme yapılmalıdır. Aynı görevde başka 
bir partiye gitmeyeceğine dair taahhütte bulunulmalı ve belirli bir ücret ceza konularak partisine 
ve seçmenine karşı ihanet veya yanlış yaptırılmasının önüne geçilmelidir. Halkına, vatandaşına ve 
milletine hizmet etmeyen, Milletvekilinden Belediye Başkanına, Oda Başkanından muhtarına kadar 
kim olursa olsun bağlı olduğu kurum ya da başkanlık tarafından seçildiği konumu ve makamı işgal 
ettirilmemelidir. Ayrıca kurulan partilere hazineden yardım amaçlı  ödenek ödenmemelidir, hazine 
yardımı hiçbir partiye yapılmamalıdır. Bu paralar halkın cebinden çıkmaktadır. 

      Sayın Başkanım, 600 Milletvekili sayısı Türkiye’miz için çok fazladır. 81 Vilayeti ve 82 Milyon 
Nüfusu olan Ülkemizde 200 Milletvekili fazlasıyla yeterlidir. Sözgelimi, Şanlıurfa’ya 4 milletvekili 
yeterlidir, Gaziantep’e de 4 milletvekili yeterlidir. Türkiye’de ki, hiçbir Parti İl ve İlçe Başkanı, Oda 
Başkanları gibi Başkanlar, yaptıkları Başkanlık görevlerinden dolayı maaş almayarak, yaptıkları 
görevlerinin onurlu bir görev olduğu bilincindedirler. Milletvekilliği de onurlu bir görevdir. Türkiye 
de, bu onurlu görevi karşılıksız, hiçbir maaş almadan yapacak gönüllü, vatan-millet aşığı insan 
sayımız çok fazlasıyla mevcuttur. Milletvekili görevine ve oda başkanlarına varlıklı kişiler göreve 
gelsin. Milletvekillerinin almış oldukları maaşlar, günümüz asgari ücretli çalışan vatandaşlarımıza 
göre oldukça yüksek olup Devletimize ve Milletimize külfettir. Asgari ücretle çalışan insanlar 
düşünülmemektedir. Milletvekilleri ve Bakanların maaşları, biran evvel düzeltilmeli, Fakat ne yazık 
ki milletvekilleri bu şekilde olmadığı için seçildiği ildeki vatandaşıyla iç içe olmadığı için seçildiği ilin 
dertlerini bilmemekte ve dolayısıyla çözümde getirememektedir. Bu işi milletvekilleri tam anlamı ile 
yapsalardı hayat pahalılığı bu kadar artmayacaktı ve fırsatçıların önü bir an önce kesilecekti. 

TÜRKİYE BÜYÜK MİLLET MECLİSİ 
BAŞKANLIĞI’NA ANKARA
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Sayın Başkanım, Milletvekilleri de Belediye Başkanları gibi seçilmiş olduğu İl ve İlçede oturmalı, seçildiği 
İl ve İlçesindeki Vatandaşına hizmet etmelidirler. İl ve İlçedeki sorunları Ankara’ya taşımalı ve çözüm 
üretmelidirler. Vatandaşı, Ankara’ya ayaklarına getirmemelidirler. Kendi memleketinden olmayan birisi, 
başka memleketten Milletvekili olarak seçilmemelidir. Milletvekili olacak kişi bunu rant elde etmek için değil, 
Memleketine ve İnsanına hizmet etmek ve sorunları çözmek için bu görevi üstlenmelidir. Memleketine faydalı, 
insanlarına yardımcı olan ve memleketinde yatırımlar yapan, Köyünü, Kentini, İnsanını ve doğasını bilen, Halkı 
ile iç içe olan kişiler, O vilayetin vekili olmalıdırlar. İnsanlar, hizmet almak ve çözüm beklerken tepeden atama 
ile gelen Milletvekili zaman kaybı olup, vilayete ve o vilayette yaşayan Halka külfet olmaktan başka hiçbir işe 
yaramamaktadır.   
 
        Sayın Başkanım, Milletvekillerine ve Bakanlara tanınan haksız harcamaların ve örtülü ödeneğin acilen 
kaldırılması gerekmekte olup, aldıkları maaşları fazlasıyla yetmektedir. Son zamanlarda özellikle birçok il 
ve ilçeye kayyumlar atanmıştır. Kayyum olan kişi, zaten devletten maaş almaktadır. Duyumlarımıza göre 
Kayyum atanan yetkili 50.000-80.000 TL arasında kayyumluktan dolayı 2.bir maaş almaktaymış. Aldığı 
maaş yetmiyormuş gibi bir de kayyumluktan maaş almaktadır. Böyle bir şey var ise yüksek maaş derhal 
iptal edilmelidir. Bunun yanında yine duyumlarımıza göre Kızılay Başkanı başta olmak üzere yönetim ve 
personelleri yüksek maaşlar almaktaymış. Bu kurum hayır kurumudur. Yardım için toplanan bu kadar 
paraların çalışanlarına yüksek maaş vermesi ne kadar doğrudur? Milletvekillerin maaşları ortadadır. Bazı 
memurlarında yüksek maaş alması yanlıştır. Bu işleri yapacak kişilerin öncelikle gönüllü, vatansever ve ücret 
beklentisi olmadan yapmalıdır. Alacaksa da asgari ücretliler göz önünde bulundurularak, belirli bir maaş 
almalıdır. Vatandaşlardan topladıkları yardım paralarını kimsenin böyle har vurup harman savurmasına 
hakkı olmamalıdır. Kim olursa olsun, Devletin tek bir kuruşunu dahi almış olsa, bunun hesabını vermelidir. 
Eskiden devlet memurları az maaş aldıkları için kız vermezlerdi, oysa ki şimdi devlet memurları fazla maaş 
aldıklarından dolayı kız vermektedirler. Aynı zamanda bayanlar devlet memurları fazla maaş aldıkları 
için devlet memurlarıyla evlenmek istiyorlar. Ben, Sadettin BİLGİN olarak, 1985 yılından beri Birecik Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanlığı yapmaktayım. Bugüne kadar tek kuruş maaş ve huzur hakkı 
almadan, gönüllü olarak Memleketime hizmet etmek için çalışmaktayım. Zaten Oda’nın da resmi bir maaşı 
bulunmamaktadır. Birecik Ticaret ve Sanayi Odası ve Birecik Organize Sanayi Bölgelerinden, Huzur hakkı 
almamız gerekirken, Ben ve Yönetimimdeki Müteşebbis heyetim, Huzur hakkı almayı reddettik. Aynı zamanda 
huzur hakkının da kaldırılması gerekmektedir. Bunu da belge imzalayarak resmileştirdik. Ayrıca, bu belgeyi de 
Sanayi Bakanlığı’na gönderdik. Bütün Odaların da aynısını yapmasını arzu ederim. Aldığımız duyuma göre 
Birecik belediye Başkanımız Mahmut MİRKELAM göreve başladığından bu yana belediyeden bir tek kuruş 
maaş ve huzur hakkı almamaktadır. Türkiye’de ki devlet memurları ve şahıslar  Organize Sanayi Bölgelerinde 
ki toplantılara katılarak almış oldukları huzur hakları tamamen kaldırılmalıdır ve yüksek maaşlarda uygun 
seviyelere getirilmelidir. Bir Vali’nin aylık maaşı haricinde, Ay’da 2 defa yarım saat katıldığı toplantıdan dolayı   
4-5 Bin TL arasında değişen para alması ne kadar doğrudur? Bu sebepten ötürü huzur haklarının kaldırılması 
lazımdır. Zaten Devlet’ten yeterince maaş almaktadırlar. Devlete ait bütün meslek gruplarının (hangi meslek 
grubu olursa olsun fark etmez) maaşlarını, bu halk cebinden ödediği vergilerle karşılamaktadır. Devletimiz, 
vatandaştan topladığı vergilerle, maaşları ödeyemeyince bu sefer her şeye zam yapmakta ve Halk 
mecburen bu yükün altında kalmaktadır. Devletimiz her şey de tasarrufa gitmeli ve haksız ödemelerin önüne 
geçmelidir. Özel sektörde nasıl işçiler cumartesi çalışıyorsa devlet memurları da çalışmalıdır. Ülkemizin, refahı, 
selameti, huzuru ve düzeni için bu bahsettiğim konuların uygulanması gerekmektedir.   
       Sayın Başkanım, Türkiye Cumhuriyeti hepimizindir. Vatandaş olarak hepimizin Devletimize sahip çıkması 
gerekmektedir. Yetkililerin de aynı şekilde Memleketine ve Milletine elinden geleni yapması gerekmektedir. 
Tarafıma gelen istek, şikayet ve talepler bunlardır. Saygılarımla bilgilerinize arz ederim.

                                                                                                       Sadettin BİLGİN
                                                                                                    Birecik Ticaret ve Sanayi Odası 

                                                                                                            Yönetim Kurulu Başkanı
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Sayın Bakanım,
Süleyman SOYLU;                           22.02.2022
    
   Sayın Bakanım, Birecik ve Halfeti üyelerinden odamıza gelen şikayetleri sizlerle paylaşmak istiyorum. 
Ülkemizde hizmet etmekte olan mahalle ve kırsal kesim muhtarlarının almış olduğu maaşlar asgari ücretli 
ile aldığı maaşla bir tutulmaktadır. Ülkemizde hizmet etmekte olan muhtar sayısı yaklaşık 50.278 kişi görevi 
başındadır ve bunların her biri asgari ücrete tabii tutulmuş olup aylık asgari ücret  ve sigorta yatırılarak 
aylık toplam 382.263.634 tl devletimize ve milletimize yük olmaktadır. Devlet bu parayla aylık birkaç tane 
hastane ve okul yaptırabilir. Muhtarlar, eski dönemlerde muhtarlık maaşı almazlardı. Yeni dönemde 
muhtarlara bağlanan maaşlar yüzünden her muhtarlık seçiminde köy ve mahallelerde kavgalar, 
düşmanlıklar ve kırgınlıklar çıkmaya başlamıştır. Önceden muhtar seçilirken, mahallenin veya köyün 
yaşlı isimleri seçilirdi. odası ve ekmeği olan, insanlara yardım eden, herkesin saygı duyduğu, sözü herkes 
tarafından itibar gören, en yaşlı insanlar seçilirdi. muhtar devreye girdiği zaman kavgalar sona ererdi. 

Şimdi ise muhtarların çoğunluğu maaş almak için her türlü dalaverelerle seçime gidiyorlar. 
Duyduğumuza göre Türkiye’de seçildikten sonra hem asgari ücret alıyorlar bazıları da mühür başı 
ücret alanlarda bulunmaktadır. Bu durumun düzeltilmesi ve muhtarların paralı asker olarak değil de 
memleketine, insanına, bulunduğu köy ve mahalleye faydalı, onurlu gönüllü olarak bu işleri yapacak 
ve sorumluluk sahibi kişilerden gücü olanlar arasından seçilmesi gerekmektedir ve böyle yapacak 
gönüllü insan sayısı fazladır. Ben Sadettin BİLGİN olarak 35 yıldır birecik tso da başkanlık yapmaktayım 
ve bir tek maaş ile huzur hakkı almamaktayım. aynı zamanda meclis üyelerimizde tso’dan huzur hakkı 
almamaktadır. önceden muhtarların partisi olmazdı. şimdi muhtarlar gruplar halinde particilik yapıyorlar. 
muhtarlarımızın da aynı şekilde maaşsız ve hizmet amaçlı çalışması gerekmektedir. muhtarların almış 
olduğu maaşlar ekonomiye ve millete zarar vermektedir. Muhtarlığında eskisi gibi bir önemi kalmamıştır. 
Milletin üstüne elektrik akaryakıt ve doğalgaza iğneden ipliğe zam gelmektedir. Vatandaşa fazlasıyla 
yük gelmiştir. Her şeyin normale dönüşerek vatandaşın üzerindeki büyük yüklerin bir an önce kaldırılmasını 
istiyoruz. Bizim devletimizden istirhamımız muhtarlık işini hiçbir ücrete tabii olmadan gönüllü olarak 
yapsınlar ve muhtarlık maaşları kaldırılarak, 5-6 hanesi olan kırsal kesimlerdeki muhtarlıkların ivedilikle iptal 
edilmesi hususunda; gereğini bilgilerinize arz ederiz.

Sadettin BİLGİN
                                                                                                    Birecik Ticaret ve Sanayi Odası 

                                                                                                            Yönetim Kurulu Başkanı

TÜRKİYE CUMHURİYETİ İÇİŞLERİ 
BAKANLIĞI ANKARA

FOTOĞRAF ÇEKİM TARİHİ 1999



www.sadettinbilgin.com

25



www.sadettinbilgin.com

26

Sayın Bakanım,                                                                                               
Dr. Fahrettin KOCA,                       22.03.2022                  
                                                                                                                                                                                                      
      Sayın Bakanım, Şanlıurfa ili Birecik ilçesine yapılmış olan 150 yataklı Birecik devlet hastanesi 
ile ilgili olarak Birecik ve Halfetili vatandaşlarımızın odamıza gelerek yaşadığı sıkıntıları sizlerle 
paylaşmak istiyorum. Birecikli vatandaşlarımız Birecik devlet hastanesine gittiğinde maalesef 
KBB, Kardiyoloji, Enfeksiyon ve Göğüs hastalıklarından sorumlu doktor olmamasından 
ihtiyacını karşılayamaz hale gelmektedir. Hastanemiz büyük olmasına rağmen doktorların 
olmamasından dolayı vatandaşlar heyet raporu alamamaktadırlar.  
Bu durumdan dolayı vatandaşımız mağdur kalmaktadır. Devletimiz tarafından vatandaşlarına 
hizmet amaçlı yapılan böyle güzel ve büyük yatırımlarının sonucunun böyle olmaması 
gerekmektedir. Neticede vatandaşlarımız her şeyin en iyisini ve en güzelini hak etmektedirler. 
Bugün hangi hastaneye giderseniz gidin inanılmaz yoğunluklar ve sıralar mevcuttur. Burada 
eksik hatalı ve yanlış uygulamalar bulunmaktadır. Doktor, hemşire, sağlık memuru gibi 
insanların sayıları arttırılmalıdır. Yurtdışına giden doktorlara pasaport ve vize verilmesine 
devletimiz engel olsun. Devlet hastaneleri klinik ya da sağlık ocağı gibi çalışmamalıdır. Şuan 
bile Birecik devlet hastanesinde yukarıda bahse konu olan doktorlar bulunmamaktadır. 
Dünyayı kasıp kavuran covid 19 bulaşıcı hastalığın olduğu pandemi döneminde en çok 
ihtiyaç duyulan doktorların olmaması Birecik Halfeti ve çevre ilçe ve köylerimizi daha olumsuz 
etkilemektedir. 

Sayın bakanım sağlığın önemini pandemi döneminde herkes bir defa daha iyi anlamıştır. 
Ayrıca devlet hastanelerinden alınan ücretlerin kaldırılmasını talep ediyoruz. Devlete 
bağlı hastaneler özel hastaneler gibi neden ücret alsınlar ki? Bizim kurumumuzda ve diğer 
kurumlarda personellerimizin sağlık ihtiyaçlarının giderilmesi için devlet hastanelerinde 
gördükleri muayene ve tedavi sonucunda ücret kesmeleri ne kadar doğru olabilir? Devlet 
hastaneleri çoğalsın. Devlet yol, camii, okul vb. hizmetler yapar. Aynı zamanda devlet 
güvenliğe bakar ve halkımızın güvenliğini korumakla mükelleftir. Bu zorlu süreçte devletimizin 
ve bütün kurumlarının yanında olmaya her zamanki gibi devam ediyoruz. 

Hemşerilerimizin sağlık konusunda bile sağlık ihtiyaçlarını karşılamaları açısından Gaziantep 
iline gitmektedirler. Acil durumda olan hastaları Şanlıurfa’ya sevk etmektedir. Şanlıurfa 
yerine daha yakın olan Nizip ya da Gaziantep e sevk edilse belki de bu can kayıpları 
yaşanmayacaktır. Şanlıurfa’ya sevk edilmek istememelerinin sebebi Urfa ile ilişkileri az 
olduğundan dolayı Urfa’yı tanımamaktadırlar ve 90 km mesafe farkı olmasından dolayı ve 
Gaziantep 50 km mesafeyle Şanlıurfa’ya göre daha yakın olmaktadır.   Böyle bir hastanede 
doktorun hemşirenin ve sağlık çalışanlarının olmaması bizleri hem üzmekte hem de güzel 
Şanlıurfa’mıza ve Birecik’imize yakışmamaktadır. Birecik devlet hastanesinde ki doktor ve 
sağlık çalışan sayılarının artmasının yanında her branştan doktorun hizmet vermesini ve 
yukarıda bahsettiğim konularla ilgili gerekli olan düzenlemelerin yapılmasını saygılarımla arz ve 
talep ederim.                                                                                                   

                                                                                         Sadettin BİLGİN
                                                                                                Birecik Ticaret ve Sanayi Odası

       Yönetim Kurulu Başkanı                                                                                                                                                                                                                            

TÜRKİYE CUMHURİYETİ İÇİŞLERİ 
BAKANLIĞI ANKARA
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SADETTİN BİLGİN’İN AMCASI
İBRAHİM HAKKI BİLGİN

1894 yılında Ş.Urfa’nın Birecik İlçesi’nde doğmuştur. Babası aslen Kerküklü Hacı Molla Ağalardan 
Abdulvahap, annesi Ayan Ağalardan Zahide Hanım’dır. İlköğretim müfettişliği yapmış Şair Namık Ekrem’in 
yeğenidir. İlkokulu Birecik’te ortaokulu İstanbul’da dayısının yanında okumuştur. Buradan Halep öğretmen 
okuluna girmeyi başarmıştır. Halep öğretmen okulu son sınıfında iken 1. Dünya Savaşı başladığından 
silahaltına alınmış ve İstanbul Kara Harp okuluna gönderilmistir.15 Temmuz 1915 de Beyrut jandarma 
alayına görevlendirilmiş, Sayda ve Sur kasabalarındaki süvari birliklerinde takım komutanlığı yapmıştır. 15 
Ekim 1918 de İngilizlere esir düşerek Nisan, 1920 tarihine kadar Mısır’ın Seydi-Beşir esir kampında kalmıştır. 
Serbest bırakılınca memleketine dönmüştür. Bu defa da Kurtuluş Savaşı başladığından, Birecik Kuvayi 
Milliye komutanı olarak savaşa katılmış, Gaziantep savunmasında bulunmuştur.

19 Temmuz, 1920 de Kafkasya Elce zire 
Cephesinde gönüllü olarak görev almış, 
Sakarya Meydan Savaşı ve Büyük Taarruzda 
düşmana karşı savaşmıştır. Mart, 1922 de 
üsteğmen olmuş, 1 Ekim 1923 tarihinde 
de 1. Ordunun 6. Fırka Komutanlığında 
görevli iken kırmızı şeritli İstiklal Madalyası 
ile onurlandırılmıştır. Askerlikten sonra 
memleketine yerleşmiştir. Bir taraftan tarım 
ve ticaret işleriyle uğraşırken diğer taraftan 
çeşitli kurumlarda fahri görev almıştır. 
Bunlardan başlıcaları: Türk Hava Kurumu 
Başkanlığı, Belediye Meclisi Üyeliği, Türk Ocağı 
Başkanlığını sayabiliriz. 1.6. 1935 tarihinde 
yeniden memuriyete başlayan sair, 20.12.1936 
Tarihine kadar Birecik Belediyesi zabıta 
amirliği yapmıştır. (Belediye başkanlığına 
kaymakamların baktığı dönemde)
23.12.1936 tarihinde Birecik’in Halfeti Bucağı 
(Halfeti halen Urfa’nın ilçesidir), 16.7.1945 
Tarihinde Viranşehir’in Demirci Bucağı, 
6.1.1945 de Siverek’in Karakeçi, 13.7.1948 
de Birecik’in Böğürtlen bucağı müdürlüğüne 
atanmıştır. 1950 yılında emekliye ayrılmıştır, 3 
Mayıs 1981 tarihinde kalp krizi sonucu Allah’ın 
rahmetine kavuşan şair Birecik’te toprağa 
verilmiştir.

Yayınlanmış çok sayıda şiiri bulunan 
şairimiz Vatan ve millet sevgisi adı altında 
birde kitabı bu bulunmaktadır. Çeşitli 
gazete ve dergilerde yayınlanmış eserleri 
bulunmaktadır.

İBRAHİM HAKKI BİLGİN
ALDIĞI MADALYA: KIRMIZI ŞERİTLİ

İSTİKLAL MADALYASI

KURTULUŞ SAVAŞINDA ÜSTTEĞMEN 
OLARAK GÖREV YAPMIŞTIR

BİRECİK-GAZİANEP SAVUNMASINDA KUVAY-İ 
MİLLİYE’YE KOMUTANLIK YAPMIŞTIR

DOĞUM TARİHİ: 01-01-1894
ÖLÜM TARİHİ: 31-05-1981
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Sayın Bakanım,
Mehmet MUŞ;                                                                                                                       15.03.2022

      Sayın Bakanım, Birecik ve Halfeti halkından odamıza gelen bilgilere göre bilindiği üzere pandemi sürecinin 
beraberinde getirdiği ticari alışverişlerde fiyatlar bir hayli yüzde yüz oranında zamlanmıştır. Malumunuz Gaziantep 
Baklavası olarak nitelendirdiğimiz baklavaların ve kadayıfın da kg başı fiyatı bir hayli yüksektir. Fiyatın bir hayli 
yüksek olması hem tüketicinin hem de halkımızın eleştirisine sebebiyet vermektedir. Hâlihazırda satışı yapılacak 
olan tatlıların belediye ve devlet kontrolünde olması gerekir diye düşünüyoruz. Esnaf böylelikle kafasına göre 
fiyat verip satış yapmaktan çekinir. Böylelikle tüketici de rahat ermiş olacaktır. İnsanların sebepsiz yere hiç akla 
gelmeyen tatlı masrafından bile kaçınmaları gerçekten üzücü bir durumdur. Fiyatlar bazı firmalarda düşük fiyata 
bazı yerlerde ise iki katı fiyat artışı göstermektedir. Fakir gariban insanlar istedikleri zaman tatlı alamamaktadırlar. 
Bu işin sonu nereye varmaktadır. En özel günde nişanda düğünde yakınlarına hediye paketi gönderirken bile 
vatandaşımız baklava almaktan korkar hale gelmiştir. Maddi manevi mağdur duruma düşmekteyiz.  Bu durumda 
müşterinin ihtiyacı eksiksiz karşılanmadığı takdirde vatandaşımız fazlasıyla mağdur edilmekte ve fiyat alış-verişi 
konusunda fazlasıyla sıkıntı içine girmektedirler. Bu durumla ilgilenen Türkiye’deki derneklerin kaldırılması ve 
fiyatların belediyenin ve devletin kontrolünde olması gerekir. Belediye ve devlet varken derneklerin olması 
pek iç açıcı bir durum değildir. 1 Kg baklavada 100 gr fıstık bulunmaktadır. Pahalı olmasının sebebi ne olabilir. 
Dükkanlarda kaça aldın kaça sattın yasasının olması gerekir. Dükkânlarda kaça mal ettin kaça sattın diye 
sorularak fiyat tabelalarının olması muhakkak şart hale gelmiştir. Maliyeti ve satışının açıkça belirtilerek bütün 
ürünlerde uygulanması gerekir. Sayın Bakanım, Vatandaşlarımızdan gelen şikâyetler doğrultusunda bu duruma 
mutlaka el atılması gerektiğini ümit ediyoruz. Gereğini bilgilerinize arz eder/Sağlıklı günler dilerim.

TÜRKİYE CUMHURİYETİ TİCARET 
BAKANLIĞI ANKARA
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Sayın Bakanım,
Murat KURUM,                        29.03.2022
       
         Sayın Bakanım, Gaziantep ,Birecik ve Halfeti halkından odamıza gelen şikâyetleri sizinle 
paylaşmak adına tarafınıza iletmek istedik. Ülkemizde hizmet etmekte olan bazı belediyeler 
vatandaşın arazisini, iş yerini ve evini ucuz fiyata istimlak ederek kentsel dönüşüm çalışmalarına 
başlamaktadırlar. Kentsel dönüşümü bahane ederek yıkıp düzenleyip yandaş müteahhitlere 
vererek yapılan çalışma sonucunda rant sağlamaktadırlar. Toplulaştırma adı altında ellerinden 
alarak arsa edip müteahhitlere vermektedirler. Bazı belediyeler daha birçok memleket 
sorunlarıyla ilgilenmek dururken bu gibi işlerle vatandaşı isteği olmadan istemsiz şekilde hareket 
etmek halkımızın evlerini ve işyerlerini yıkarak ziyadesiyle mağdur etmektedir. Örnek verecek 
olursak bazı belediyeler torpili olan vatandaşlara 5 katlı bina yapımına onay vereceği yerde 20-
30 katlı binaların yapımına onay vererek keyiflerine göre davranıp riskli işlemlere girişip halkımızın 
barınması açısından deprem vb. olağanüstü afetlerin önünü açmış bulunmaktadırlar. 
Nerdeyse helikopter uçuş yüksekliğinde konut dikiliyor ve helikopterlerin ulaşım yolu kapanır 
hale geliyor. Dolayısıyla ülkemiz ve memleketimiz depreme elverişli bölgedir. Aynı zamanda 
ev ve arsa sahiplerine ruhsat vermesi gerekli olmaz mı? İstimlak edileceğine ev ve iş yeri 

sahiplerine yardımcı olup ruhsat verse daha 
uygun olmaz mı?  Ayrıca arsa sahiplerine 
para vermek yerine arsa metrekaresine 
göre  daire veya dükkan verilse daha iyi 
olmaz mı? Yıllardır yeşil alan olarak halkın 
park ve bahçe olarak oturduğu yerleri 
şimdi belediyeler parselleyerek yandaş 
kişilere vererek işyerleri yapmaktadır. Tabela 
ve emlak vergilerinin kaldırılmasını daha 
önce de belirttiğimiz gibi yine belirterek bu 
durumun işleme koyulmasını istiyoruz. Nasıl 
ki araba plakasıyla tanınıyorsa, tabelalar 
da iş yerlerinin plakasıdır. Bu ve buna benzer 
istimlak ve kentsel dönüşüm işlerinin bir an 
önce düzenli ve kontrollü bir şekilde revize 
edilmesi hususunda; Aynı zamanda her 
belediye keyfe bağlı olarak su fiyatları 
belirlemekte ve halkımız musluklarını açamaz 
hale gelmişlerdir. Suyun fabrikası yoktur ve 
Allah’ın vermiş olduğu bir nimettir. Su fiyatları 
çok yüksektir. Fakir vatandaşlarımız ve 
asgari ücretli vatandaşlarımız temel geçim 
kaynağımız olan suyu kullanamaz hale 
gelmişlerdir.
Gereğini bilgilerinize arz eder/Sağlıklı günler 
dilerim. 

T.C ÇEVRE ŞEHİRCİLİK VE İKLİM 
DEĞİŞİKLİĞİ BAKANLIĞI ANKARA
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Sayın Bakanım,                                                                                         
Mustafa ŞENTOP,                                                                                                                            04.04.2022        
                                                                                                
       Sayın Başkanım, Birecik, Halfeti ve Gaziantep’te ki üyelerimizden odamıza gelen şikâyetleri 
sizlerle paylaşmak istiyorum. Gelen şikâyetler üzerine daha önceki yazılarımda da bahsettiğim üzere 
bu pahalılığın önüne geçebilmek için üretici firmaların bir ürünü kaça mal ettiğini ve bayisine ne 
kadara sattığını, bayisi de tüketiciye ne kadara verdiğini kontrol ederse bu sorun ortadan kalkacaktır. 
Bunlar başlı başına araştırılır ve müdahale edilirse her şey meydana çıkacaktır. Eskiden devletin bir 
yasası vardı,  ‘’bir malı ne kadara mal ettin? kaça sattın?’’ diye a’dan z’ye her şey ve her kesim 
kontrol edilirdi. Gıda, Otomotiv, Enerji, Tarım ve buna benzer üretimi olan her ürünün rakam olarak 
devlet tarafından ne kadara mal edildiği bilinmelidir. Üretilen ürünün tüketiciye geldiği rakam, 
devletimiz tarafından sürekli kontrol edilmeli ve tüketiciye ne kadar kârla ulaştığı sürekli olarak takip 
edilmelidir. Örneğin; Marketlerde sebze ve meyvelerin kg başı fiyatı yüksektir. Bunun maliyetini kimse 
bilmemektedir. Çiftçiden ucuz parayla çıkan bu ürünler markette bu kadar olmamalıdır. Kimsenin 
stok yapmasına ve serbest piyasa adı altında uçuk fiyatlarla bu işi fırsata çevirmesine müsaade 
edilmemeli ve yapanlara da çok ağır cezalar verilerek fırsatçıların önüne geçilmelidir. Devletimiz her 
şeyden vergi almaktadır. Bu kadar vergi nereye, kimlere ve nasıl dağıtılmaktadır? Her şeyin şeffaf ve 
anlaşılabilir halde olması gerekmektedir. Yapılan yollar, köprüler, havaalanları ve şehir hastaneleri 
gibi birçok güzel yatırımlar şuan ki dönemde vatandaşa vergi yükü haline dönmekte ve bu yükün 
altında ezilmektedir. Yapılan işlerin güzelliği tartışılmaz, ama bunu dolar bazında garantiler verilerek 
borçlandırmak yanlış olduğu gibi şuan ki hayat pahalılığının nedenleri arasındadır. Devletimiz köprü ya 
da bir hastane yaptırmak için yap, işlet ve devret modeli ile çalışmaktadır. 

TÜRKİYE BÜYÜK MİLLET MECLİSİ 
BAŞKANLIĞI’NA ANKARA

FOTOĞRAF ÇEKİM TARİHİ 2018

BİRECİK TSO BAŞKANI
SADETTİN BİLGİN

GAZİANTEP BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYE BAŞKANI 

FATMA ŞAHİN

BİRECİK BELEDİYE 
BAŞKANI

FARUK PINARBAŞI
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Bu işleri yaptırdığı firmalara kesinlikle 15 
yılı aşmayacak şekilde işletmesini vermeli 
ve herhangi bir geçiş ücreti ya da müşteri 
garantisi vermeden yaptırmalıdır. Aksi halde 
hazinemiz bunu, vatandaştan almış olduğu 
vergilerle karşıladığı için her şeye zam olarak 
geri dönmektedir. Birecik barajı Süleyman 
Demirel ve Necmettin Cevheri 15 yıl yap 
işlet devret modeli ile yapılmış ve devletin 
cebinden 1 kuruş para çıkmamıştır. Devletin 
bu kadar açılması ve birden bire büyümek 
istemesi anlaşılabilir ama şuan ki yapı buna 
uygun değilse zamanı geldiğinde bu tür 
büyük yatırımlar yapılmalıdır. Vatandaş 
markete temel gıda malzemesi almaya 
gidemeyecek hale düşmüştür. 

Vatandaşın enflasyona yedirilmeyeceği 
söylenilmekte olup, gerçek çok farklı 
boyutlara ulaşmıştır. Devlete mal olmuş köprü 
ve otobanlar ücretsiz olmalıdır. Vatandaşların 
aldığı her araçtan ve hemen hemen her 
yıl yaptırdığı muayene ve sigortalardan bu 
vergiler zaten alınmaktadır. Ülkemiz ekonomik 
olarak maalesef zor duruma ve çıkmaza 
girmiştir. Biran evvel ekonomik önlemler 
alınmaz, yapılan bütün israf harcamaları 
düzeltilmezse durum daha da kötüye 
gidecektir. Bir iş Adamı, 100 lira kazanıp 
150 lira harcarsa batar. Bizim ülkemizde de 
durum budur. Devletimizin 1 kişiye yüksek ve birden fazla maaş vermesi yerine asgari ücret ve yaptığı 
işin konumuna göre en fazla 15.000- TL’yi geçmeyecek şekilde maaşlar vermesi gerekmektedir. Devlet 
fazla para vermemeli ve vergilerle para toplamalıdır. Özel sektör devletten daha fazla para verebilir 
fakat devlet veremez. Gereğinden fazla işçi, memur, milletvekili çalıştıran ülkeler batmaya mâhkumdur. 
Milletvekilliği ve Muhtarlık onurlu bir görevdir. Bu onurlu görevleri gönülden ve ücretsiz yapacak içinde 
vatan ve millet sevgisi olan binlerce insanımız bulunmaktadır. Duyumlarımıza göre 100.000 TL maaş alan 
devlet memurları olduğu söylenilmektedir. Bu kadar parayı 1 kişi alırsa devletimiz çökmemek için de her 
şeye a’dan z’ye zam yapmak zorunda kalmaktadır. Bu da hiçbir insafa hiçbir adalete sığmamaktadır. 
Ayrıca devlet engelli vatandaşlardan başka kimseye yardım etmemelidir. Herkese iş imkânı sağlamalıdır. 
Türkiye’de çalıştırılacak işçi bulunmamaktadır. Çiftçiler, ırgat bulamamaktadır. Çünkü herkes devletten 
bir şekilde yardım parası ve gıda destekleri almaktadır. Bazı Belediyeler sözde bedava süt dağıtmaktadır. 
Bu sütü dağıtmak için onlarca araba her arabada en az iki kişi ve bunların diğer masraflarının hepsi 
vatandaşın cebinden çıkmaktadır. 35 yıldır oda başkanlığı yapmaktayım, ben ve yönetimim bugüne 
kadar tek bir kuruş maaş ve huzur hakkı almamaktayız. Bu görev onurlu bir görevdir. 2013’te bir dönem 
kaybettim, tekrar 2018 yılında göreve geldim ve 1.734.614,50 TL borç ile teslim aldım. Yönetici yönetemezse 
müessese batmaya mahkûm kalır. Şu an Odanın kasasında 500.000 TL civarında paramız bulunmaktadır.

Sayın Başkanım, Yukarda belirtmiş olduğum konular hakkında gerekli önlemlerin alınması konusunda 
bilgilerinize arz eder,  sağlıklı günler ve hayırlı ramazanlar dilerim.                       

                                                                                                                                        Sadettin Bilgin
                                                                                                                        Birecik Ticaret ve Sanayi Odası

                                    Yönetim Kurulu Başkanı

22.12.2022

ŞANLIURFA VALİSİ
SALİH AYHAN

BİRECİK TİCARET VE 
SANAYİ ODASI BAŞKANI

SADETTİN BİLGİN
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Sayın Bakanım, 
Mevlüt Çavuşoğlu,                                                                                        07.04.2022 

        Sayın Bakanım, Dünya da gerek nüfus çokluğundan , gerek kaynakların artık yetersiz 
gelmesinden gerek gıda kıtlığından ve su kıtlığından, dünyadaki fiyat artışlarından dolayı 
ülkeler arasında problemler çıkmaktadır. Dünyaya göreve gelmiş olan Cumhurbaşkanı ve 
Başbakanlar keyiflerine göre harcama yaparlarsa yoksulluk yaşanır ve dünya kıtlığa düşer. 
Fakat bu problemlerin artık 21. Yüzyılda savaşlarla değil masa başında çözülmesi gerekir. 
Devlet işadamlarından fazla maaş verirse çöker.  Bizler hukuk devletinde yaşamaktayız, 
dolayısıyla alacak verecek mevzusu yaşandığında dövüşüp harp etmek yerine uzlaşarak ve 
anlaşarak çözüme kavuşturulması gerekir. 

Dünyada dünya mahkemeleri mevcut ve tüm sorunlar mahkeme de çözülür.  Dünya da 
bir çok ülke vardır bu sıkıntıları hepsi çekmektedir. Dünya da NATO gibi birlikler bu gibi sıkıntılı 
işlerde devreye girerek olayın savaşa dönüşmesi yerine masa başında ülkelerin anlaşmasını 
sağlaması gerekmektedir. Rusya hükümeti gücünün yettiği ülkelere saldırmaktadır. Ukrayna ve 
Rusya konusunda Türkiye tarafsız olmalıdır. 

Sonuç olarak yıllardır biz iki ülkeyle de ticaret yaptık , dostluklar kurduk geziler düzenledik. 
Bu konuda Türkiye taraf tutarsa büyük yanılgı içerisine düşmüş olacaktır. Dünya liderleri bu 
dış savaşı durdurmaya güçleri yetmiyor mu? Bunlara bir çözüm yolu bulamazlar mı? Rusya 
hükümet lideri Putin Saddam gibi bir ülke haline gelmiştir. Bu konu masa başında büyük 
ülkelerin tarafsızca Ukrayna ve Rusya liderlerini dinleyerek anlaşma yoluna gitmelerini 
sağlamak uygun olacaktır. Türkiye bu konuda iki tarafında dostu olarak öncülük etmeli ve 
barışı sağlamalıdır. Çünkü bugüne kadar savaştan silah satan ülkeler hariç hiçbir ülke karlı 
çıkmamıştır. Savaş demek masum insanların çocukların, kadınların ölmesi demektir, kan 
dökülmesi demektir. Dünya liderleri Rusya lideri Putin’i sorgulayamıyorlar mı ve güçleri yetmiyor 
mu? Herkesin yaptığı kendine mi kalacak bu yaptıkları mahkemede yargılanamıyor mu? 

Ayrıca savaşta sivil halkın vurulması ve binaların yıkılması kesinlikle insanlık suçudur.  Savaşta 
vurulan hastaneler , okullar, ibadethaneler insanların geleceğini elinden almaktadır. Bir 
hastane , okul kolay yapılamamakta ve bunu  sonucunda gençler okuyamamakta ve 
geleceğini elinden almak demektir. Ayrıca bu savaşta anlaşılan Rusya güçlü bir devlet 
Ukrayna ise kendi başına küçük bir devlettir. Rusya bunu bildiği için Ukrayna ya rahatlıkla 
savaş açmıştır. Bunu gören büyük devletler ise ses çıkarmamaktadır. Bu konu da ise aklımıza 
şu gelmektedir. O zaman hangi devlet güçlü ise gözüne kestirdiği küçük devletlere istediği 
gibi savaş açsın ve istediği toprakları alsın.Büyük devletler biran evvel müdahale etmez ise 
bu iş 3.dünya savaşına kadar gider. Ramazan ayında yapılan bu acımasızca tavrın ortadan 
kaldırılmasını istiyoruz. Sayın bakanım savaşa biran evvel müdahale edilmeli ve bu kanunsuzluk 
ortadan kaldırılmalıdır.
Gereğini bilgileriniz arz ederim.

                                                                            Sadettin BİLGİN
 Birecik Ticaret ve Sanayi Odası

                                            Yönetim Kurulu Başkanı

TÜRKİYE CUMHURİYETİ DIŞİŞLERİ 
BAKANLIĞI ANKARA
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Sayın Bakanım,
Süleyman SOYLU,                     14.04.2022

            Sayın Bakanım, Birecik, Halfeti ve Gaziantep halkından gelen şikâyetleri tarafınızla 
paylaşmak istiyoruz. Geçtiğimiz günlerde 12.04.2022 tarihinde Gaziantep İbrahimli ’de 
meydana gelen vakada biri ölü diğeri ise ağır yaralı olmak üzere iki genç kız hayati tehlike 
ile karşı karşıya gelmişlerdir. Aynı zamanda can kaybına sebep olan sukuttur araçlarına 
cadde içerisinde ve trafiğe açık alanlarda binilmesi sakıncalıdır.  Ölenin mekânı cennet olsun, 
kalana ise Allah acil şifalar versin. Sukuttur araçlarına sahil yolunda, trafiğe kapalı alanlarda 
ve boş alanlarda binilmesi daha uygundur. Plakası ve dikiz aynası olmayan araçların trafiğe 
açık alanlara çıkması risklidir ve binen kişiler ise büyük yaptırımlarla karşı karşıya gelmektedir. 
Sukuttur aracının freni olsa bile sağlıklı olmamakla birlikte iki kişinin binmesi bile ayrıca tehlike 
yaratmaktadır. Türkiye’de sukuttur üreten fabrikaların kapatılması ve ülke genelinde yasak 
edilmesi gerekmektedir. Gençler tarafından üslupsuz şekilde kullanıldığı takdirde Türkiye 
genelinde ölümlere sebebiyet vermektedir. Aynı zamanda bazılarının bu gibi araçları kiraya 
verilmesin direkt kapanır hale getirilsin. Bu gibi vakalarda trafik mensuplarının gerekli önlemleri 
ve tedbirleri alması hususunda;
Gereğini bilgilerinize arz eder/Sağlıklı günler dilerim.

Sadettin BİLGİN
                                                                           Birecik Ticaret ve Sanayi Odası       

                                               Yönetim Kurulu Başkanı

TÜRKİYE CUMHURİYETİ İÇİŞLERİ 
BAKANLIĞI’NA ANKARA
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Sayın Bakanım,
Süleyman SOYLU,                      14.04.2022

       Sayın Bakanım, Birecik, Halfeti, Nizip ve Gaziantep halkından gelen şikayetleri tarafınızla 
paylaşmak istiyoruz. Çevre il ve ilçelerden Gaziantep’e gelen vatandaşımız ve esnafımız 
her mağazanın, hastane, AVM ve iş yerinin önünde duran bankomatlardan şikâyetçidirler. 
Herhangi bir iş için aracıyla mağazanın, dükkânın, iş yerinin hatta hastanelerin önünde bile 5 
dakika durmasıyla, vatandaşlardan kaldığın süreye göre değişen park ücreti alınmaktadır. 
Zaman uzarsa fiyatta ona göre artmaktadır.  Caddede araçlardan para alınması yanlış bir 
durumdur. Garajlara girilse ücrete tabii tutulma hakkı olma ihtimali vardır. Normal şartlarda 
belli kesimlerin otogarlarından bile ücret alınmamaktayken cadde üzerinde park halinde 
olan araçlardan bankomat kesilmesi yanlış bir durumdur. Halkımız bu duruma bağlı kalarak 
neredeyse trafiğe çıkamaz hale gelerek işlerini belli yerlerde rahatlıkla halledememektedirler. 
Bu durumdan vatandaşımız ve esnaflarımız Gaziantep Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı 
bankomatlardan şikâyetçidir. Vatandaş nereye giderse gitsin, ayağını attığı her adımda vergi 
ödemektedir. Ücretler otobandan geçişlere göre daha ağır ve yüksektir. Alınan bankomat 
ücretlerin bir an evvel kaldırılması hususunda;
Gereğini bilgilerinize arz ederim.

TÜRKİYE CUMHURİYETİ İÇİŞLERİ
BAKANLIĞI’NA ANKARA
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Sayın, 
Adil KARAİSMAİLOĞLU;                                                   19.04.2022      
     
          Sayın Bakanım, Şanlıurfa-Gaziantep karayolu üzerinde bulunan Küçük Sanayi 
Sitesindeki kavşağa, Kefre Yolu üzerine, Köprü iniş çıkışlarında bulunan kavşağa ve Kurtuluş 
Mahallesindeki Tünel Yolunun üzerine, Birecik’ten taraf Köprü Başına Trafik sinyalizasyonun 
konulması gerekmektedir. Aynı zamanda tünelin üst bölümündeki sağ tarafına bir cep 
yapılması uygun olmalı, çünkü arabalar mahalleye giriş çıkış yapmakta zorlanmaktadır. 
Aynı zamanda kavşakta büyük kazalar meydana gelmektedir. Birecik köprüsünün yanına 
bir köprü daha yapılması ve Karşıyaka da bulunan üst geçidin bir an evvel kaldırılması 
gerekmektedir yada sebze halinin yanına bir köprü yapılarak Nizip’in eski yoluna bağlansın 
ve Bozova, Halfeti ve çevre şehirlerden gelen yolcuların Gaziantep ve Karşıyaka ulaşımı 
kolaylaşsın. Nizip’ten gelen duble yolun yeni yapılacak olan köprüden geçişinin sağlanması 
daha kolay olacaktır ve yeni yapılacak olan köprüye bağlanması ulaşımı rahatlatacaktır. 
Nizip-Birecik arası duble yol çalışmaları durdurulmuştur ve bu sebepten dolayı belirtilen 
karayolu üzerinde trafik kazaları meydana gelmekte olup, hayati riskler taşımaktadır. Takılacak 
sinyalizasyon ışıklandırma sistemi ilçemizde ki trafiğe de hayat verecektir. Ölümlere engel 
olacaktır. Bu sayede araç şoförlerinin kurallara ve hız sınırlarına uyması sağlanmış olup, 
kazaların ve düzensizliklerin de önüne geçilmiş olunacaktır. Ayrıca, Kurtuluş mahallesinden 
hastaneye giden yol üzerinde bulunan tünelin yıkılarak tünelin üstü açılsın yol genişletilsin 
çünkü vatandaş yaya giderken tünelin ilerisinde kayalar üzerine düşmektedir. Kayalar 
yayalar ve araçlar için risk oluşturmaktadır. Tünelin yıkılarak üstünün açılması ve genişletilmesi 
halkımızın ulaşımını kolaylaştıracaktır. Tünelin 500 metre ötesindeki kayalarında yıkılarak 
genişletilmesi gerekmektedir. Vatandaşımız tünellerin dar olmasından dolayı hastaneye gidip 
gelememektedir.  Böylelikle hem hastahaneye daha rahat ulaşım sağlanmış olur hem de 
trafiğin daha akıcı hale gelmesini talep ediyoruz. Aynı zamanda Halfeti yolu Mezra Mahallesi 
ve Kelaynak-Bağlar yolu üzerinde bulunan kayaların bir an evvel tıraşlanmasını ivedilikle talep 
ediyoruz.
Gereğini bilgilerinize arz eder/Sağlıklı günler dilerim.                                                                                                                                         
                                                                                                                                                             Sadettin BİLGİN

                                                                Birecik Ticaret ve Sanayi Odası       
                                                   Yönetim Kurulu Başkanı

T.C.ULAŞTIRMA VE ALTYAPI 
BAKANLIĞI’NA ANKARA
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Sayın Bakanım;
Süleyman Soylu,                                                                    26.04.2022

Sayın Bakanım, Birecik ve Halfeti üyelerimizden gelen talepleri sizlerle paylaşmak istiyorum. 
Halfeti ve Birecik halkı Gaziantep’e bağlanmak istemektedirler. Yıllardan beri Birecik ve Halfeti 
halkı Gaziantep’e gidip gelmektedir. Bütün ihtiyaçlarını Gaziantep’ten karşılamaktadırlar. 
Şanlıurfa’ya bağlı olmamıza rağmen bütün işlerimizi Gaziantep’te görmekteyiz. Halkımız isteği 
doğrultusunda referandum yapılarak Gaziantep iline bağlanmak istemektedirler. Fırat Nehrinin 
karşı yüzü Gaziantep’e bakmaktadır. Batımız Fırat Nehri, doğumuz dağlarla kaplıdır. Birecik ve 
Halfeti halkı sanayi ve ticari işlerinin hepsini Gaziantep’te karşılamaktadır. Birecikli sanayicilerin 
çoğu işini Gaziantep’te yapmakta ve yatırımlarını bile Gaziantep’e yatırmaktadırlar. Dolayısıyla 
Birecik ve Halfeti halkının çoğu Gaziantep’te ikame etmektedir. Şanlıurfa’da hiçbir hemşerimiz 
ikame etmemektedir. Aynı zamanda Şanlıurfa’da seçilen milletvekilleri Birecik ve Halfeti’ye 
hizmet etmemektedir. Hemşerilerimizin sağlık konusunda bile sağlık ihtiyaçlarını karşılamaları 
açısından Gaziantep iline gitmektedirler. Acil durumda olan hastaları Şanlıurfa’ya sevk 
etmektedir. Şanlıurfa yerine daha yakın olan Nizip ya da Gaziantep’e sevk edilse belki de bu 
can kayıpları yaşanmayacaktır. Şanlıurfa’ya sevk edilmek istememelerinin sebebi Urfa ile ilişkileri 
az olduğundan dolayı Urfa’yı tanımamaktadırlar ve 90 km mesafe farkı olmasından dolayı ve 
Gaziantep 50 km mesafeyle Şanlıurfa’ya göre daha yakın olmaktadır.  Daha öncesinde de 
bu yazıyı dile getirmiş bulunuyoruz. Sizden istirhamımız yazımızı uygun ve boş vaktinizde okuyup 
değerlendirmenizi rica ederiz.                                                                                                          Sadettin BİLGİN

                                                                                           Birecik Ticaret ve Sanayi Odası
                                                     Yönetim Kurulu Başkanı

TÜRKİYE CUMHURİYETİ İÇİŞLERİ 
BAKANLIĞINA ANKARA
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Sayın Bakanım,
Derya YANIK;                    03.04.2023
  
          Sayın Bakanım, Birecik ve Halfeti halkından odamıza 
gelen şikâyetleri sizlerle paylaşmak istiyoruz. Son günlerde 
Türkiye’nin birçok yerinde olduğu gibi ilçemizde de yaşanan 
asrın felaketlerinden sel, depremler ve beraberinde gelen 
mübarek Ramazan ayı ile birlikte ilçemize gerek AFAD, gerekse 
Kızılay tarafından birçok yardımlar yapılmıştır. Yalnız AFAD ve 
Kızılay’a bağış yapılmasına rağmen yapılan para ve yardımlar 
ne yazık ki ihtiyaç sahibi vatandaşın eline tam olarak ulaşmadan 
ziyan olmaktadır. Türkiye’de, Kızılay’ın toplamış olduğu para ve 
yardımlar kimlere dağıtılmaktadır? Gelen yardımların kontrolü ve 
dağıtımı, herkesin görebileceği şekilde şeffaf ve açık olmalıdır. 
Her bir hayır sahibi buradan yaptıkları hayırların kimlere ulaştığını 
takip edebilmelidir. Aslına bakarsanız hayırsever vatandaşımızın 
yapacağı bir yardımı başka bir vatandaşın elinden yaptırması 
bizlere göre doğru da değildir? Her vatandaş kendi şahsi 
yardımını kendi eliyle yapabilmelidir. Ülkemizin yardım ve 
dayanışma denilince akla ilk gelen kurumu olmakla birlikte her 
bir Türkiye Cumhuriyeti vatandaşının varlığı ile de gurur duyduğu 
nadide kurumu KIZILAY’ dır. Bu kurumun başkanı ve üst düzey 
çalışanları eskiden görevlerini gönüllü olarak, gururla ve tek bir 
kuruş maaş almadan yaparlardı. Şu an görevde olan başkan 
ve üst yönetim personelleri aynı anda birkaç farklı yerden ve 
büyük tutarlarda maaş almaktadırlar. Kızılay kurumu, ülkemizin 
en hayırsever kurumu olarak gönüllü hizmet vermeleri gerekirken 
neden toplamış olduğu paralardan dolayı yüksek tutarlarda 
maaş almaktadır. Kızılay kurumuna Yurtdışı ve Yurtiçinden gelen 
yardımlar nereye gitmektedir. Devletimiz tarafından gerekli 
denetlemelerin ve kontrollerin sağlanarak halkımıza daha adil bir 
şekilde yardımcı olunmasını bilgilerinize arz eder, Sağlıklı günler 
dilerim.                                                                        
                                                                       
                                               Sadettin BİLGİN                                                                                                                    

                                                                              Birecik Ticaret ve Sanayi 
Odası       

                                                                            Yönetim Kurulu Başkanı

T.C AİLE VE SOSYAL
HİZMETLER BAKANLIĞI

ANKARA
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Sayın,Bakanım,
Dr. Nureddin NEBATİ,                                                             01.08.2022

             Sayın Bakanım, Birecik, Gaziantep ve Halfeti halkından gelen şikâyetleri sizinle paylaşmak istiyoruz.
Ülkemizde döviz kurları yasaklanmalı ve tamamen kalkmalıdır. Euro, dolar vb. para birimleri 
kullanılmayarak onların yerine ülkemizin para birimi kullanılarak vatandaşa da kolaylık sağlamış olacağı 
kanaatindeyiz. Biz Türk vatandaşıyız ve Türk parası kullanacağız ya da kanaatimizce bizde dövize 
geçsek dünyada para biriminin hepsi bir olsa belki bu ekonomik krizden kurtuluruz. Eskiden bir yasa vardı 
paranın kullanılması Euro ve doların cepte taşınıp kullanılması yasaktı o yasanın tekrar geri getirilmesini 
istiyoruz. Faizler düştüğü zaman vatandaş Euro’ya ve altına ağırlık veriyor vatandaş bu konuda 
devletten zengindir. Banka faizi düştükçe dolar neden yükseliyor ki? Bu nedenle Türk parasının değeri 
de düşmektedir. Dışardan gelen yabancı uyruklu işçiler dolarla çalışmaktadırlar. Bakıcılar 500-600 
dolara çalışmaktadır. Türkiye’de neden dolarla çalışmaktadırlar? Türkiye’de çalışacak bayan yok mu? 
Çalışan işçi bulunmamaktadır. Çalışan işçi bulunmamasının sebebi devletin onları maaşa bağlamasıdır.
Son zamanlarda geçirdiğimiz ekonomik sorunlarında beraberinde getirdiği dolar ve altının yükselmesi 
Türk vatandaşının alışverişini ve ticaretini aksatmakla birlikte esnafı zarara uğratmaktadır. Ticari 
hayatımızı daha da zedelememek için bu tür engellerin ortadan kaldırılması gerektiğini düşünüyoruz. 
Bu sebepten dolayı doların kullanılmasına izin vermeyerek ticaretimizi daha canlı hale getirmenizi rica 
ederiz.
Gereğini bilgilerinize arz eder / Sağlıklı günler dilerim.

TÜRKİYE CUMHURİYETİ HAZİNE VE 
MALİYE BAKANLIĞI’NA ANKARA
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Sayın, 
Adil KARAİSMAİLOĞLU;                          21.04.2022

       Sayın Bakanım, Birecik, Gaziantep ve Halfeti halkından odamıza gelen şikâyetleri sizlerle 
paylaşmak istiyoruz.

Bilindiği üzere vatandaşın en rahat ulaşılabilir iletişim aracı olan telefon insanlarımız arasında her 
kesimin elinde kullanılmakta ve yaygın hale gelmiş bulunmaktadır. Vatandaşın en çok şikâyet ettiği 
noktada tarifelerin fazlasıyla yüksek olmasıdır. Yalnız insanlarımız iletişim amaçlı kullandıkları telefonda 
en çok şikâyetçi oldukları noktalardan biri de aranan kişiye ulaşamadıkları esnada kullanılan operatör 
tarafından bayanın bilgilendirme amaçlı sesli mesaj bırakarak vatandaşın hattına 2,50-TL vergi 
dâhil ücret yansıtılmaktadır. Aynı zamanda arayan müşterilere yönlendirme yaparak ilgili kodları 
tuşlamaları hakkında bilgi vererek vatandaşı maddi yönden mağdur edecek yönlendirmelere 
başvurmaktadırlar. Ulaşılmayan numara için 1 veya 0 tuşlanması yerine ulaşılmıyor bilgisi verilerek 
telefon direkt kapalı hale gelsin. Eskiden numaraya ulaşılmadığında böyle bir durum söz konusu 
değildi bu son zamanlarda bu durum meydana gelmiş bulunmaktadır. Numara ulaşılamadığı 
takdirde yönlendirme yaparak tarife ücretlendirilmesi olmasın. Ne yazık ki tüm operatörlerde aynı 
durum mevcut ve aynı halden şikâyetçidirler. Telefonun ne bir hattı var ne de masrafı olmaktadır. 
Ne bir santralı bulunmakta ne de bir personeli mevcut olmamaktadır. Operatörlerin birer adet verici 
direktler bulunmaktadır. Türkiye’deki tüm operatörler böyle dolandırıcılık yapar gibi insanları boş yere 
yönlendirirse insanlarımız fazlasıyla maddi manevi iletişim yolunda zarara uğramakla birlikte gerekli 
işlemlerini ise rahatlıkla yerine getirememektedirler. Aynı zamanda PTT postaları fazlasıyla pahalıya 
göndermekle birlikte alıcıya çok geç ulaşmaktadır. PTT ücretleri daha ucuz ve uygun fiyata gitmesi 
gerekirken kargo ücretinden daha pahalıya gitmektedir. Bu durumun kontrol altına alınmasını ve 
denetlenmesinin rica ediyoruz.
Halkımızın en yaygın iletişim aracı olan telefonla görüşmelerini daha rahat hale getirebilmeleri için 
taşımacılık fiyatlarının daha uygun olması hususunda;
Gereğini bilgilerinize arz edeim.                               

T.C.ULAŞTIRMA VE ALTYAPI 
BAKANLIĞI’NA ANKARA
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Sayın,                                                                                                                                                                                  
Bekir BOZDAĞ,                                             02.06.2022                      
                   
          Sayın Bakanım, Evli bir çift, evlendikten yıllar sonra geçimsizlikten veya başka 
sebeplerden dolayı ayrılınca, evlendikten sonra ki erkeğin, mal varlığının yarısına 
sahip olmaktadır. Burada haksızlık vardır. Çiftler evlendikten sonra ki mal varlıklarını, 
çalışma durumlarına göre kim, çalışıp kazanmış ve tapu almışsa mal onun olmalıdır. 
Kadın kendi işinde veya farklı bir işte çalışıp kazanıyorsa, aldığı tapu ona ait olabilir. 
Kadınların, Erkeğin kazancı ile alınan tapularda herhangi bir söz hakkı olmamalıdır. 
Çünkü zengin bir erkek veya kadın, genç bir kadın ya da erkek ile evlenmek istiyor. 
Fakir olan, zengin olanın parası, malı ve mülkü için evlenmekte ve birkaç ay sonra 
çeşitli konuları sorun ederek boşanmak istemektedirler. Böyle evlilikler yüzünden, 
mukaddes olan evlilik kurumu yıpranmakta ve ahlak dışı bir durumun ortaya çıkmasına 
neden olunmaktadır. İnsanlar evlilikleri, para avcılığına dönüştürmüştür.  

Çiftlerden erkek öldüğü zaman, mal varlığının dörtte biri, boşandığında ise yarısı 
kadına düşmektedir. Bu adil olmayan haksız bir durumdur. Erkeğin malında kadının 
hiçbir şekilde hakkı olmamalıdır. Erkek, vasiyet etmişse dileğini dilediği kadar eşine 
verebilir. Hal böyle olursa evliliklerde bu tür boşanmalar olmayacağı gibi kadınlar, 
evlilikleri, hayatları, çocukları için kocasına saygıda, hürmette ve hizmette bulunarak 
ailelerin dağılmasının önüne geçecektir. Türk gelenek ve göreneklerine göre olan 
Türk Aile yapısını kimsenin bozmasına izin verilmemelidir. Ailede baba vefat edince 
babadan kalan miras öncelik olarak anneye kalmalıdır. Annenin geçimini sağlayacak 
kadar miras bırakılmalıdır. Babanın bir evi varsa anne ölünceye kadar o evde 
oturmalıdır. Babadan kalan maaş varsa kızı dulsa ölünceye kadar kıza düşmemelidir 
ve annenin geçimi için anneye kalmalıdır.

     Sayın Bakanım, Evlilikleri güçlendirmek ve toplum yapısına uygun olarak kanunları 
tekrar düzenlemek gerekmektedir. Şiddetli geçimsizlik, sorunlu ve zorunlu evlilikleri 
bitirmek gibi durumlara kimsenin itirazı olmamaktadır. Ama bu işi sadece para için 
yapan ve meslek haline getiren insanların önüne geçilmeli ve bir daha böyle bir şeye 
teşebbüs etmemeleri için caydırıcı yasalar çıkarılmalıdır. Yapılacak düzenlemeler 
sayesinde fırsatçı insanların, Aile gibi toplumun en önemli kurumunu yıpratmasının 
önüne geçilmelidir. Televizyonlarda ki dizi veya programlar bile düzenlenmelidir. 
Toplumun ahlak ve düzeninin korunması için, toplumumuzu yanlış yönlendiren dizi 
veya programlar tespit edilerek kapatılmalıdır. İnternet siteleri engellenmelidir. 
Böyle giderse Aile diye bir kavram kalmayacaktır. İnsanlar birbirleri ile paraları veya 
zenginlikleri için evlenmeye devam edecektir. Toplum yapımızı korumak için gerekli 
yasal düzenlemelerin yapılması konusunda bilgilerinize arz ederim. 
Saygılarımla 

                                                                                     Sadettin BİLGİN
                                                                              Birecik Ticaret ve Sanayi Odası

                                      Yönetim Kurulu Başkanı

T.C ADALET BAKANLIĞI’NA 
ANKARA
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Sayın, 
Adil KARAİSMAİLOĞLU,                                                                   17.05.2022 

         Sayın Bakanım, Birecik, Gaziantep ve Halfeti halkından odamıza gelen şikâyetleri sizlerle 
paylaşmak istiyoruz.
Bildiğiniz üzere ülkemizde halkımızın ulaşımla seyahat etmeleri esnasında bilet kesmeye ihtiyaç 
duydukları apaçık ortadadır. Fakat seyahat etmeden önce gerek uçak bileti gerekse otobüs bileti 
keserken fiyatlar birbiri ile örtüşmemektedir. 5-10 gün önce alınan biletlerin fiyatı ucuz gideceği 
zaman 1-2 gün kala alınan bilet fiyatlarında fazlasıyla yükselmektedir. Fiyatlar neden ucuz değil 
de pahalıya neden oluyor. Geçirilen bu kısa zaman zarfında fiyatların aniden artış göstermesi 
halkımızın ulaşımına engel olmakla birlikte maddi yönden de mağduriyet yaşadıkları bellidir. 
Fiyatların devlet ve belediyenin kontrolü altında olması daha uygun olacaktır. Fiyatlar neden 
devlet kontrolünde değil? Türkiye’de üretilen bütün ürünlerin devlet kontrolü altından geçmesi 
gerekiyor. Sizlerden istirhamımız bilet fiyatlarının bir an önce sabit olması ve uygun fiyata kesilerek 
halkımızın ulaşımına çözüm sağlamasını arz ederiz. Aynı zamanda eskiden devlet dairesinde 
çalışan personele kız vermezlerdi. Çünkü devlet az maaş verirdi. Özel sektörler devlete göre 
daha fazla ücret vermekteydi. Şu anda devlette çalışana kız veriyorlar. Özel sektörde çalışana 
vermiyorlar. Çünkü devlet özel sektöre göre daha fazla maaş veriyor. Çalışan vatandaşlara gerek 
devlet memuru gerekse özel sektör çalışanı olsun eşit şekilde maaş uygulamasına geçilirse halkımız 
arasında birtakım anlaşmazlıklar da ortadan kaldırılmış olunacaktır. Devlet fazla maaş verdiği için 
bu defa iğneden ipliğe her şeye zam yapıyor. Belirtmiş olduğumuz bu sorunlara bir an evvel çözüm 
getirilmesi hususunda, gereğini bilgilerinize arz eder/Sağlıklı günler dilerim.                                                                 

                                                                                    Sadettin BİLGİN
                                                                       Birecik Ticaret ve Sanayi Odası       

                                                                         Yönetim Kurulu Başkanı 

T.C ULAŞTIRMA VE ALTYAPI 
BAKANLIĞI’NA ANKARA

BİLGİN’İN EĞİTİME VERDİĞİ DESTEKLERDEN DOLAYI ÖDÜL VERİLİŞİ - “ŞANLIURFA 11.05.2012”
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Sayın Başkanım,
M. Rifat HİSARCIKLIOĞLU;                   17.03.2023

  
       Sayın Başkanım, Birecik ve Halfeti üyelerimizden odamıza gelen 
şikayetleri sizinle paylaşımda bulunmak istiyorum. Türkiye’de hizmet 
vermekte olan Ticaret ve Sanayi Odaları’nda Ticaret Sicil işlemleri 
Rekabet Kurumu Payı ödemesi ve Gazete İlan bedellerinde 
Ticaret Sicil harcının çok yüksek olması üyelerimiz tarafından 
uygun görülmemektedir. Üyelerimiz oda kaydına geldikleri 
vakit malumunuz böyle bir tabloyla karşı karşıya kalmaktadırlar. 
Üyelerimiz bu durumdan rahatsızlık duymaktadırlar. Odaya 
ödenen Ticaret Sicil harcını Bakanlığın hesabına yatırmamıza 
rağmen, üye ödediği Ticaret Sicil harcının odamıza girdiğini 
iddia etmektedir. Üyelerimiz, Ticaret Sicil harcı ödedikleri zaman 
kurumda sürekli tatsız olaylar yaşanmakta ve devamlı bu 
konu hakkında tartışma çıkmaktadır. Üyelerimizin, Ticaret Sicil 
Harçlarını odaya değil de Ticaret Bakanlığının banka hesabına 
yatırmaları daha uygun olacaktır. Dolayısıyla bizler de bu zor 
durumu atlatmış olacağız. Araştırma yapılırsa Türkiye’deki bütün 
odalar ve borsalarda aynı veya buna benzer sıkıntılar mevcuttur. 
Üyelerimizden gelen talepler doğrultusunda bu duruma mutlaka el 
atılması gerektiğini ümit ediyor, Ticaret Sicil Harçlarının biraz daha 
aşağı çekilerek üyelerimiz tarafından Ticaret Bakanlığının banka 
hesabına yatırılmasını talep eder, saygılar sunarım.

Gereğini bilgilerinize arz eder/Sağlıklı günler dilerim.                                                                 
                                                                       
                                               Sadettin BİLGİN                                                                                                                    
                                                                              Birecik Ticaret ve Sanayi Odası       

                                                                            Yönetim Kurulu Başkanı

TÜRKİYE ODALAR VE
BORSALAR BİRLİĞİ

ANKARA
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Sayın Bakanım;                                                                                            
Murat KURUM,                                                                                                                03.11.2022                        

          Sayın Bakanım, Türkiye genelindeki yabancıların Türkiye’ye gelmesi bütün ev, iş yeri ve dükkân 
fiyatlarını yükseltmiştir. Yabancılar bir an evvel ülkeyi terk ederek memleketlerine gitmeliler. Bu duruma 
neden olan başlıca sebeplerden birisi müteahhitlerin fiyatları istediği gibi belirlemesinden kaynaklı 
olmasıdır. Devletin ilgili kurumları bu duruma müdahale etmelidirler. Vatandaşlar tarafından Birecik Ticaret 
ve Sanayi Odası’na gelen bazı şikâyetleri sizlerle paylaşmak istiyorum. Son zamanlarda gündeme gelen 
kira fiyatlarıyla alakalı vatandaşlar birtakım şikâyet talebinde bulunmuşlardır. Ülkemizde kira fiyatları 
devlet tarafından belirlenirken son zamanlarda gündeme gelen kira fiyatlarının ev sahibi dükkân sahibi 
ve kiracı arasındaki anlaşma şartıyla meydana gelecektir. Cumhurbaşkanımızın yaptığı açıklamada 
kiracılarla ev sahibinin anlaşmasını dile getirmiştir. Cumhurbaşkanımızın yaptığı açıklamalara istinaden 
ev sahipleri ayaklanarak bütün kiracılarına tebligat çekmektedir. Ülke devletin kontrolü altında olmazsa 
ilerleyemez duruma gelmesine sebep olacaktır. Kiracılarının evden çıkması için elinden geleni yaparak 
kiracıya her türlü engelleri şart koşmaktadır. Hal böyle olunca kiracı fazlasıyla mağdur duruma düşerek 
ev sahibinin anlaşmasına uymak zorunda kalarak mağdur olmaktadır. Ev sahibi asgari ücretle geçinen 
kiracıdan kira bedeli en az 3000-TL’den 15.000-TL’ye kadar kira bedeli talep etmektedir. Konut fiyatlarının 
yıllık en fazla %10-15 civarında arttırılması gerekmektedir. Kiracının evde oturabilmesi için illa ki hırsızlık veya 
yolsuzluk yapması mı gerek veya illegal yollara sapması mı lazım. Devletin bu duruma mutlaka dur demesi 
gerekir ve her daima olduğu gibi belirli bir kira yüzdeliği belirlensin ve ev sahipleri bu yüzdeliğin üstünde 
kiracılarla anlaşarak daha fazlasını talep etmesin. Aksi takdirde ev sahibi ile alakalı gerekli işlem başlatılsın. 
Ev sahipleri ise kira oranını kiracının geçimini ve bütçesini göz önüne alarak belirlemelidir. Mağdur olup 
geçimini asgari ücretle geçindiren bir aileden 8000 liranın üstünde kira istemesi zannımızca doğru 
karşılanmamaktadır. 
Aynı zamanda konut fiyatlarının düşmesi için de yeni konut yerlerinin açılması gerekli olacaktır. Kar oranı 
en fazla %10 olmalıdır.  Bu sayede hem yüksek fiyatların önüne geçilebilecek hem de vatandaşların mal 
alımları kolaylaşmış olacaktır. Vatandaş, bir ev, bir dükkân, bir iş yeri alamadığı için mecburen kiraya 
gitmek zorunda kalmaktadır. Kiralar da bu yüzden aşırı yüksek olmakta ve hem vatandaşlar hem de 
esnaflar bu kiraları ödeyemediği için daha da kötü durumlara düşmektedirler. Kiracılar ev ve iş yerlerinin 
kirasını ödeyemeyecek durumda olunca ev ve iş yerini boşaltarak çıkmaktadır. Kiralar yüksek olunca 
her şeye zam geliyor. Giyim ürünlerinde mağazalar %50-60 oranında indirim yapmaktadır. Mevcut 
mağazalar %100 kazanım sağlamamış olsalar %50 indirim söz konusu olmaz. Yoksa evi, iş yeri ve dükkânı 
olanlar kafasına göre istediği fiyatlara ya da kiralara bu mülkiyetlerini vermektedirler. Evini ve dükkânını 
kiraya verenler faizciler ve tefeciler gibi olmuştur. Kiralara devletin el atması gerekir, devlet belirlemelidir. 
Kiraların aşırı yüksek olmasının biran evvel önüne geçilmelidir. Asgari ücretle çalışan bir işçi ev kirasını 
ödeyemez duruma gelmiştir. Bu tür durumlara devlet el atmazsa başka şekilde çözülmez. Bazı konut sahibi 
insanlar ise fiyat yüksekliğinden dolayı ev alamaz hale gelmekte ve kredi çekmektedirler. Aynı zamanda 
kredi borcunu ödeyemeyen vatandaş mağdur duruma düşüp intihara kalkışmaktadırlar. Devlet sıfır 
dairlere 0,69 faiz oranıyla ev sahibi yapmaktadır aynı zamanda 2. El ev sahibi olmak isteyenlere de aynı 
şartlar altında faiz oranı uygulansın. Devlet bankalarında faiz düşük fakat kredi vermemektedirler özel 
bankalarda faiz oranı yüksektir. Bu da vatandaşa ödeme kolaylığını sağlamayarak vatandaşı mağdur 
etmektedir. Özel bankalar tefeciler gibi faiz vermektedir. Bu duruma devletin el atması lazımdır. Faiz 
oranlarının bütün bankalarda eşit şekilde olması gereklidir. Bu imkânlar el vermiyorsa devlet bankalara el 
koysun. Devletimizin gücü her şeye yetmektedir. Devletimizin kira fiyatlarına muhakkak el atması lazımdır. 
Devlet el atmazsa kiralar fazlasıyla yükselecektir. Sayın Bakanım, tarafımıza gelen talep ve şikâyetler 
bunlardan ibaret olup, gereğinin yapılmasını saygılarımla arz ederim.

T.C. ÇEVRE VE ŞEHİRCİLİK
BAKANLIĞI’NA ANKARA
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Sayın Bakanım
Bekir BOZDAĞ                                                                          09.03.2023  
                                                            
Sayın Bakanım, Birecik ve Halfeti halkından gelen şikâyetleri sizlerle paylaşmak istiyorum. Şahsi işim 
için noterde bir sayfa vekalet işlemi yaptırdım. Beraberinde ise bir sayfa yazı için 705 TL ücret ödedim. 
Türkiye’de noter ücretlerine yüzde yüz zam gelmesi halkımızı fazlasıyla sıkıntıya sokmaktadır. Maddi 
durumu yerinde olmayan vatandaş para ödemede fazlasıyla zorluk yaşamaktadır. Daha öncesinde 
03.02.2020 tarihinde tarafınıza noter ücretinin yüksek olduğu ile ilgili yazı yazmıştık, fakat bir cevap 
alamadık. Bir sayfa yazı için bu kadar ücret talep edilmesi akıl almaz bir durumdur. Alınan paralarda 
devlet kontrolü yok mudur? Yabancı ülkelerde noter işlemleri Ptt’de yapılmaktadır. Daha öncesinde 
de vatandaşın notere gitmeden işlem yapılmasını tarafınıza iletme nezaketinde bulunmamıza rağmen 
herhangi bir işlem gerçekleşmedi. Üstüne fazlasıyla zam gelmiştir. Bir vekalet eskiden 40-50 TL’ye yapılırken 
şu an 705 TL olması vatandaşın mağduriyetini fazlasıyla artırmaktadır. Devletin noterleri işlemlere yüzde 
yüz zam getirirse diğer vatandaşlar ne yapsın ki? Bazı devlet memurlarına 80-100 bin TL yüksek maaş 
ödenirken vatandaşlardan alınan böyle yüksek ücretler milletimizin yükünü arttırmaktadır. Devlet, en fazla 
memurlarına 15-20 bin TL maaş ödesin. Asgari ücretli çalışanları da göz önünde bulundurmak gerekir. Ardı 
ardına gelen zamlar vatandaşı çaresiz bırakmaktadır. Türkiye Cumhuriyeti kurulduğundan bu güne böyle 
zamlarla karşı karşıya gelmemiştir. Bir yandan deprem bölgesindeki depremzedelere kolaylık sağlamak 
gerekirken tam tersine yapılan büyük zamlarla vatandaşları zorda bırakmaktadır. Yazımız ekinde de işlem 
yaptığım noter yazısı ve ödeme yaptığım noter makbuzu bulunmaktadır. Noter ücretlerinin bir an evvel 
düşürülerek vatandaşın işini görecek şekilde uygun meblağda ödeme yapılması hususunda; Gereğini 
bilgilerinize arz eder / Sağlıklı günler dilerim.                                                                   
                  Sadettin BİLGİN           

                                                                              Birecik Ticaret ve Sanayi Odası
                                                                Yönetim Kurulu Başkanı  

TÜRKİYE CUMHURİYETİ
ADALET BAKANLIĞI ANKARA
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Sayın Bakanım,                                                                             
Adil Karaismailoğlu,                                                                                                                        28.07.2022    
                                                         
       Sayın Bakanım , Birecik, Halfeti ve Bozova halkından tarafımıza gelen şikayetleri 
sizlerle paylaşmak istiyoruz. Şanlıurfa İli Birecik, Halfeti ve Bozova İlçesi yolu üzerinde 
bulunan Kelaynak – Bağlar yolu üzerinde kayaların tıraşlanması ve gerekli çalışmaların 
yapılması konusunda dilekçemizi 4-5 yıldır bütün kurumlara yazarak bilgilerinize 
sunulmuştur. Bütün yetkililerin bu duruma acil çözümler bulması gerekmektedir. Şanlıurfa 
milletvekilleri ve Şanlıurfa Büyükşehir Belediye Başkanı başta olmak üzere bütün 
yetkililerin bu duruma acil çözümler bulması gerekmektedir. Şanlıurfa milletvekilleri ve 
Büyükşehir Belediye Başkanı ne yapmaktadır? Seçilen milletvekilleri seçildiği ilde ikamet 
etsinler ve halkın, memleketin sorunlarıyla birebir ilgilenip çözüm bulsunlar. Birecik ve 
Halfeti İlçeleri tarihi önemi olan güzide ilçelerimizdir. Günlük 30-40 bin civarında araç 
geçmektedir ve belirtmiş olduğumuz bu yol Halfeti, Bozova ve Adıyaman yollarına da 
gitmektedir. Bu yol kapalı durmaktadır. Yolun açılmasını en kısa zamanda istiyoruz. 

Yabancı turistler Halfeti’ye geldiklerinden dolayı yolun çift şerit olması daha münasip 
olacaktır. Malumunuz yaklaşık 1 yıldır yol ulaşıma kapalıdır. Bozova Halfeti vb il ve 
ilçeler bu yolu kullanamamaktadır. Devletin önlem alabilmesi için yolların bir an 
evvel açılması gereklidir. Bütün halkımız ve özellikle kırsal kesimde yaşayan bağı 
tarlası fıstığı olan vatandaşımız mağdur durumdadır. Kırsal kesimden gelen birçok 
vatandaşımız ihtiyaçlarını karşılamakta zorluk çekmektedirler. Vatandaşlarımız 
alışverişini yapamamakta ve ihtiyaçlarını karşılayamamaktadırlar. Birecik esnafı 
ticaret yapamamaktadır ve Birecik esnafının ekonomisi çökmektedir. Kayaların yolu 
kapamasıyla birlikte halkımız yeni Halfeti yolundan yaklaşık 20 km uzaklıkta olan yolu 
kullanmak zorunda kalmaktadırlar. 

Son zamanlarda akaryakıta zam gelmesiyle beraber ulaşım için yolların uzamasıyla 
birlikte harcanan yakıt aynı zamanda insanlarımızı daha fazla maddi durumda 
da zarara uğratmaktadır. Devletimizin her şeye gücü ve imkanı yetmektedir. Bizler 
memleket sevdalıları olarak bölgemizde ki her olaydan sorumlu hissi ile bu kadar 
çaba sarf ederken, yetkili kurumların da çabalarını görmek ve sonuçlarına uluşmak 
istemekteyiz. Bu yol ölüm yolu olmadan kayaların bir an evvel tıraşlanmasını ve yolun 
da bir an evvel ulaşıma açılmasını siz değerli Cumhurbaşkanımdan yardımlarınızı 
esirgemeyeceğinizi bilmekte ve sorunlarımız sonuçlanana kadar bu işin takibini 
bırakmayacağımızı bilmenizi istemekteyiz. Yol bu zamana kadar açılmadı. Birkaç 
müteahhite verilse yolun yapımı bir an önce biter. Yoksa bu şekilde 3-5 senede bitmez. 
Yukarda belirtmiş olduğum konu ile ilgili olarak gerekli olan yardımların ve çalışmaların 
bir an evvel yapılması ve yolun bir an önce açılmasına katkı sağlamanız konusunda 
yardımlarınızı bilgilerinize arz ederim.    

                                                                                                               Sadettin BİLGİN
                                                                                                    Birecik Ticaret ve Sanayi Odası

                                                            Yönetim Kurulu Başkanı

TÜRKİYE CUMHURİYETİ ULAŞTIRMA 
VE ALT YAPI BAKANLIĞI ANKARA
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Sayın
Dr. Fahrettin KOCA,                                                                                                                                     19.08.2022 
                                                                                                                                                                                                                                                                                      
     Sayın Bakanım, Covid-19 ve benzer hastalıkların geliş ve yayılış sebebi benim tahminime 
göre; Covid-19 ve benzeri hastalıkların ortaya çıkma sebepleri, Dünya’da oluşan arabaların 
egzoz gazı, fabrikaların, nükleer ve elektrik santrallerinin kimyasal, zehirli ve kirli olan duman 
ve gazları, sigara, nargile ve benzeri tütünler ile birlikte sobaların kömür dumanları, uçakların 
havada bıraktıkları kirli gazlarının yıllarca atmosferde birikmesi ve bu kirli havanın havaya 
sığmayarak yağmurlarla tekrar Dünya’ya inmesinden kaynaklanmaktadır.

    İnsanoğlu, doğayı katledip sürekli kirli ve zehirli hava yaymaya devam ettiği sürece bu 
hastalıklar da artarak devam edecektir. Çünkü bu hastalıkların başka türlü gelme ve yayılma 
nedeni yoktur. Orman yangınları, ağaçların katledilmesi gibi kirli havayı çekerek bize temiz 
hava sağlayan doğayı daha fazla korumalıyız.

Dünyanın kuruluşundan bu yana çevre ve hava kirliliğinden dolayı sürekli hastalık 
olmuştur. İnsanların bulundukları ortamı, çevreyi ve doğayı koruduğu yerlerde hastalık 
bulunmamaktadır. Çevre ve hava kirliliği arttıkça hastalıkların çeşitleri de artmaktadır.
     Paraların elden ele dolaşması engellenmeli ve sadece kart üzerinden alış veriş yapılmalıdır. 
Para, tamamen ortadan kalkmalıdır. Kişiye özel para kartı olmalı ve banka hesaplarına göre o 
kartı kullanmalıdır. Elektronik kart uygulaması devreye alınmalıdır. Mikrop ve virüslerin yayılması 
en fazla para üzerinden olmaktadır.   

Bu zor zamanların altından da hep birlikte milletçe kalkacağız. Bu süreçte yetkililer tarafından 
yapılan uyarılara herkesin riayet etmesi gereklidir. Hijyen, temizlik ve temas konularına dikkat 
etmemiz virüsün yayılmasını hızlıca ortadan kaldıracaktır. Toplu alanların hepsi bu dönemde 
kapatılmalı, gerekirse belirli bir süre sokağa çıkma yasağı eşit şekilde herkese uygulanmalıdır. 

     Sadece bu dönem için değil, genel anlamda toplu olan yerlerin temizliği, hijyeni ve 
denetimleri arttırılmalı, ibadet alanlarımız olan camilerimizde ki halıların kaldırılarak her kişi 
kendi yanında namazlığını getirmeli, kişiler arasında ki mesafeler belirli bir seviyede tutulmalıdır. 
Bizler, hijyenimize, temizliğimize ve temaslarımıza ne kadar çok dikkat eder isek, hastalıklardan 
ve mikroplardan daha fazla korunmuş olacağız. Kapalı alanlarda yapılan düğün, balo ve 
benzeri eğlencelerin yapıldığı birliktelikler salgın bitene kadar kapatılmalıdır. Açık alana sahip 
yerlerde bu tür organizasyonlar yapılması hepimize faydalı olacaktır. 

       Taziyelerde, düğünlerde, kapalı alanlarda vb. yerlerde elle temas ve birbirlerine sarılma 
olmadan mesafeli bir şekilde temas kurulması gereklidir. Aksi takdirde korona denilen bu illet 
daha fazla yayılmaya baş gösterecektir.
        Sayın Bakanım, Yukarda belirtmiş olduğum hususlar benim şahsi görüş ve fikirlerimdir.  
Covid-19 virüsü sebebiyle bu zamana kadar ülkemizde ölen vatandaşlarımıza Allah’tan 
rahmet, yakınlarına sabırlar dilerim. Hasta olanlara da acil şifalar temenni ederim. Allah yar ve 
yardımcımız olsun.

                                                                                                                                    Sadettin BİLGİN
                                                                                                                        Birecik Ticaret ve Sanayi Odası

                                                             Yönetim Kurulu Başkanı

T.C SAĞLIK BAKANLIĞI’NA ANKARA
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Sayın Bakanım,
Fatih DÖNMEZ,                                                                                                                                                           10.03.2023                 
                                   
          Sayın Bakanım, Birecik ve Halfeti halkından odamıza gelen şikayetleri sizlerle paylaşmak 
istiyoruz.  Ülkemizde en büyük enerji sorunlarımız elektrik doğalgaz ve su tüketimidir. Elektrik, 
Doğalgaz ve Su tüketiminde vatandaşlar faturalara sürekli zam gelmesiyle sıkıntı yaşamaktadır. 
Gelen zamlarla birlikte halkımız ateş pahası olan fiyatlarla karşı karşıya kalmaktadır. Bölgemiz 
deprem bölgesi olmasına rağmen evinden yuvasından mağdur durumda olan ve elektrik doğalgaz 
az kullanan vatandaşın bile faturaları yüksek tutarlarda kesilmiştir. Elektriği kullanan vatandaşlara 
yardımcı olmak gerekirken tam tersine yüksek faturaların sonu gelmiyor. Türkiye geçmiş yıllardan 
bu yana böyle zamlarla karşı karşıya kalmamıştır. Ülkemizde 861 baraj olmasına rağmen elektrik 
fiyatlarının bu kadar yüksek olması ülkemiz vatandaşı için içler acısı bir durumdur. Dünyanın en 
pahalı elektriğini, doğalgazını ve suyunu kullanmaktayız. Su parayla satılmaz. Suyun fabrikası yoktur, 
su Allah’ın bize vermiş olduğu bir nimettir. Çiftçi, esnaf ve asgari ücretli çalışanlar ve işyeri olanlar 
mağdur olmuştur. TEDAŞ özelleştirilip Enerjisa’ya geçtikten sonra  abone olmak bile pahalı olmuştur. 
Sayaçları elektrik direklerinin üzerine aldırmışlardır. Elektrik, su ve doğalgaza kartlı sayacın konulması 
gerekmektedir. Türkiye’nin hepsi hırsız değildir. Herkes kendi elektrik parasını ödemelidir. Kaçak 
elektrik kullananlar tespit edilerek gerekli cezai işlem uygulanmalıdır. İnsanlar fiyatlar yüksek olduğu 
için kaçak elektrik kullanıp mahkemelik olmaktadırlar. Elektrik kaçaklarının önlenmesi için kartlı 
elektrik sayaçları üretilerek vatandaş karta para yükledikçe elektrik kullanabilirler. Bu şekilde kaçak 
elektrik kullanımının önüne geçilebilir ve aynı zamanda sayaç okuma parası da olmaz. Devletimizin 
gücü her şeye yeter. Devlet bazı memurlara ve milletvekillerine yüksek maaş vermesinden dolayı 

fuzuli masraf çoğaldığından her şeye zam 
yapmaktadır. Türkiye’mizde 861 adet baraj 
olmasına rağmen elektrik fiyatları yükselmiş ve 
rüzgâr ile güneş enerjisi zenginlere verilmiştir. 
Bunlar ise devlete pahalı elektrik satmaktadır. 
Devletin hazine arazileri çoktur. Devletin 
hazineye ait dağları  ve tarlaları vardır. Bu 
dağlara rüzgar ve güneş enerjisi kurulabilir, 
devlete ait olursa böylelikle millet ucuz 
enerjiden faydalanabilir. Devlet masrafları 
azaltırsa bu kadar zamlar olmaz. Şirketler 
güneş ve rüzgar enerjisini kurdurup devletten 
yüksek miktarda para almaktadırlar. Bu 
da millete zarar vermektedir. Devlet kendi 
enerjisini kurup işletse daha ucuza mal eder. 
Konu hakkında gerekli birimlerin yardımcı 
olacağını ivedilikle temenni eder, Gereğini 
bilgilerinize arz eder / Sağlıklı günlerdilerim.                                                                                                                                   
                                        
         Sadettin BİLGİN 

Birecik Ticaret ve Sanayi Odası 
                      Yönetim Kurulu Başkanı                                             

T.C ENERJİ VE TABİİ KAYNAKLAR 
BAKANLIĞI ANKARA
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Sayın Bakanım,
Dr. Fahrettin KOCA,                                                                                                       08.11.2022                                                                        

              Sayın Bakanım, Şanlıurfa ili Birecik ilçesine yapılmış olan 150 yataklı Birecik devlet hastanesi 
ile ilgili olarak Birecik ve Halfetili vatandaşlarımızın odamıza gelerek yaşadığı sıkıntıları sizlerle 
paylaşmak istiyorum.

              Birecikli vatandaşlarımız Birecik devlet hastanesine gittiğinde maalesef KBB, Kardiyoloji, 
Enfeksiyon ve Göğüs hastalıklarından sorumlu doktor olmamasından ihtiyacını karşılayamaz 
hale gelmektedir. Hastanemiz büyük olmasına rağmen doktorların olmamasından dolayı 
vatandaşlar heyet raporu alamamaktadırlar. Bu durumdan dolayı vatandaşımız mağdur 
kalmaktadır. Devletimiz tarafından vatandaşlarına hizmet amaçlı yapılan böyle güzel ve büyük 
yatırımlarının sonucunun böyle olmaması gerekmektedir. Neticede vatandaşlarımız her şeyin 
en iyisini ve en güzelini hak etmektedirler. Bugün hangi hastaneye giderseniz gidin inanılmaz 
yoğunluklar ve sıralar mevcuttur. Burada eksik hatalı ve yanlış uygulamalar bulunmaktadır. Acil 
durumda olan hastaları Şanlıurfa’ya sevk etmektedir. Şanlıurfa yerine daha yakın olan Nizip ya 
da Gaziantep’e sevk edilse belki de bu can kayıpları yaşanmayacaktır. Şanlıurfa’ya sevk edilmek 
istememelerinin sebebi Şanlıurfa ile ilişkileri az olduğundan dolayı Şanlıurfa’yı tanımamaktadırlar 
ve 90 km mesafe farkı olmasından dolayı ve Gaziantep 50 km mesafeyle Şanlıurfa’ya göre 
daha yakın olmaktadır. Halfeti ve Birecik halkı Gaziantep’e referandum yapılarak bağlanmak 
istemektedirler. Yıllardan beri Birecik ve Halfeti halkı Gaziantep’e gidip gelmektedir. Bütün 
ihtiyaçlarını Gaziantep’ten karşılamaktadırlar. Daha öncesinde de bu yazıyı dile getirmiş 
bulunuyoruz. Doktor, hemşire, sağlık memuru gibi insanların sayıları arttırılmalıdır. Yurtdışına 
giden doktorlara ve hemşirelere pasaport ve vize verilmesine devletimiz engel olsun. Devlet 
hastaneleri klinik ya da sağlık ocağı gibi çalışmamalıdır. Şuan bile Birecik devlet hastanesinde 
yukarıda bahse konu olan doktorlar bulunmamaktadır. Dünyayı kasıp kavuran covid 19 bulaşıcı 
hastalığın olduğu pandemi döneminde en çok ihtiyaç duyulan doktorların olmaması Birecik 
Halfeti ve çevre ilçe ve köylerimizi daha olumsuz etkilemektedir. Sayın bakanım sağlığın önemini 
pandemi döneminde herkes bir defa daha iyi anlamıştır. Bu zorlu süreçte devletimizin ve bütün 
kurumlarının yanında olmaya her zamanki gibi devam ediyoruz. Böyle bir hastanede doktorun, 
hemşirenin ve sağlık çalışanlarının olmaması bizleri hem üzmekte hem de güzel Şanlıurfa’mıza ve 
Bireciğimize yakışmamaktadır. Aynı zamanda Birecik’te hastane yolunda gece saat 12’ye kadar 
şehir içi dolmuşu çalışsın. 12’den sonra hastalar gerekli nöbetçi taksilerle gidilsin. Aracı olmayan 
vatandaşlarımız için de kolaylık sağlanmış olur. Aynı zamanda doktorlar tarafından hastalarımıza 
verilen ilaçlar eczaneden temin edilirken ilaç kutularının üzerine kullanım bilgileri yazılsın ve 
hastaya detaylı bilgi verilsin. Aksi takdirde hasta ilaç kullanımında yanlış bir tedavi uyguladığı 
anda hayati riski kapı aralamış olur. Aksi durumun yaşanmaması için ilaçların düzenli şekilde 
kullanılması gerekmektedir. Türkiye’de özel hastanelerin fiyatları çok yüksektir. Vatandaşımız özel 
hastaneleri kullanamamaktadır. Devletimiz fiyat kontrolü yaparak bu konuya el atmalıdır.

        Sayın bakanım Birecik devlet hastanesindeki doktor ve sağlık çalışan sayılarının artmasının 
yanında her branştan doktorun hizmet vermesini ve yukarıda bahsettiğim konularla ilgili gerekli 
olan düzenlemelerin yapılmasını saygılarımla arz ve talep ederim.                                                                                                   

                                                                                                            Sadettin BİLGİN
                                                                                                 Birecik Ticaret ve Sanayi Odası  

                                                                                                 Yönetim Kurulu Başkanı

T.C SAĞLIK BAKANLIĞI’NA ANKARA
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Yusuf İzzettİn BİLGİn
DOĞUM TARİHİ: 01.07.1914

ÖLÜM TARİHİ: 20.07.1973

Yusuf İzzetin Bilgin, 01.07.1914 Saha Mahallesi Birecik Şanlıurfa doğumludur.
 Annesinin adı Zahide Babasının adı Vahap’tır. 3 Erkek 3 kız çocuğu olmak üzere toplam 6 çocuk sahibidir.

 ÇOCUKLARININ ADI SIRASIYLA,
1-Gülser Bilgin  2-Sadettin Bilgin  3- Zahide Bilgin  4-Müslüm Muzaffer Bilgin  5-Mehmet Bilgin   6-İslim Bilgin

 
Yaşamını Birecik’te sürdürmüş ve sonlandırmıştır. İlkokul mezunu ve Osmanlıca okumuştur. 

Birecik’te döneminin en iyi tamircisidir. Yokluk ve zorluk döneminin her türlü cefasını çekmiştir. 
Bu imkânsızlıklarda bile işini en iyi şekilde yaparak insanları hiç bir zaman geriye çevirmemiştir. 

Elindeki imkânlar dâhilinde sürekli kendini geliştirmiş ve sadece Birecik’le sınırlı kalmayıp 
yakın iller olan Gaziantep, Adıyaman ve Şanlıurfa’dan bile tamir işleri için kendisinin yanına 

gelinmiştir. Şanlıurfa Birecik kalesinden bulunan Ramazan ayı içerisinde iftar açmak için atılan 
Ramazan topu Yusuf İzzettin Bilgin tarafından yapılmıştır. 

 Sadettin Bilgin’in Babası ve Annesi
YUSUF İZZETTİN BİLGİN’İN ÖZ GEÇMİŞİ
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Sayın Bakanım,                                                                             
Mehmet MUŞ,                                                                                                                                                                        12.12.2022

    Sayın Bakanım, Türkiye de Gıda, Giyim, Otomotiv, Sanayi ve Hayvancılık konularında sizlerde çok iyi 
bilirsiniz ki önceden bir ürünün kaça mal ettin kaça satıldığı hakkında bir yasa vardı ve devlet tarafından 
denetlenir ve herkes bu yasaya zorunlu olarak uyardı. Uymayanlara ise ceza verilirdi. Şimdi ise, kim neyi 
kaça isterse o fiyattan vermeye çalışıyor. Bu yüzden zabıta ve belediyeler de kontrolü bırakmışlardır. Bu 
tür olayların yaşanmaması için Devletimizin acil olarak, fiyat kontrolü yasasını tekrar uygulamaya alması 
gereklidir. Bir ürünün maliyet fiyatı ile kar fiyatı arasında en fazla %10 kar payı olmalıdır. Üretim noktasında 
5 TL olan bir ürün son tüketiciye ulaştığında 15-20 TL oluyorsa, burada haksız kazanç, kontrolsüz piyasa 
ve mağdur olan bir halk vardır demektir. Köylerde, üreticisinden 1 kg Patlıcan ile 1 kg Domates’in kg 
fiyatı, aradaki komisyonculardan geçerek marketlerde ki raflarda yerini alıncaya kadar fiyatlarda çok 
büyük farklılıklar olduğunu görebilirsiniz. Buna sebep olan başlıca sebepler çiftçiden uygun fiyata mal 
alan aradaki tüccar ve komisyoncuların karlılık oranının yüksek olması ve denetimlerin olmamasıdır. 
Esnaf devletten daha zengin olmuştur. Komisyoncular, köyden aldıkları sebze ve meyvelere alış faturası 
kesmeli ve aldıkları fiyatlarla sattıkları fiyatları belgelemelidirler. Köyden çıkış ile hal çıkış fiyatları faturalı 
ve belgeli olursa tüketiciler, bundan daha fazla yararlanır ve üreticilerin de mağduriyeti ortadan 
kalkmış olur. Çiftçinin üretim maliyetlerinden olan mazot, elektrik, nakliye, gübre ve ilaç fiyatları da çok 
yüksektir. Maliyetler yüksek olunca çiftçiler kazandıklarını sürekli bu giderleri ödemeye çalışmak zorunda 
kalmaktadır. Bu giderleri ödeyemeyen birçok çiftçi de köyde ki üretimi bırakarak şehirlere zorunlu göç 
yapmaktadır. Denetlemeleri bütün sektörlerde yapmak gereklidir. Bu deniz ürünlerinde de, fındık fıstık 
ürünlerinde de, hububat ürünlerinde de giyim sektöründe de durum aynıdır. Ayrıca kuruyemiş-fıstık-
nohut-pirinç-fasulye-bulgur-simit satış sektörlerindeki marketlerde stokçuluk fazlasıyla mevcuttur. Çiftçiler 
her alanda desteklenmelidir. Çiftçinin Traktör ve makine alımında ki KDV ile zirai kredilerinde ki uygun 
olan faiz oranının kaldırılması gibi çiftçi, her alanda desteklenmelidir. Giyim Mağazalarında %70 - %80 
indirimli ürünler satılmaktadır. Demek ki bu mağazaların karlılık oranları %100 den daha fazla ki bu 
oranlarda indirim yapılmaktadır. Devlet Kurumlarının kontrolü olmuş olsa vatandaşlar bu elbiseleri bu 
indirimler olmadan da çok uygun fiyatlara alabilecek durumda olurlar. Mazot, elektrik, gübre ve ilaç 
gibi çiftçinin temel ihtiyaçlarının olduğu başlıca giderlerinin fiyatlarının da düzenlemesi gerekmektedir. 
Çiftçiler’e destekler verilmelidir. Çiftçi, üretimi bırakırsa dış ülkelere bağımlı hale geliriz. Bu her alan için 
geçerli bir durumdur. Dış Ülkelere bağımlı olmamak için, her alanda üretime ağırlık vermek zorundayız. 
Bugün çiftçilerimiz ve üreticilerimiz maalesef Şehir’lere göç etmektedirler. Bunun sebebi çok açık ve 
nettir. Zaten Şehir nüfusları oldukça kalabalık ve hayat standartları ortadadır. Üretimden çıkıp tamamen 
Tüketim Ülkesi olmaya gitmemek için Devletimizin bütün ürünlerde gerek kooperatifler aracılığıyla, 
gerekse resmi kurumlar aracılığıyla yapacağı denetimler sayesinde ülkemiz hızlı şekilde kalkınmaya ve 
büyümeye devam edecek insanların refah seviyesi ise yükselecektir. Ayrıca, her sektörün kendine göre 
oluşturduğu dernekler bulunmaktadır. Bunlara Kasaplar, Toptancılar, Fırıncılar, Bakkallar, Berberler, 
Lokantacılar vb gibi örnekleri çoğaltabiliriz. Bu dernekler kendilerine göre karar alıp fiyatları kendilerine 
göre düzenlemekte ve vatandaşları mağdur etmektedirler. Bugün Türkiye de herhangi bir Lokantaya 
gittiğinizde 150 gr Kebap istediğiniz zaman porsiyon başı dünyanın parası ödenmektedir. İnsanlar 
misafirleri geldiği zaman Lokantalara götürmeye korkmaktadırlar. Fabrikalarda üretimi olan otomotiv, 
beyaz eşya, elektronik ve makine gibi ürünlerin maliyetinin devlet tarafından kontrolü yapılmalı ve bu 
maliyetin üzerine en fazla %10 kar payı eklenerek tüketiciye ulaştırılması sağlanmalıdır. Türkiye de ki bütün 
ürünler için denetim ve düzenleme bu şekilde olmalıdır. Vatandaşlardan tarafımıza intikal eden istek, 
şikayet ve talepler bunlardır. Serbest piyasanın ve derneklerin acilen kaldırılmasını talep etmekteyiz. Siz 
değerli büyüklerimizin de destekleriyle, İnşallah hepimiz için önemli olan bu duruma el atmanızı ve gerekli 
tedbirleri alarak ilgili makamlara talimat vermenizi saygılarımla arz ederim. 

T.C TİCARET BAKANLIĞI’NA ANKARA
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Sayın Bakanım,                                                                             
Vedat BİLGİN,                                                                                                                                                   22.11.2022      

     Sayın Bakanım, Ülkemizde, faaliyet gösteren özel sektörde ki firmalara, vasıflı veya vasıfsızlık 
durumuna göre, işveren tarafından iş verilmektedir. Bunların yanı sıra firma sahipleri, yakın eş 
veya dostlarının referansları sayesinde firmasına işçi almaktadırlar. İşe alınan bu işçiler, aradan 
5–10 yıl geçtikten sonra anlaşmazlıklardan dolayı, işten ayrılması gerektiğinde, işveren ile sorun 
yaşamaktadır. İstihdamı artırmak için, işverenlerin desteklenmesi ve işverenlerin daha fazla 
işçi çalıştırılması beklenirken, işveren, yasal dayatmalar nedeniyle, işçi almaya korkar hale 
gelmiştir. Anlaşamadığı yada işten çıkarması gerektiği hallerde sigortalı çalışan işçi, iş yerine 
zarar vermek adına ilgili birimlere giderek iş yerini, önce SGK’ya, sonrasında ise mahkemeye 
şikayet etmektedir. Burada gösterdiği mazeretler arasında; ‘’Yıllık izin kullandırılmadı’’, ‘’Fazla 
mesai yaptırdılar ama ücretini ödemediler’’,’’Yemek ücreti vermediler’’ ‘’Bana kıyafet 
almadılar’’,’’Keyfi yere beni işten çıkarttılar’’ ‘’Yıllık ikramiye vermediler’’ gibi şikâyetler ile 
işvereni, gerek mahkeme, gerekse Devlet Kurumlarında süründürüyorlar. Madem İşçi, yıllık izin 
verilmedi veya fazla mesai ücreti gibi hak ettiği ücretleri alamadıysa, o iş yerinden 1 yıl içinde 
ayrılsın. Yıllar geçtikten sonra bu şikâyetleri dile getirmenin, iş yerlerini zora sokarak, zarara 
uğratmanın anlamı yoktur.  

İşveren, 1 yıl içinde yıllık izin kullandırmadıysa ya da bunun karşılığını ödemediyse, o zaman 
işçi tarafından şikâyet edilerek hak talep edilmelidir. Aradan 5-10 yıl geçtikten sonra, bunları 
istemek işçinin, iyi niyetli olmadığını göstermektedir. Sigortalı çalışan İşçi, çalıştığı yerde hak 
elde ettiği haklarını, aynı yıl içerisinde talep etmelidir. Aradan zaman geçtikten sonra bu 
haklarının hepsinden feragat etmeli veya isteme hakkı olmamalıdır. İşveren, yanında uzun 
yıllar çalıştırdığı işçi ile her zaman iyiydi de, işten çıkardıktan sonra mı kötü olmaktadır? Sonuçta 
işveren, bir işçisini işten çıkartırken, yerine başka bir işçi ihtiyacı varsa yeni birisini alır, yoksa 
zaten bir şey yapılmaz.

 İşveren, yanında ki işçiyi anlaşmazlık olduğunda işten çıkarmalıdır. Sonuçta, ortada 
bir geçimsizlik ve anlaşmazlık olduğu için bu karar alınmaktadır. İşçi, İşverenine karşı 
gelerek çalışmazsa, iş yerinin gerektirdiği davranışları yerine getirmeyerek işverenle 
yüz yüze gelirse, işveren, işçinin işine son vermekten başka ne yapabilir? Evli çiftler 
bile, anlaşmazlık ve geçimsizliklerinde birbirlerinden ayrılabiliyorken, işveren ile işçi, 
anlaşmazlık veya geçimsizlik yaşadıklarında, birbirinden ayrılamayacak mıdır? İşveren, 
işçi tarafından sonradan verilmediği gerekçesiyle, yıllık izin ücreti, yıllık ikramiye ücreti, 
fazla mesai ücreti, yemek ücreti, kıyafet ücreti veya buna benzer geçmiş hakları ile 
muhatap edilmemelidir. Eğer iş yerinin belirli bir kıyafet düzeni var ise iş yeri bunu zaten 
karşılamaktadır.                                                                                                                                 

Fabrika, Hastane, Lokanta, Güvenlik veya buna benzer çalışanların olduğu yerlerde iş yerleri 
bu kıyafetleri zaten karşılamaktadır. Aksi halde en fazla 10-15 kişinin çalıştığı yerlerde böyle 
bir talebin işçi tarafından işverenden istenilmesi yanlış bir tutumdur. Yemek ücreti konusunda 
iş yeri yemek verirse işçi yemeğini iş yerinde yer. Eğer yemek konusu hesabına gelmiyorsa işçi 1 
saatlik mesai zamanında yemek ihtiyacını evinde dışarıda karşılar. 

T.C ÇALIŞMA VE SOSYAL GÜVENLİK 
BAKANLIĞI’NA ANKARA
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Bunun gibi nedenler yüzünden işveren ile işçi karşı karşıya gelmemelidir. İşçi, bu tür konular 
da hesabına gelmiyorsa çalışmayıp iş yerinden ayrılabilir. Bir iş yerine girerken araya hatırdan 
gönülden giriyorsa aynı şekilde yine hatırla ve gönülle iş yerinden ayrılmalıdır. Her iş yerinin belirli 
bir düzeni bulunmaktadır. İşçi, iş yerinden ayrıldıktan 2 yıl sonra bu hakları için dava açmakta ve 
işverenden hak talep etmektedir. Madem böyle bir durum var, başta iken neden dava açılıp 
hesap görülmemektedir? 

Böyle bir alacak yok ise işverenler bu tür davalarla neden uğraşmaktadır? Hak talebi konusunda 
ise en fazla 2 ay içerisinde açılacaksa dava açılmalıdır. Yoksa yıllar sonra iş yerinden bir hak ve 
talepte bulunulmamalıdır. Devletimiz, işçilerin yıllarca çalıştığı iş yerlerinden sorunlu bir şekilde 
ayrılmaları halinde sadece işçinin beyanını değil, işverenlerin de beyanlarını dikkate almalıdır. 
Kimse de mağdur edilmemelidir. Bir işçi, iş yerinden ayrıldıktan sonra işveren tarafından hak ve 
alacağı varsa verilmeli veya mahkeme de haklar aranmalıdır. Aradan 1 ya da 2 yıl geçtikten 
sonra işçi işverene değil bir dava herhangi bir hak talebinde bulunamamalıdır. İşveren, İşçiyi 
çıkarırken yanında çalıştığı süreye bağlı olarak, 1 ay içerisinde işçiye, “ben seni işten çıkarıyorum, 
git kendine iş ara’’ diye söylemektedir. İşçi, bu durumda iş yerine ne kadar fayda sağlayacaktır? 
İşçinin, İş yerine hiçbir şekilde verimi olmayacağı gibi tam tersine zararı olacaktır. İşveren, işçinin 
böyle durumda maaş ücreti varsa ödemeli, çıkışını anında yapmalı ve ilişiğini kesmelidir. İhbar 
tazminatının ortadan tamamen kaldırılması gerekmektedir. 

Ayrıca Pazarlama sektöründe çalışan İşçi iş yerinden ayrılırken ayrıldığı işyerine ait bilgileri aynı 
sektörde başka firmalara aktarmaktadır. Bu bilgi çalmanın önüne geçmek için işten ayrılan 
işçi aynı sektördeki başka bir firmada en az 1 yıl süre geçmeden çalışmamalıdır. Aynı sektörün 
bilgilerini başka sektöre götürmeyerek aynı 2 yıl aynı sektörde çalışmaması lazım. Örnek verecek 
olursak otomobil sektöründe bir işçi 2 yıldan aynı sektörde çalışmamalıdır. Otomobil sektöründe 
çalışıp ta tekrar aynı sektöre girip çalışması yanlış bir durumdur. İş kanununa madde olarak 
eklenmelidir. Ayrıca her yıl asgari ücrete zam talep edilirken işvereninde hakları göz önünde 
bulundurulmalıdır. İşveren zaten işleri düzgün olduğu sürece yapılan işe göre işçinin yaptığı 
işe göre asgari ücreti göz önüne almadan maaşını fazlasıyla verebilir. İşveren işçilerini asgari 
ücretin üstünde veya altında anlaşmalı olarak çalıştırılmalıdır. Yoksa işsizlik gün geçtikçe daha 
da fazlalaşacaktır. Asgari ücret yükseldikçe iğneden ipliğe her şeye zam gelmektedir. Asgari 
ücrete zam geldikçe iş yerleri ve fabrikalar kapanır hale gelecektir. Fakat işçinin maaşı SGK 
ödemesi yemeği vb. yüklerin altında ezilen işveren asgari ücretinde sürekli olarak artırılmasında 
ezilmektedir. Bu konuda devlet işvereni de desteklemelidir. Yoksa gücü yetmeyen işveren 5 işçi 
çalıştırıyorsa asgari ücretini ödeyemeyecek durumda olursa işçi sayısını azaltma durumuna gitmek 
zorunda kalmaktadır. Bunların yanı sıra İşçilerin, Kıdem Tazminatı haklarını, SGK Primleri gibi İşveren, 
senelik olarak düzenli bir şekilde Devletin Kasasına ödemelidir. İşçiler, 2 yıl bir yerde, 3 yıl bir yerde 
çalıştığında, kıdem tazminatı hakkını ya alıyor, ya da alamayarak bu hakkından yararlanamıyorlar. 
İşveren tarafından, 1 senenin sonunda kıdem tazminatı toplu olarak, Devletin kasasına yatırılmalı, 
işçi emekli olduğu zaman toplu olarak kıdem tazminatı hakkını, Devletin kasasından tekrar 
almalıdır. Bu sayede İşveren iflas ettiğinde, İşçinin bu hakları da kaybolmayacaktır. Devletimizin 
kasasında birikecek olan kıdem tazminatları sayesinde İşçinin, kıdem tazminatı hakları da 
korunmuş olacaktır. Yukarda bahsettiğim konularda da belirttiğim üzere, İşveren, işçi ile hiçbir 
şekilde karşı karşıya getirilmemelidir. Mevcut olan işçilerin hakları, aynı yıl içerisinde verilmeli ve ne 
işveren ne de işçi hiç kimse mağduriyet yaşamamalıdır. Odamızın üyelerinden tarafımıza gelen 
talepler bunlardır. Bu konularda gerekli düzenlemelerin yapılmasını saygılarımla arz ederim.

                                                                                                        Sadettin BİLGİN                                                                        
                                                                                            Birecik Ticaret ve Sanayi Odası

                                                                                                   Yönetim Kurulu Başkanı
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Sayın Bakanım,
Murat Kurum,                                                                                   04.08.2022

          Sayın Bakanım, Türkiye’deki belediyeler insanların yaşam kaynağı olan içme suyundan yüksek 
para almaktadırlar. Türkiye’de iş yerleri ve evler kullandığı suyun ton fiyatı çok pahalıdır. Asgari 
ücretli çalışanlarımız rahatça çeşmesini açamamakta su parasını ödeyememektedir. Su fiyatları 
devletin kontrolünde olmalı ve düşürülmelidir. Her belediye bir fiyat uyguluyor. Vatandaşımız rahat 
bir su içmelidir. Türkiye’de su fiyatları devlet tarafından denetlenip eşit fiyat belirlenmelidir. Halkımız 
arıtılmadan su tüketmektedir. Suların temiz gelmesi için arıtma tesislerinin fazlasıyla kurularak suların 
daha sağlıklı hale gelerek vatandaşımızın ihtiyacını karşılaması gereklidir. Vatandaşımıza temiz su 
içirilmelidir. Su saatlerine kartlı sayaç takılsın. Kapalı eve ve işyerine okuma ücreti neden yazılıyor. 
Haksız kazanç olan okuma ücreti birikerek vatandaş tarafından bedeli ve karşılığı ödeniyor ve 
vatandaş mağdur oluyor.  Su Allah’ın bize vermiş olduğu bir nimettir parayla satılmaz. Suyun fabrikası 
yoktur ve herhangi bir masrafının olmaması gereklidir. Bu kadar fazla gelmesi halkımızı mağdur 
etmektedir. Türkiye’de bu kadar barajlar, yer altı suları, akarsular ve göller olmasına rağmen bu kadar 
pahalılığın sebebi ne olabilir? İlgili yetkililerin bu duruma bir an evvel çözüm bulmalarını rica ederiz. 
Gereğini bilgilerinize arz eder / Sağlıklı günler dilerim.                                                                        
                                                                    

                                                                                                Sadettin BİLGİN
                                                                         Birecik Ticaret ve Sanayi Odası 

                                                                          Yönetim Kurulu Başkanı

T.C ÇEVRE VE ŞEHİRCİLİK VE İKLİM 
DEĞİŞİKLİĞİ BAKANLIĞI ANKARA
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Sayın Bakanım,
Murat KURUM;                         05.08.2022

            Sayın Bakanım, Odamıza Birecik, Gaziantep ve Halfeti halkından gelen şikâyetleri sizinle 
paylaşmak istiyorum. Türkiye’de bulunan konutların yüzde doksanının çatıları dayanıklılığını yitirip 
en ufak bir hasarda yanarak hasar görmektedir. Bina çatıları kereste ve tahtadan yapılmaktadır. 
Aynı zamanda üzerindeki keresteler ve mebranlar çabuk yanarak yangına sebebiyet 
vermektedir. Hastanelerin, okulların, evlerin vb. resmi kurumların çatıları sık sık yanmaktadır. 
Türkiye’deki binaların okulların hastanelerin çatıları kutu profilden yapılsın. Yanmayan kırmızı kiremit 
döşenirse yangın da önlenmiş olunur. Konut çatılarının  yüksek ısıya dayanaklı ürünlerle yapılması 
kiremit ya da ısıya dayanaklı sandviç panel döşensin. halkımız ve konut sahibi vatandaşlarımız 
açısından da daha sağlam olması zannımızca iyi olur. Aynı zamanda bu gibi doğa ve doğal afet 
olaylarından konut sahibi vatandaşımızın etkilendiği kadar çevre ev sahibi komşu vatandaşlarda 
etkilenmektedir. Durum böyle olunca vatandaş alev alan çatının zararından çok hanesinin hasar 
görmesinden de maddi ve manevi etkilenip zarar görmektedir. Türkiye’deki yapılan inşaatlara 
belediyeler ruhsat verirken denetleyerek inceleyip kontrol altına alınsın.
         Sayın Bakanım, çatıların ahşap yapımdan ziyade demir veya tuğla olması halkımız açısından 
daha iyi olacağı kanaatindeyiz. Tuğla serin ve sağlam yangına karşı dayanıklı tutmaktadır.  Söz 
konusu çatılar hakkında iletmek istediğimiz sorunlar bunlardan ibaret olup, ilgi ve alakanıza takdim 
ederiz.
        Gereğini bilgilerinize arz eder / Sağlıklı günler dilerim.

Sadettin BİLGİN                                               
                                                                          Birecik Ticaret ve Sanayi Odası       

                                                                                             Yönetim Kurulu Başkanı

T.C ÇEVRE ŞEHİRCİLİK VE İKLİM 
DEĞİŞİKLİĞİ  BAKANLIĞI ANKARA
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Sayın                                                                             
Adil KARAİSMAİLOĞLU                                                                                                    18.08.2022                                                                                          

        Sayın Bakanım, Türkiye’deki motorlu araç muayene istasyonu hakkında vatandaşlar tarafından 
sürekli olarak şikâyet gelmektedir. Araba sahipleri araçlarını muayene ettirecekleri zaman motorlu araç 
muayene istasyonundan 40 - 50 güne kadar randevu verilmediğini ve bu sebepten dolayı mağduriyet 
yaşadıklarını bildirmektedirler. Türkiye de birçok muayene istasyonunda ki sıkıntı hemen hemen 
aynıdır. Araç sahipleri araçlarını muayene ettirmek için günlerce hatta haftalarca bekletilmekte ve 
sıraya konulmaktadır. Muayene istasyonlarının sıkıntılarının bir çözüme kavuşturulması istenmektedir. 
Aynı zamanda akaryakıt istasyonlarında da muayene yapılsın. Vatandaşlar bu konuda mağdur 
edilmemelidir. Ticari araçların muayeneleri 1 yıldan iki yıla çıkarılmalıdır ve 2 yılda bir olmalıdır. 
Vatandaşların ikinci ve en büyük şikâyetleri ise muayene ücretlerinin aşırı yüksek olmasıdır. Muayene 
istasyonlarının vatandaşlardan bu kadar yüksek paralar almasının nedeni nedir? Muayeneye 
giren araçların lastiklerini mi değiştirmektedir? Motor tamiri mi yapmaktadır? Elektrik aksanlarını mı 
yenilemektedir? Yoksa komple eksikliklerini mi tamamlamaktadırlar? Bir aracın muayeneye girip çıkması 
10 dakikayı geçmemektedir. Vatandaşlar, araç alırken devlete aldığı aracın yarsını % 50’sinin vergisini 
devlete ödemektedirler. Zorunlu Trafik Sigortasını kasko yaptırmaktadırlar. Haricinde aldıkları yakıttan, 
geçtikleri otobanlara kadar her türlü vergisini ödemektedirler. Muayenelerini yaptıramadıkları için 
trafikten ceza yemektedirler. 

Ayrıca motorlu taşıt vergisini yine ödeyerek vatandaşlık görevlerini yerine getirmektedirler. Motorlu 
taşıt vergilerini yüksek miktarda ödemektedirler. Vatandaşlar, kendi üzerlerine düşenleri yaptıkları için 
Devletimizin de araç muayene istasyonlarında ki muayene işlemlerini ücretsiz olarak vatandaşa hizmet 
verilmesi sağlanmalıdır. Ayrıca, egzoz emisyon ücreti neden vatandaştan alınmaktadır? Egzoz ve 
emisyonun kaldırılmasını talep ediyoruz ve sebebi ise bazı petrollerin akaryakıtının ehven olmasından 
meydana gelmektedir. Vatandaşlar, araçlarına yakıtları petrollerden almaktadırlar. Egzoz emisyon 
ile ilgili olarak bir sıkıntı var ise petroller sorumlu tutulmalıdır. Çünkü akaryakıttan gelen bir sorundur. 
Bu yüzden bütün petrollerin yakıtları kontrol edilmeli ve vatandaşın üzerinden bu yük alınmalıdır. 
Hatta egzoz emisyon muayenesi de tamamen kaldırılmalıdır. İş makinaları sınıfından olan kepçe ve 
biçerdöverler de muayene yoktur. Traktörde ki muayene de kaldırılmalıdır. Sonuçta Traktör arazide 
tarlalarda çalışmaktadır. Araçların muayene işlemlerini önceden Karayolları cüzi tutardaki rakamlarla 
yapıyordu. Pahalılığı devlet getirmekle sivillere vermiştir. Ancak muayene istasyonları özelleştikten sonra 
büyük bir rant kapısı haline gelmiş ve vatandaşlar bu ranta kurban edilmiştir. Araçlara yapılan Zorunlu 
Trafik Sigortaları ile haricinde yapılan Kaskolar birleştirilmeli ve fiyatları uygun hale getirilmelidir. Kasko, 
sigorta ve vergiler oldukça yüksektir. Yapılan Zorunlu Sigorta Poliçesi hepsini kapsamalıdır. Vatandaşlar, 
sigorta şirketleri tarafından soyulmaktadırlar. Sigorta şirketleri dünyanın kasko parasını almaktadırlar. 
Bu sigortalar birleştirilmelidir. Vatandaşların sigorta yüzünden yaşadığı mağduriyetler en hızlı şekilde 
giderilmelidir. Vatandaş bir araçta hem sigorta hem de yıllık taşıt vergisini ödemektedir. Ayrıca kasko 
diye bir şeye gerek kalmamalıdır. Türkiye de faaliyet gösteren araç muayene istasyonlarının, vatandaşın 
araçlarına yaptırdıkları genel muayene hizmetinin ve araç muayene ücretlerinin düşürülmesi hakkında 
yukarda belirttiğim nedenlerden dolayı yardımlarınızı saygılarımla arz ederim. 

                                                                                                               Sadettin BİLGİN                                                                       
                                                                                                         Yönetim Kurulu Başkanı   

                                                                                                    Birecik Ticaret ve Sanayi Odası

T.C ULAŞTIRMA VE ALTYAPI 
BAKANLIĞI’NA ANKARA



www.sadettinbilgin.com

59

Sayın Bakanım,                                                                           
Süleyman SOYLU;                        22.11.2022    
                                                                                                                
       Sayın Bakanım, Birecik, Halfeti ve Gaziantep halkından odamıza gelen şikayetleri sizlerle paylaşmak 
istiyoruz. Sayın Bakanım insan olarak hiç kimse kimseden üstün değildir. Fakat vatandaş olarak 
görüyoruz ki bürokratlar politikacılar valiler belediye başkanları kendilerini vatandaştan üstün görmekte 
ve bu durumda trafikte bile yolları kapattırarak geçiş üstünlüğü sağlanmaktadır. Geçiş üstünlüğü 
sadece acil durumlarda olmalıdır bu geçiş üstünlüğü insan sağlığı için ambulanslara ve itfaiyelere 
verilmelidir. Diğer kim olursa olsun geçiş üstünlüğü hakkı olmamalıdır. Bürokratlara sorulduğunda 
herhangi bir tehlike olmasın diye geçiş üstünlüğümüz var denilmektedir fakat Avrupa’da görüyoruz ki 
hiçbir bürokratın böyle bir hakkı olmamakla beraber herhangi bir tehlike de yaşanmamaktadır. Eğer 
mesele tehlike ise vatandaşın iş adamlarının, savcıların ve hakimlerin de  canı tehlikededir onlara 
da geçiş üstünlüğü verilmelidir. Bürokratların geçiş üstünlüğü istemesinin tek sebebi egolarını tatmin 
etmek istemeleridir. Bürokratlara geçiş üstünlüğü verildiğinde ve trafik kapandığında vatandaşların 
işleri uzamakta ve trafik çileden çıkmaktadır. Ayrıca trafik kapandığı anda insan acilen hastaneye 
gitmesi gerekebilir bu durumda o insanın canının hesabını bürokratlar mı vereceklerdir? Sayın Bakanım 
trafikte ambulans ve itfaiyeler hariç geçiş üstünlüğü sistemi de kaldırılmalıdır. Eğer üstünlük kurulacaksa 
halk herkesten üstündür milletvekilini de belediye başkanının da hatta Cumhurbaşkanını da bu halk 
seçmiştir. Bugün belediye başkanı , milletvekili bürokrat olan kişiler yarın sade vatandaş olacaklarını 
unutmamalıdırlar.
Gereğini bilgilerinize arz eder / Sağlıklı günler dilerim.                                                                                       

                                                                                                                                 Sadettin BİLGİN
                                                                                 Birecik Ticaret ve Sanayi Odası

                                                                                      Yönetim Kurulu Başkanı

T.C İÇİŞLERİ BAKANLIĞI ANKARA

BİRECİK ALTINOVA HATİCE SADETTİN BİLGİN AİLE SAĞLIK MERKEZİ
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Sayın, Bakan Başkanım                                  
Fatma ŞAHİN;                  19.09.2022 
 
          Benim Gaziantep Karşıyaka da Münifpaşa Mah. 1123 ada 174 parsel ve Aydınlar Mah. 1201 
ada 124 parseldeki yerlerimi Belediye istimlak etti. Bu yerleri benden toplulaştırma , yol ve yeşil alan 
yapacağız, belediye yararına  diye aldılar. Fakat özel müteahhite verdiler. Özel müteahhit sadece 
bir daireyi 1.650.000 TL ye  dükkanı ise 4.000.000 TL ‘ye satışa sunmaktadır. Bu bize yapılan bir haksızlıktır 
, diğer vatandaşlarında arsalarını ucuz paraya aldılar ve istimlak ettiler. Bu büyük bir haksızlık değil 
midir? Bu yerleri bana sen bina dikebilirsin deselerdi zaten ben bina yaptırabilirdim. Fakat yeşil alan 
yapacağım , TOKİ yapacağım diye aldıkları yerleri özel şirkete vererek rant sağlamaları vatandaşın 
gözünde hiç de hoş görülmemektedir. Belediyeler yalnızca yol ya da  yeşil alan yapmak için istimlak 
edebilir başka türlü istimlak edemez. Belediyeler keyfi olarak canları isterse yeşil alanlara ruhsat verip 
bina yaptırıyor. Belediyeler vatandaşa yardımcı olmalıdır, belediyeler rant sağlama yeri değildir. 
Benim yerim 1200 metrekare bana ruhsat verselerdi ben buraya 2 blok dikebilirdim. Öteki yerimde 
209 metrekare buraya da 1 blok dikebilirdim.1200 metrekare yerimi 2 blok dikerim blok başı  5 kat olur 
altı dükkan üstleri 4 kat ev olur ,  209 metre kare yerime de bir blok dikerim altı dükkan üstü 4 daire olur 
zaten daha evvel altında 4 dükkan vardı üstünde 1 ev vardı benim elimden ucuz olarak aldılar bana 
para yerine daire ve dükkan verselerdi daha iyi olmaz mıydı. Diğer ev sahipleri de mağdur durumda 
bırakıldılar. Onlara da arsa payından ev ve dükkan verilseydi daha iyi olmaz mıydı? 209 metre kare olan 
yere dava açtım ve dava devam etmektedir. 1200 metrekare olan yere dava açmadım ve açacağım. 
Bu haksızlık ve adaletsizliği önlemenizi rica ederim. Ben yerlerimi geri istemekteyim aldığım parayı da  
faiziyle ödemeyi taahhüt ederim ya da benim arsama karşı ev ve dükkan verilirse daha adaletli olur.
Bana yardımcı olmanızı saygılarımla arz ederim.
Adres: Sanayi mah.60004 nolu  cad. no:2  Şehitkamil/Gaziantep                                                    Sadettin BİLGİN

                                                        Birecik Ticaret Odası
                                                 Yönetim Kurulu Başkanı

GAZİANTEP BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYE BAŞKANLIĞI’NA 
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Sayın Bakanım;
Adil KARAİSMAİLOĞLU                          22.11.2022
       
Sayın Bakanım, Birecik ve Halfeti halkından odamıza gelen şikayetleri sizlerle paylaşmak istiyoruz. Birecik 
ve Halfeti PTT şubelerini halkımızın isteği doğrultusunda hizmet verememektedir. Ülkemizde genel 
olarak PTT şubelerinde vatandaşların birbirlerine bayram, yılbaşı, iadeli taahhüt mektuplarında vb. 
posta evrakları göndermesinde oldukça yüksek meblağda fiyat konulmuştur. Senede bir gönderilen 
tebrik kartından 7.5-TL ücret alınmaktadır. Vatandaşlar birbirlerine bayram, yılbaşı ve tebrik kartı 
gönderememektedir. Gönderilerde yüksek ücret talep etmeleri karşısında vatandaş PTT şubelerine 
gidememekte ve ihtiyacını karşılayamaz hale gelmektedir. Bu gibi durumlarda yapılması gereken 
en uygun yöntem düşük gramdaki gönderilerin vatandaşı tatmin edecek şekilde daha uygun 
fiyatta belirlenmiş olması gerekir. PTT personeli yetersiz olduğundan bazı mektuplar zamanında teslim 
edilememekte ve alıcının eline ulaşılmadan kaybolmaktadır. Dolayısıyla 1-2 ay sürmektedir. Kargo 
ücretleri PTT’den daha uygundur. Devletimizin bir kurumu olan PTT şubeleri neden bu denli yüksek 
fiyata kargo işlemlerini yapmaktadır. Böyle olduğu sürece vatandaş PTT şubeleri gibi resmi kurumlarda 
işlerini rahatlıkla yerine getiremeyeceklerdir. Halkımızın PTT işlerini daha rahat hale getirebilmeleri için 
taşımacılık fiyatlarının daha uygun olması gereklidir. Aynı zamanda PTT şubelerinde devlet yardım 
parası yaparken oldukça uzun kuyruk oluşmakla birlikte izdiham yaşanmaktadır. Devletimizin yardım 
parası ödemelerini engelli ve bakıma muhtaç insanlara yapması daha uygun olacaktır. Her kesime 
maaş ödemesinin yapılması yanlış bir durumdur. PTT ATM’lerinde para bulunmamaktadır. Dolayısıyla 
uzun kuyruğun önlenmesi için PTT atm.lerinde de para bulunması vatandaşlarımızın işlerini kolaylaştırmış 
olacaktır. Aynı zamanda ilçemize 2. Bir PTT şubesinin açılmasını talep ediyoruz. Dolayısıyla vatandaşın 
resmi işleri de aksamamış olacaktır. Konuyla alakalı yazımızı uygun ve boş vaktinizde okuyup 
değerlendirmenizi rica eder;
Gereğini bilgilerinize arz eder/Sağlıklı günler dilerim.                                                                               

                                                                          Sadettin BİLGİN                                                                             
                                                                              Birecik Ticaret ve Sanayi Odası       

Yönetim Kurulu Başkanı

T.C ULAŞTIRMA VE ALTYAPI 
BAKANLIĞI ANKARA
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Sayın Bakanım,
Vahit KİRİŞÇİ;                                                                                        22.11.2022                                                            
                                                                                                                 
Sayın Bakanım, Birecik ve Halfeti halkımızdan tarafımıza iletilen şikayetleri sizinle paylaşmak adına 
aşağıdaki konuyu bilgilerinize arz ederim.
Şanlıurfa’nın Halfeti ve Birecik ilçesinde çiftçilerimizin büyük çapta fıstık tarlaları bulunmaktadır. Ermeni 
döneminden kalma fıstığın ana merkezi Birecik ve Halfeti’dir. Ne yazık ki  halkımızca adı Antep Fıstığı 
olarak anılmaktadır. Türkiye’nin fıstık ihtiyacının %75’ini Birecik ve Halfeti sağlamaktadır. Ne yazık ki 
Halfeti ve Birecik çiftçilerinin fıstık ağaçları son zamanlarda yağışın az olduğundan kurumaktadır. 
Kuruyan bu fıstık ağaçları ise verimli meyve vermemekle birlikte tarla sahibi vatandaşımızın 
mağduriyet yaşamasına yol açmaktadır. Bu sebepten ötürü halkımız sulamanın bir an önce verimli 
bir şekilde tarlalarına verilmesini istemektedirler.     Aksi takdirde fazlasıyla ağaçların kurumasına ve 
toprakların verimsiz kalmasına sebep olmaktadır. Dolayısıyla ilçemizde yağışlar normal şartlar altında 
yağmamaktadır.  Daha önceden yapılan sulama birliği projesi vardı. Bu projenin bir an önce faaliyete 
geçirilmesini talep ediyoruz.
Sayın Bakanım, bahsedilen mevkide bulunan fıstık tarlalarına gerekli sulama borularının döşenerek 
Birecik ve Halfeti halkının mağduriyetinin giderilmesi konusunda acil yardımlarınızı rica ederim.                                                   

                                                                   Sadettin BİLGİN
                                                       Birecik Ticaret ve Sanayi Odası

                                                             Yönetim Kurulu Başkanı

T.C. TARIM VE ORMAN BAKANLIĞI 
ANKARA
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Sayın Cumhurbaşkanım,                                                                
Recep Tayyip ERDOĞAN;                                                                                                                   27.12.2022

Sayın Cumhurbaşkanım, Birecik ve Halfeti üyelerimizden gelen sorunları sizlerle paylaşmak istiyoruz. 
Ülkemizdeki başkanlı sisteminin tarafsız ve adil bir şekilde yürütülmesi gerektiğini düşünüyoruz. Ben 
16.10.2011 tarihinde Hollanda gezisine katıldım ve belediyeyi ziyaret ettik, belediye seçimlerinin nasıl 
yapıldığını öğrendik belediye başkanlarının, belediyecilik okulunu okuyup puanına göre hükümet 
tarafından atandığını öğrendim. yalnız meclis üyeleri seçimle seçiliyorlar. Bu sistem Türkiye’ de 
uygulansa belediyeler kaymakam gibi hem tarafsız ve partisiz olurlar ve daha iyi hizmet verirler. Aynı 
zamanda ülkemizdeki parti grupları taraflı bir şekilde davranmaktadırlar. Ülkemizdeki tüm siyasi partiler 
devletten hazine yardımı almasın ve kendi kasalarındaki topladığı paralarla harcama yapsınlar. 
Böylelikle ülkemiz ekonomik anlamda refaha kavuşmuş olacaktır. Türkiye’de siyasi partiler çoğaldı 
ve 30 kişi birleşip bir parti kurmaktadırlar. Ülkemizde parti kurmak kolaylaşmıştır ve parti kurmanın sınırı 
yok mudur? Eskiden 3-4 parti vardı, şimdi ülkemizde fazlasıyla parti kurulmaktadır. Parti fazlalığından 
dolayı Seçim pusulasında yer bulunmamaktadır. Halkımız hangi partiye oy vereceğini şaşırmış hale 
gelmektedir ve yanlış oy kullanmaktadırlar. Parti kurmayla alakalı bir sınırın getirilmesi gerektiğini 
düşünmekteyiz. Ayrıca milletvekillerinin de seçildiği il ve ilçede ikame etsin ve vatandaşı Ankara’ya 
kadar yormasınlar. Serbest piyasanın da acilen kaldırılıp vatandaşın uygun fiyatlarda ürün almasını 
sağlasınlar. Devletin ve belediyelerin kontrolü altında olsun ve kaça aldın kaça sattın yasası olsun. 
Acilen derneklerin iptal edilmesi gerektiğini düşünmekteyiz. Halkımızın bizden gelen istek ve şikâyetleri 
bundan ibaret olup gerekli kolaylığı sağlamanız hususunda;
Gereğini bilgilerinize arz eder/ Yeni yılınızı tebrik ederim.

TÜRKİYE CUMHURİYETİ 
CUMHURBAŞKANLIĞI ANKARA

SADETTİN BİLGİN - MERHUM MİLLETVEKİLİ ABDULKADİR YÜKSEL HATIRA FOTOĞRAFI

FOTOĞRAF ÇEKİM TARİHİ 16.03.2016
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Sayın Bakanım                                                                                     
Süleyman SOYLU,                                                                                 08.02.2023

             Sayın Bakanım, 06.02.2023 sabah saat 04:17’de Türkiye’de 11 il ve 
ilçelerinde, köylerinde olan deprem Birecik ve Halfeti halkını derinden üzmüştür. 
Ölenlere Allah’tan rahmet, yaralılara acil şifalar diliyor, enkaz altında kurtarılmayı 
bekleyenlere bir an önce çıkmaları için dua ediyoruz. Evleri yıkılanlara, dışarda 
kalanlara, mağdur olanlara devletimiz bir an evvel yardımcı olmalıdır.      

          Sayın Bakanım, Yüksek yapılar Türkiye’nin dengesini bozmaktadır. Belediyeler 
vatandaşlara en fazla 3 katlı bina yapımına onay vereceği yerde bazı yerlerde 
20-30 katlı binaların yapımına bazı yerlere ise 2-3 katlı bina için ruhsat vererek 
hem keyfi hem de şehrin yapısına uygun olmayan hem de riskli işlere girişip 
halkımızın barınması açısından deprem vb. olağanüstü yıkımların önünü açmış 
bulunmaktadırlar. 

Türkiye deprem bölgesidir. Dikey mimari yüksek bina yapılması sakıncalıdır. Devlet 
ve belediyeler yüksek bina yapılmasına izin vermemelidir, yasaklamalıdır. Nerdeyse 
helikopter uçuş yüksekliğinde konut dikiliyor ve helikopterlerin ulaşım yolu kapanır 
hale geliyor. Dolayısıyla ülkemiz ve memleketimiz deprem bölgesi olduğundan 
bu hususa dikkat edilmelidir. Hükümet Kaçak yapılara imar barışından ruhsat 
vermemelidir. Bazı belediyeler ruhsat vererek rant sağlamaktadır. Binalar yapılırken 
yapı denetleme mekanizması binaları kontrol etmemektedir. Bazı belediyeler rant 
için kaçak yapılara ruhsat verip kaynak sağlamamalıdır. 

Devlet kaçak yapılara af vermemelidir. Türkiye deprem bölgesi olduğu için en fazla 
kat sayısı 2 ve 3’ü geçmemelidir. Eski yazılarımda bahsettiğim üzere 3. kattan fazla 
binalara ruhsat verilmesin. Giriş katı 1.kat, 2.kat ve 3.kat olmalıdır. Yapılan binalar 
çimentosuyla demiriyle bina bitene kadar devlet kontrolünde olmalıdır. Kolon ve 
kiriş etriyeleri kaynaklı olmalıdır. Deprem olduğunda elektrik kesildiğinde vatandaş 
yüksek binadan aşağı inemez duruma gelmektedir. 

Bina merdivenleri çökmektedir ve vatandaşın binadan çıkışı zor olmaktadır. Millet 
olarak enkaz altında kalmaktayız. Bu arada devletimiz kiralara bir an önce bir 
sınırlama getirilmelidir. Asgari ücretle çalışan işçiler kira ödeyemez hale gelmiştir. 
Kimse kafasına göre fiyat belirlememeli, fiyat sınırlaması devlet kontrolünde 
olmalıdır.

          Sayın Bakanım, Ülkemizdeki fabrikalarda üretilen ürünlerin hepsi tüketiciye 
ulaşana kadar kontrol altında olmalıdır. İğneden ipliğe kaça mal ettin kaça 
sattın yasası olması lazım. Serbest Piyasa Ekonomisi kaldırılmalı, her şey devletin 
kontrolünde olmalıdır. Ticaret ve Sanayi Odaları fiyat kontrolüne müdahale 
edemezler. Çünkü Ticaret ve Sanayi Odalarının polisi ve askeri yoktur. Devletimizin 
polisi ve askeri vardır. Devletimizin her şeye gücü yeter.    

T.C İÇİŞLERİ BAKANLIĞINA ANKARA
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Devletimizin müdahale yetkisi vardır. Devlet kontrol etmeli ki çıkarcılara fırsat 
verilmesin. Bir an önce ülkemize gelen mülteciler memleketine gönderilmelidir. 
Nüfus sayısı azaltılmalı ki ev ve dükkânlar boşaltılsın, vatandaşlarımız rahat etsin. 
Ayrıca yabancı uyruklulara hiçbir şekilde Türkiye Cumhuriyeti kimliği verilmeden 
kanuni sınırlamalar getirilmelidir. 

Türkiye’de yabancılara ev ve dükkân satılması engellenmeli ve tapu verilmemelidir. 
Devlet bu duruma bir an önce müdahale etmelidir. Ayrıca İlçe belediyelerinin 
Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı olması yanlıştır. Eski tarihlerde olduğu gibi her 
belediye kendi bünyesinde çalışmalı, her belediyenin bütçesi ayrı olmalı ve her 
belediye kendisinden sorumlu olmalıdır. 

          Sayın Bakanım, Bakanlar, milletvekilleri ve maaş alan belediye başkanları en 
az beş maaş bağış yapmalıdır. 80-100 bin TL maaş alan devlet memurları da en az 
5 maaş bağışta bulunmalıdır. Ayrıca Devlete külfet olmamaları için maaşları da 
düşürülmelidir. Alacakları maaş 15-20 bin TL’yi geçmemelidir. 

Güçlü ve maddi gücü yerinde olan, paraya ihtiyacı olmayan, devletin parasında 
gözü olmayan bakanlar, milletvekilleri, belediye başkanları ve muhtarlar gönüllü 
olarak devlete hizmet etmelidirler. Eskiden muhtarlar maaş almazlardı. Mahallede 
odası, kahvesi olan ve mahalle büyüğü olarak sözü geçen muhtar gönüllü hizmet 
verirdi. Bazı belediye başkanları maaş almamakta gönüllü olarak da görev 
yapmaktadırlar. Milletvekilleri seçildikleri il ve ilçelerde ikamet etsin ve büroları 
bulunsun. Vatandaşları Ankara’ya kadar yormasınlar. 

Türkiye’de 600 milletvekili sayısı fazladır. 200 tane milletvekili Türkiye için yeterli 
olacaktır. Dolayısıyla önce devletimiz düşünülerek fazla zarara uğratılmaması 
gereklidir. Tanıdığım ve bildiğim bazı Belediye Başkanları gönüllü olarak ücret 
almadan görevlerini en iyi şekilde yapmaya çalışıyorlar. 
Ben Sadettin BİLGİN olarak 1985 yılından bu yana Birecik Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı olarak görev yapmaktayım. Ne ben ne de yönetimim 
ne Birecik Ticaret ve Sanayi Odasından ne de Organize Sanayi Bölgesinden bir 
tek kuruş maaş ve huzur hakkı almadık ve almayacağız. Bu görevi gönüllü olarak 
yapmaktayız.    

           Sayın Bakanım, Son zamanlarda yaşanan doğal afetler aslında bize Allah’ın 
son uyarılarıdır. Çünkü insanlık birçok değerini kaybetmiş ve azgınlığa sürüklenmiştir. 
Kadın ve Erkekler toplum ahlaki durumlara göre giyinmelidir. Açık giyinmek 
marifet veya medeniyet değildir! Eğer öyle olsaydı hayvanlar herkesten daha 
medeni ve marifetli olurdu. Bu da Allah muhafaza ülkemiz ve milletimiz açısından 
bizleri daha kötü günlerin beklediğini göstermektedir. Millet olarak kendimizi 
sorgulamamız gerekir. Ayrıca eşarp takıp takmamak insanların kendi tercihidir. 
Bunu siyasete malzeme etmenin gereği yoktur. Takıp takmamak insanların dikkatini 
çekmemektedir Gereğini bilgilerinize arz eder/Sağlıklı günler dilerim.                         
                                             

                   Sadettin BİLGİN                                                                        
                                                                                        Birecik Ticaret ve Sanayi Odası

                                                                                         Yönetim Kurulu Başkanı    



www.sadettinbilgin.com

66

Sayın Bakanım                                                                                                                      
Süleyman SOYLU                        01.01.2023

Sayın Bakanım, odamıza gelen bilgileri sizinle paylaşmak istiyoruz. Malumunuz Türkiye’de yeni yıla 
girmemizle birlikte birtakım zamları da beraberinde getirmiş bulunuyor. Duyumlarımıza göre; 
1. Noter ücretlerinin daha önce düşmesiyle ilgili yazı yazmamıza rağmen tam tersi 2,5 kat zam gelerek 
% 100’ü geçmiş bulunmaktadır. 
2. Araç muayene ücretlerinin daha önce de düşürülmesini talep etmemize rağmen tam tersi ücretleri 
%100’ü geçti.
3. Trafik cezaları %200’ü geçti.
4. Araç vergilerine zam geldi.
5. Otoban giriş çıkışlarında ücret levhalara yansıtılmıyor ve vatandaş bilgilendirilmiyor.
6. Araç vergilerine %60 zam geldi.
7. Emlak vergilerine zam geldi ve daha önce de belirttiğimiz gibi emlak vergilerinin kaldırılmasını talep 
etmiştik ve haksız kazançtır.
8. Türkiye’de bazı belediyeler 20-30 katlı evlere ruhsat veriyor. Dolayısıyla Türkiye deprem bölgesi 
olduğu için bu duruma müsaade edilmemesi gerektiğini düşünüyoruz.
9. Emniyet şeridi ihlali para cezası 4064-TL
10. Kırmızı ışıkta geçme cezası 951-TL ve daha önce de süre saniye şeklinde gösterilirken şimdi 
gösterilmeyerek vatandaşı yanıltıyor.
11. Hız sınırını %50 aşan sürücülere 4064-TL para cezası uygulanıyor.
12. Hız sınırını %30 aşan sürücülere 950-TL para cezası uygulanıyor.
13. Emniyet kemeri takmayan sürücülere 451-TL para cezası uygulanıyor. Emniyet kemeri vatandaşın 
sağlığını ve canını koruması takılmaktadır, takmayan canını tehlikeye atmış oluyor buna neden ceza 
yazılmaması gerekir.
14. Alkol kontrolüne itiraz eden sürücülere 951-TL para cezası uygulanıyor.
15. Ehliyetsiz araç kullanan sürücülere 8190-TL para cezası uygulanıyor.
16. PTT Tebrik, yılbaşı kartlarına ve iadeli taahhüt evraklarına %50 zam gelmiş bulunmaktadır. Daha 
öncesinde de fiyatının düşürülmesi ile ilgili yazı yazmıştık ne yazık ki tam tersi oldu ve zam geldi.
17. Pasaport ve ehliyetlere %100 zam geldi.
18. Aracın içinde cep telefonu kullanan sürücülere 525-TL para cezası uygulanıyor.
19. Devlet özel araçlara değil de ticari araçlara ceza yazmak için trafik polislerine emir vererek 
kış lastiği olmadığından ceza yazıyor. Vatandaşın güvenliğini düşündükleri için taktırıyorlar. Oysa 
ki vatandaş hava şartlarına göre takması lazım ve kış lastiği kar olan bölgede takılır. Ne yazık ki kış 
bölgesi olmayan yerlerde de ceza yazılıyor. Devlet vatandaştan ne şekilde ceza kesmek için ipucu 
arıyor.
Daha birçok maddenin de yer aldığı devletin vatandaştan alacağı vergilere iğneden ipliğe 
sıraladığımız şekilde zam gelmiş bulunmaktadır. Bahse konu olan zamlarla ilgili vatandaşın da bütçesi 
göz önüne alınarak bir an evvel uygun ücrete tabii tutulmasını talep ederiz. Devlet bu kadar zam 
yaparsa millet ürünlere daha fazlasıyla zam yapmaktadır. İlgili konu hakkında gerekli kolaylığı ve 
yardımı sağlamanız hususunda gereğini bilgilerinize arz ederiz.   

YILBAŞINDA DEVLETE AİT OLAN HARÇLARA, VERGİLERE VE CEZALARA %100’ÜN ÜSTÜNDE GELEN ZAMLAR

TÜRKİYE CUMHURİYETİ İÇİŞLERİ 
BAKANLIĞI ANKARA
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GAZİANTEP-BİRECİK BİLGİN TRAKTÖR 
ve ZİRAAT MAKİNALARI LTD. ŞTİ.

Lideriz çünkü
yenilikçiyiz!



Kampanya detayları ve yeni modellerimizi görmeniz için plazamıza bekliyoruz
Yaz geldi bahçeler şenlendi

SADETTİN BİLGİN


